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Dragi prijatelji in bralci občinskih Novin!
Dnevi na koledarju se hitro približujejo koncu leta in zopet je pred vami nova številka Novin.
Skozi vse leto so se vrstili razni dogodki, o katerih boste seznanjeni v tej številki, saj so jih predstavniki raznih 
društev tudi obširno opisali.
Hvala vam za vaše prispevke, katerih se veselimo tudi v prihodnjem letu.
Vsem vam želimo toplino v očeh in mir v srcu. Obilo uspehov, iskrenih nasmehov in toplih stiskov rok, 
predvsem pa zdravja in miru doma in po vsem svetu.

Uredniški odbor Novin

Čestitka župana!
Minevajo dnevi, meseci in tako hitro mine 
tudi leto. Če že leto hitro mine pa dogodki, ki 
so se zgodili v letu, ostajajo za vedno z nami. 
Ostanejo tudi lepi spomini na prehojeno pot 
leta, ki se poslavlja. Rad bi se vsem in vsake
mu posebej zahvalil za sodelovanje in Vam, 
spoštovani občanke in občani, ob pričakovanju 
najlepših praznikov, ki prihajajo in prinašajo v 
vaše družine mir, zadovoljstvo in srečo, zaželel 
vse najlepše, predvsem zdravja, sreče, veselja 
in iskrenega zadovoljstva.

Vaš župan,
Franc Šlihthuber

Župan, Franc Šlihthuber z darilom, ki so mu ga naredile pridne 
roke članic Društva žena Neradnovci za 60 - ti rojstni dan

Spoštovane občanke in občani!
Za današnjo številko občinskega glasila sem se od
ločil, da vas seznanim z objavo govora, ki sem ga 
imel ob konstituiranju občinskega sveta. To pa zato, 
da boste tudi vi, kot občanke in občani, seznanjeni 
z vsebino dogajanja ob predstavitvi župana na tej 
konstitutivni seji občinskega sveta. Moj govor je 
bil naslednji:

»Spoštovani, gospe in gospodje! Dovolitve mi, da vas
vse skupaj prav prisrčno pozdravim ob današnjem 
prvem srečanju po volitvah, ob izvedbi konstitui
ranja novoizvoljenega občinskega sveta in začetku 
opravljanja funkcije novoizvoljenega župana.

Prva seja ima velik pomen saj se:
- konstituira najvišji organ občine,
- s potekom mandatne dobe članov prejšnjega ob

činskega sveta in članstva v stalnih in občasnih 
delovnih telesih sveta se začne nova mandatna 
doba novoizvoljenih članov občinskega sveta,

- ob poteku mandata župana se začne nova man
datna doba župana,

- začne se novo članstvo v nadzornem odboru 
občine.

Ker so bile volitve 5. oktobra 2014, je zadnji dan, 
25. oktober 2014 za konstituivno sejo. Mi jo imamo 
danes, 24. oktobra 2014.

Medij NOVINE je vpisan v razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo pod zaporedno številko 387. 
IZDAJATELJ: Občina Gornji Petrovci; Odgovorni urednik: Franc Šlihthuber; Uredniški odbor:
Sonja Kerčmar, Aleksander Ružič, Marjana Vukanič, Lilijana Svetec, Brigita Andrejek, Sandra Šnepf 
Lektor: Nada Dekovski; Naslov uredništva: Gornji Petrovci 31 d, 9203 Gornji Petrovci, tel. 02/ 556 90 00, 
fax. 02/ 556 90 01; Grafična priprava in tisk: Tiskarna aiP Praprotnik; Naklada: 810 izvodov.
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Občanke in občani Občine Gornji Petrovci so se 
odločili na volitvah in glasove namenili tistim, ki ste 
in smo izvoljeni in se z današnjo sejo konstituiramo 
za nadaljnje delovanje v 4 - letnem mandatu. 
Slovenija kot celota je v teh zadnjih letih postala 
družba nezaupanja, kar pa mene osebno najbolj 
boli, pa je, da je postala družba, v kateri ni več cilj 
človek kot vrednota. To vrednoto, ki več ni cilj, kot 
je to bilo pred 20 leti in več, poskušamo še ohraniti 
v lokalnem okolju. Biti zraven ljudi, biti z njimi, jih 
obiskovati, jim pomagati, jih vspodbujati, jim dajati 
lepo besedo in pristopiti, sodelovati, te vrednote so 
lahko tudi prihodnost lokalne skupnosti. Vendar 
jih državna politika, s tem pa tudi mediji (ne vsi), 
ki o tem poročajo, prenašajo med preproste ljudi. 
To negativno vzdušje se v našem Goričkem okolju 
bojuje z nizkimi plačami in veliko socialnih proble
mov. Potem pa še posamezniki, ki ne cenijo nobenih 
vrednot človeka, vplivajo z neresničnimi podatki na 
negativno stanje v okolju in s tem tudi na zdravstve
no slabo počutje posameznikov.
Kot župan sem vedno poudarjal vrednote občanke 
in občana, zadovoljevanje njihovih potreb in kako
vosti življenja posameznika in družine v kraju, kjer 
prebiva.
Z ozirom na to, da ste danes nekateri povsem na 
novo in da niste povsem seznanjeni z začetkom de
lovanja občine in s stanjem, ki je bilo leta 1994, mi 
dovolite, da se sprehodim skozi obdobje in povza
mem nekatere zadeve v zvezi s tem.
Najprej naj povem, da ima, na podlagi zakona o 
lokalni samoupravi, občina določene pristojnosti in 
naloge. Tako jih razvrstimo v

- izvirne pristojnosti in na
- prenesene pristojnosti.

To imate lepo opisano v poglavju, ki je opisano v 
priročniku za občinske svetnice in svetnike, ki ste 
ga dobili danes, na strani 30 in 31.

IZVIRNE PRISTOJNOSTI OBČIN
Z zakonom o lokalni samoupravi (21. člen) so do
ločene naslednje izvirne pristojnosti občin, za za
dovoljevanje potreb svojih prebivalk in prebivalcev:

• upravlja občinsko premoženje;
• omogoča pogoje za gospodarski razvoj občine in 

v skladu z zakonom opravlja naloge s področja 
gostinstva, turizma in kmetijstva;

• načrtuje prostorski razvoj;
• opravlja naloge na področju posegov v prostor 

in gradnje objektov;

• zagotavlja javno službo gospodarjenja s stavb
nimi zemljišči;

• ustvarja pogoje za gradnjo stanovanj;
• skrbi za povečanje najemnega socialnega sklada 

stanovanj;
• ureja, upravlja in skrbi, za lokalne javne službe 

(v okviru svojih pristojnosti);
• pospešuje službe socialnega skrbstva, za pred

šolsko varstvo, osnovno varstvo otroka in dru
žine, za socialno ogrožene, invalide in ostarele;

• skrbi za varstvo zraka, tal, vodnih virov, za 
varstvo pred hrupom, za zbiranje in odlaganje 
odpadkov in opravlja druge dejavnosti varstva 
okolja;

•ureja in vzdržuje vodovodne in energetske ko
munalne objekte;

•ustvarja pogoje za izobraževanje odraslih, ki je 
pomembno za razvoj občine in za kvaliteto ži
vljenja njenih prebivalcev;

• pospešuje vzgojno izobraževalno, informacij
sko, dokumentacijsko, društveno, in drugo de
javnost na svojem območju;

•pospešuje razvoj športa in rekreacije;
•pospešuje kulturno - umetniško ustvarjalnost,
• omogoča dostopnost do kulturnih programov, 

zagotavlja splošnoizobraževalno knjižnično de
javnost ter v skladu z zakonom skrbi za kultur
no dediščino na svojem območju;

• gradi, vzdržuje in ureja lokalne javne ceste, jav
ne poti, rekreacijske in druge javne površine v 
skladu z zakonom;

• ureja promet v občini ter opravlja naloge občin
skega redarstva;

• opravlja nadzorstvo nad krajevnimi prireditva
mi;

• organizira komunalno - redarstveno službo in 
skrbi za red v občini;

• ureja druge lokalne zadeve javnega pomena.

PRENESENE PRISTOJNOSTI OBČIN
Po predhodnem soglasju in zagotovitvi določenih 
finančnih sredstev, lahko skladno z ustavo, 
država prenese na občine opravljanje nalog iz dr
žavne pristojnosti. Slednje določa drugi odstavek 
140. člena Ustave RS.

V primeru, da se država odloči za prenos nalog 
na občine, mora hkrati zagotoviti prostorske, ka
drovske in finančne pogoje za njihovo izvajanje. 
Če država pri izvajanju izvirnih nalog občine nad-
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zoruje zgolj zakonitost izvajanja teh nalog, potem 
pri prenesenih nalogah nadzoruje tudi primernost 
in strokovnost izvajanja teh nalog. Z zakonom se 
lahko določi, da se opravljanje posameznih nalog 
iz prejšnjega odstavka prenese na vse občine, na 
mestne občine, na občine na določenem območju 
ali na posamezno občino.
No in na podlagi zakonodaje, na podlagi zakona o 
financiranju občin, ki je v teh 20 letih bil nešteto
krat spremenjen in vedno na škodo takšnih občin 
kot je naša.
V letih 1995 - 1998 so bila tako imenovana merila. 
Za kaj so se uporabljala? Uporabljala so se za fi
nanciranje vseh proračunskih porabnikov, ki jih po 
zakonu financira občina. Ker sem že prej deloval 
v krajevni skupnosti, vse od leta 1986 sem že bil 
seznanjen s temi merili, zato sem tudi sodeloval pri 
pripravi teh meril. Tako je občina Gornji Petrovci v 
začetku tega obdobja imela na prebivalca najboljša 
izhodišča in zato tudi financiranje odlično.
V letih 1998 se merila ukinejo in vzpostavi se in
tegralni proračun, ki pa ima formulo za izračun 
primerne porabe, ki pa je v skladu teh 15 let do 
sedaj na škodo naših prebivalcev in občine. Zakaj? 
Zato, ker se je v odboju 1994 - 2014, torej v teh 20 
letih, rodilo 328 občank in občanov, umrlo pa žal 
820 občank in občanov.
Torej formula za izračun sredstev je enaka za vse 
občine, tam kjer se število prebivalcev povečuje, 
se povečujejo sredstva, tam kjer število prebivalcev 
rapidno pada, pa se finančna sredstva zmanjšujejo 
in to se dogaja naši občini vsako leto konstantno. 
Tako sem v zvezi s tem bil predlagatelj sprememb 
zakona o financiranju občin. Zakaj? Zato, da bi 
v formulo za izračun primerne porabe, dodali še 
% kot korekcijski faktor za povečanje sredstev. Na 
ta način bi bili enaki in enakopravni v Republiki 
Sloveniji z ostalimi občinami in spoštovana bi bila 
načela po Ustavi RS. Tako pa tega nihče ne upo
števa in potrebno se bo boriti na način, ko moraš 
poskrbeti z ustavno presojo zakona o financiranju 
občin, da bi bilo zadoščeno našim potrebam in na
šemu problemu.
To je potrebno povedati, da to predstavlja na letni 
ravni cca 150.000 - 200.000 EUR manj sredstev po 
izračunu in v primerjavi z drugimi občinami še več. 
In to je v 20 letih blizu 3.000.000,00 EUR.
Zato sem vedno kot župan razmišljal v to smer, da 
bi vseeno nekaj imeli, da bi občanke in občani čim 
manj sofinancirali in zato iz izvirnih pristojnosti in

prenesenih pristojnosti smo se župani goričkih ob
čin odločali v določenih projektih, ki so skupnega 
pomena kot so:

• vodovod sistem B (Pomurski),
• pokrajinska knjižnica,
• CERO Puconci odpadki,
• zavetišče za živali,
• glasbena šola,
• Zdravstveni dom Murska Sobota,
• Medobčinska inšpekcija,
• in drugo (Krajinski park).

Tako lahko ocenim, da je našo območje s temi pro
jekti pridobilo ogromno in so postavljeni 
cilji za boljše storitve in izvajanje javnih služb do 
naših občank in občanov.
Poleg sofinanciranja za skupne projekte je občina 
Gornji Petrovci morala zagotoviti znatna dodatna 
sredstva za obnovo šole, izgradnjo 18 - stanovanjske
ga bloka, izgradnjo vrtca, izgradnjo širokopasovnih 
povezav in vodovoda v vaseh: Križevci, Košarovci, 
Kukeč in Panovci. Torej za vsa ta dodatna sofinan
ciranja in za ostale skupne projekte z drugimi obči
nami, vendar potrebne projekte za naše občanke in 
občane, smo morali iskati dodatne dogovore, kako 
pokriti določene obveznosti do izvajalcev.
Zato so nastali dogovori o obročnem plačilu, kredi
ti. Tudi za pokrivanje primarne porabe. To v drugih 
občinah ni bilo potrebno. To je potrebno preprosto 
razumeti.
Veste kaj, pri tem je zanimivo, da to vsi priznava
jo, da z ozirom na velikost občine, malo število 
prebivalcev, to preprosto ni možno, da bi imeli vse 
pokrito, vendar nihče do sedaj pri tem ni storil nič. 
Mislim na državo.
Moj kolega, dosedanji župan Občine Puconci, Lud
vik Novak, mi je večkrat povedal: »Župan Franc, 
kako je sploh mogoče, da to delate kar delate, saj 
se ne morete primerjati z nami, ko pa mi imamo 4 
x večji proračun in 4 x več prebivalcev, vi pa imate 
skoraj toliko cest in površino občine kot mi.« Ja, 
tudi to je res.
Občina Gornji Petrovci je morala z ozirom na 
zmanjšana proračunska sredstva na podlagi Zako
na o financiranju občin slediti tem ciljem o sofi
nanciranju projektov, vendar z veliko težavo in z 
dogovori o plačilih.
Da bi lažje razumeli določene zadeve v zvezi z Za
konom o financiranju občin in finančnimi sredstvi, 
bom povedal le primer ene sosednje občine:
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Občina Gornji Petrovci Občina Rogašovci Razlika
Število prebivalcev 2210 3448 - 1238
Število km cest 61 km m                              + 21 km
Površina 66,8 km2 40,2 km2 + 26,6 km2
Primerna poraba 1.679.392,00 EUR 2.102.994,00 EUR                  - 423.602,00 EUR

Občina Rogašovci ima več sredstev na razpolago za 
investicije, Občina Gornji Petrovci pa manj. Iz tega 
primera je jasno razvidno, da nismo v enakoprav
nem položaju in da je žalostno, da tega nihče ne vidi 
in ne spremeni. Naša nova Vlada Republike Slove
nije je v koalicijskem sporazumu za leta 2014 - 2018 
zapisala, da želi imeti močno lokalno samoupravo, 
ki bi zagotavljala okoliščine za dobro počutje ljudi. 
Upam, da bo tudi ta krivica odpravljena.
Ob tem današnjem trenutku je potrebno povedati 
vsem vam podatek, da ob začetku delovanja občine 
nismo imeli skoraj nič:

• nič javnega vodovoda,
• nič širokopasovnih povezav,
• nič razsvetljave,
• ne vrtca,
• ne pločnikov,
• ne asfaltiranih cest lokalnih, le nekaj vaških - 

povem ...
• ne prostih mest za stanovanje,
• brez športnih objektov,
• brez kulturnega doma,
• gozdne ceste so bile neurejene,
• zanemarjene kapele in cerkve,
• republiške ceste so bile brez urejenih pločnikov, 
javnih razsvetljav,

• osnovna šola je bila v zelo slabem stanju.

Imeli smo torej zelo malo, kljub temu, da smo 10 let 
v bivšo Občino Murska Sobota plačevali 1 % samo
prispevek. Ker pa naši delegati niso imeli politične 
moči v tistem skupščinskem delegatskem sistemu, 
so jih vedno preglasovali ravenski delegati.
Prej sem omenil nekaj skupnih projektov vseh občin 
tega območja sistema B - pomurskega vodovoda. 
Takrat, ko sem vodil projekt sistema B, sem si pri
zadeval, da bi bilo sofinanciranje s strani države 
in evropskih skladov čim boljše in pri tem sem bil 
uspešen kot koordinator. O tem se malo govori, do
segli smo sofinanciranje projekta blizu 96 %. Moč
no sem si prizadeval in to več kot 3 leta nazaj, da 
bi zaživel projekt, ki bi se izvajal vzporedno, to je 
izgradnja širokopasovnih povezav. Res je, da je bil

narejen skupen projekt za vse občine, vendar je 
zaradi postopkovnih napak propadel. Ob tem dej
stvu sem vedno govoril županom, da si naj najdejo 
investitorja za širokopasovne povezave ob izgra
dnji vodovoda. Nekako ni bilo posluha. Zdaj, ko 
pa se gradi vodovod, pa je v nekaterih območjih 
prepozno. V naši občini pa je drugače. Razmišljal 
sem, kaj storiti v naši občini ob izgradnji širokopa
sovnih povezav. V 10 vaseh že imamo vodovod in 
širokopasovne povezave, ob izgradnji vodovoda za 
Križevce, Košarovce, Kukeče in Panovce pa sem 
uspel izpogajati in se dogovoriti, da Telemach fi
nancira ves material za izgradnjo širokopasovnih 
povezav, občina pa pomaga pri izgradnji. Na ta
kšen način smo uspeli investitorja prepričati, da to 
skupaj zgradimo in da imamo optično omrežje do 
vsake hiše. Torej smo občina, ki bo imela z letom 
2015 v občini do vseh gospodinjstev izgrajeno jav
no vodovodno omrežje in zgrajeno širokopasovno 
omrežje. To je velika pridobitev in smo ena od ob
čin, ki to ima, saj druge občine sistema B nimajo 
vse, vodovoda in tudi širokopasovnih povezav ne. 
Ker pa sem zadnjič poslušal en prispevek na RTV 
Slovenija, pa sem slišal, da to nimajo v Mestni ob
čini Koper, Kranju, Ljubljani ... Zato sem še toliko 
bolj ponosen na te dosežke. Kaj pa je tukaj po moji 
oceni najbolj pomembno in kaj so naše občanke 
in občani pridobili?

• dobili so javno vodovodno omrežje in zdravo 
pitno vodo,

• dobili so širokopasovne povezave,
• dobili so možnost in priložnost, katero sem 

kot župan predlagal, da naše občanke in obča
ni sofinancirajo za pristop k vodovodu 520,00 
EUR in za pristop k širokopasovnim povezavam 
410,00 EUR (primer drugih občin, občani sofi
nancirajo za vodovod 2.000,00 EUR).

Ker so naše življenjske razmere znane, ljudje eno
stavno težko živijo, je bilo moje gledanje tega sofi
nanciranja vedno enako do vseh občanov, torej čim 
manj. Pri tem pa lahko povem, da če bi za vodovod 
pobirali 2.000,00 EUR, bi v vaseh Križevci, Ko-
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šarovci, Kukeč in Panovci zbrali 698.000,00 EUR 
(349 x 2.000,00 EUR). In če bi za širokopasovne 
povezave pobirali 1.000,00 EUR, bi v vaseh Križev
ci, Košarovci, Kukeč in Panovci zbrali 349.000,00 
EUR (349 x 1.000,00 EUR). Skupaj bi tako zbrali 
1.047.000,00 EUR.
To so zgolj primerjave, ki nimajo osnove za danes, 
lahko pa se nad njimi zamislimo in ugotovimo, ka
kšne bonitete imajo naše občanke in občani, ki jih 
v drugih občinah nimajo. Pri tem je bolje, da ima 
občina določene obveznosti, občani pa imajo to 
dobrino, ki se ji reče voda in internet, digitalna tele
vizija na ta način sofinanciranja, kot pa da določena 
gospodinjstva nikoli ne bi prišla do tega, ker prepro
sto sploh ne bi zmogli to sofinancirati. Res pa je, 
da marsikateri občan ne ve, da znašajo ti prispevki 
v drugih občinah 5 x več in da tudi ne vejo, da je 
najbolj zadolžena občina v Sloveniji Ljubljana, tudi 
Koper in Celje itd in da so tudi sosednje občine na 
Goričkem zadolžene za 2 - 4 milijona EUR, Mur
ska Sobota znatno več, vendar imajo več prebival
cev. Pri tem pa smo mi v najslabšem položaju, saj 
imamo glede na velikost občine, malo prebivalcev. 
Kljub temu pa imamo na osnovi sredstev, ki so nam 
na razpolago v teh letih, določene cilje. Ti cilji so 
na določenih področjih uresničljivi, na določenih 
pa ne. Tako je vsepovsod, tudi v državi. Za nas je 
zelo pomembno, da smo ohranili raven lokalne 
samouprave, torej poleg občine, tudi krajevne sku
pnosti. Nismo jih ukinili, kot so to naredili v dru
gih občinah. Za krajevne skupnosti, vasi in vaške 
predsednike lahko povem, da dobro sodelujemo v 
vseh teh letih in da so za realizacijo določenih pro
jektov tudi znatno sofinancirali. Zato se jim lahko 
samo zahvalim. To nedvomno dokazujejo projekti, 
manjši projekti in sofinanciranja po vaseh za leto 
2013/2014. Lahko rečem, da je dosežen enakopra

ven razvoj, res pa je, da je v nekaterih območjih 
evidentno večji kot so Gornji Petrovci, Križevci 
napram Peskovcem. Nekateri pravijo v Križevcih, 
da 5.100.000,00 EUR vloženih v Križevce, za Kri
ževce nič ne predstavlja. Vse je v Križevcih. Za pri
merjavo vzemimo sosednjo Občino Puconci, ki je 
v obdobju 1994 - 2014 v posamezno vas financirala 
največ 2.600.000,00 EUR izven vasi Puconci, kjer 
je CERO. To pomeni, da je bilo v Križevce vlože
no znatno več in to je za Križevce velik uspeh. Te 
podatke so tudi gospodinjstva v Križevcih dobila 
domov in so s tem tudi seznanjena.

Spoštovani in spoštovane!
Ker so volitve končane in ker je občinski svet kon
stituiran, mi dovolite, da se zahvalim:

• najprej občinski volilni komisiji na opravljenem 
delu in pomoči pri izvedbi volitev,

• občinski upravi,
• vsem odborom po voliščih,
• še enkrat iskreno čestitam vsem izvoljenim v 

svete krajevnih skupnosti in si želim dobrega 
sodelovanja,

• prav tako iskreno čestitam vsem izvoljenim v 
občinski svet in pričakujem podporo pri izvedbi 
programa za naslednja štiri leta,

• iskrene čestitke novoizvoljeni mandatni komisiji.

Naj končan. V slogi je moč delavnih ljudi in obča
nov. Lepo vas pozdravljam in vam ter vašim družin
skim partnerjem želim vse dobro. Želim si dobrega 
sodelovanja za dobro naših občank in občanov. 
Vabim vas, da ostanemo še malo skupaj, nekaj pri
griznemo in kaj spijemo.
Hvala lepa!«

Vaš župan, 
Franc Šlihthuber

INVESTCIJE V LETU 2015 V 
BESEDI IN SLIKI
Kot župan razmišljam, kako ob pripravi predloga 
proračuna najbolje pripraviti proračun za financira
nje nalog občine. Med te naloge spada tudi podro
čje investicij. Vesel sem, da sem predlagal takšen 
program, ki smo ga lahko v letu 2015 nadaljevali 
iz prejšnjega leta. Vesel in ponosen pa sem tudi 
na podporo in sodelovanje krajevnih skupnosti in 
vaških odborov, gasilskih in drugih društev ter ob

čank in občanov pri izvedbi programov. Posebej 
sem ponosen tudi na člane občinskega sveta, ki po
trjujejo program investicij ob sprejemu proračuna. 
Pri tem odigrajo pomembno vlogo tudi posamezni 
odbori našega občinskega sveta. Posebno mesto pa 
ima naše Javno komunalno in gostinsko podjetje, 
Pindža, d.o.o., ki skrbi za realizacijo izvedbe dolo
čenih programov.
V nadaljevanju vam, spoštovani, občanke in občani 
želim predstaviti letošnje investicije in investicijsko 
vzdrževalna dela na posameznih projektih v posa-
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meznih vaseh, ki so zaključena, razen vodovoda in 
širokopasovnih povezav, ki bodo finančno zaključe
na na koncu leta 2015. V začetku leta pa tudi fizično 
na terenu. Na podlagi sprejetega programa na ob
činskem svetu smo pristopili k naslednji realizaciji 
projektov v letu 2015:

OBNOVA VAŠKO - GASILSKEGA DOMA 
MARTINJE
Ob predhodnem ogledu in sestankih v Martinju in 
ob sodelovanju Prostovoljnega gasilskega društva, 
vaškega odbora, vaščank in vaščanov smo pristopili 
k obnovi, ki pa je bila tudi povezana z obletnico 
PGD Martinje. Zato smo morali delati tako, da smo 
dosegli cilj in ob dogovorjenem roku tudi investici
jo zaključiti. Kaj vse smo naredili: zamenjali smo 
vhodna vrata, uredili fasado, uredili garažo in cen
tralno kurjavo, v notranjosti odbili omete, ponovno 
ometali, obelili, uredili WC, uredili šank - vodovod 
in odtok, očistili in uredili tla v dvorani, pobarvali 
okna, v dvorani uredili vitrino za prapor in drugo do
kumentacijo ter uredili mize s stoli za sestanke, pov
sem preuredili kuhinjo z novo inštalacijo za vodo
vod in elektriko in v kuhinji namestili novo opremo. 
Povsem na novo se je uredila fasada, pobarvala so 
se okna, okrog vaško - gasilskega doma smo uredili 
robnike in odvodnjavanje, da voda ne bo več zama
kala. Okrog vaško - gasilskega doma smo ponovno 
asfaltirali del dvorišča in okolico, uredili zelenico in 
okolico ter vse pripravili za otvoritev. Da so v Marti
nju zelo zadovoljni, so to tudi pokazali ob otvoritvi 
njihovega objekta in ob praznovanju obletnice. 
Dela so opravljali različni podizvajalci in podjetje 
Pindža,d .o.o.. Vrednost vseh del, ki jih je plačala Ob
čina Gornji Petrovci iz proračuna je 28.983,12 EUR z 
DDV. Od tega je opravila Pindža, d.o.o. dela v vredno
sti 7.539,28 EUR. Pomagali so tudi vaščani Martinja.

Obnovljeni vaško - gasilski dom v Martinju

Vaško - gasilski dom v Peskovcih - v gradnji

OBNOVA VAŠKO - GASILSKEGA DOMA 
V ŽENAVLJU
Zgradba v Ženavljah že stoji leta in leta. Domačini 
so jo lepo obnavljali, v letu 2015 pa je tudi svoj 
prispevek dodala občina. V skladu z dogovorom so 
precej prispevali tudi gasilci in vaščani. Tako smo v 
kuhinji uredili novi strop z nosilci in ploščo, prav 
tako pa tudi v mali sobi in v sejni sobi. Opravljeni 
so bili: ometi, elektrika, beljenje, položena je kera
mika, oprema kuhinje in šanka, oprema sejne sobe 
z vitrino za prapore in miza s sedeži za sestanke. 
Na okna smo namestili žaluzije, nabavili nova 
notranja vrata in luči. V dvorani so bili narejeni 
novi ometi, obloga se je popravila, opravljen je bil 
viseči strop, novi tlaki, položena je bila kerami
ka, nove luči, nova vhodna vrata v dvorano in na 
novo je bila narejena napeljava elektrike. Skratka, 
lahko povemo, da je notranjost lepo urejena. Tako 
smo porabili s strani občine za to obnovo skupaj 
27.023,98 EUR z DDV, od tega je podjetje Pindža, 
d.o.o. opravilo dela v vrednosti 13.819,35 EUR. 
Velik finančni prispevek je bil tudi s strani vasi.

7

OBNOVA VAŠKO - GASILSKEGA DOMA 
V PESKOVCIH
Za leto 2015 je bila po programu predvidena I. 
faza obnove. Že v letu 2014 in prej smo vsi sku
paj pristopili k skupnim sestankom in si začrtali 
pot obnove. Tako so v letu 2015, ki se izteka, v 
zaključni fazi dela tako, da bo objekt pod streho. 
Občina je iz proračuna za to prvo fazo prispevala 
58.308,05 EUR z DDV. Od tega je bilo opravlje
nega dela podjetja Pindža,d.o.o. v višini 8.963,20 
EUR. Zelo velik je tudi prispevek vseh vaščank in 
vaščanov oz. gasilk in gasilcev, članov društev in 
drugih, ki so pomagali. Ta njihov prispevek je zelo 
dragocen. Bili so tudi določeni donatorji. O tem 
bo več povedanega ob zaključku projekta.
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Zaključek vseh del bo v letu 2016. Opraviti moramo 
še dela v garaži, omare za gasilce so že narejene in 
so na zalogi.

OBNOVA VAŠKO - GASILSKEGA DOMA
V ADRIJANCIH
Staro šolo v Adrijancih smo začeli obnavljati že prej.
V samo obnovo je bilo vloženega že veliko denarja 
pred letom 2015. Ker zdaj obravnavamo poročilo za 
leto 2015 se osredotočamo na to leto. V notranjosti 
je več ali manj vse gotovo, potrebni so le mali poprav
ki. Kljub temu pa smo v letu 2015 uredili naslednje: 
položili smo keramiko v garaži, zmontirali omare 
za gasilce v garaži, razžagali les za šank na igrišču 
in napušče ob objektu stare šole, uredili fasado na 
novem delu, centralno kurjavo. Vrednost vseh del 
za leto 2015 znaša 3.427,55 EUR z DDV. Ker je in
vesticija predvidena tudi v letu 2016, kot nadaljevanje 
in zaključek, bomo o tej investiciji več povedali v letu 
2016. Prilagam vam sliko, ki govori o tem, v kateri 
gradbeni fazi je investicija.

Vaško - gasilski dom v Adrijancih - v gradnji

OBNOVA ZVONIKA V BOREČI
Obnova zvonika se je začela v letu 2014 in nadalje
vala v letu 2015. Tako smo v letu 2015 uredili: polo
žitev tlakovcev, ureditev tlakovcev in ograje okrog

Obnova evangeličanskega zvonika v Boreči

zvonika - temelj, stopnice, parkirni prostor, prostor 
za sedenje in naredili manjša dela v okolici.

IZGRADNJA ELEKTROENERGETSKE 
POSTAJE V GORNJIH PETROVCIH
Izgradnja elektroenergetske postaje je projekt Slo
venskih železnic zaradi boljše preskrbe z električno 
energijo za vlake. Urejena je lepa stavba in dolo
čena soglasja za izgradnjo smo prispevali tudi mi 
kot občina. Zavzemal sem se, da pripravim takšen 
načrt ureditve okolice, ki bo ta prostor polepšal, 
predvsem pa uredil, da ne bo ostalo v okolici vse 
razmetano. Projekt ureditve okolice je bil sprejet 
in zagotovljena so bila finančna sredstva. Uredi
tev okolice sem vodil sam in vesel sem, da nam je 
uspelo to okolico urediti takšno, kot je danes. Ce
lotno investicijo so financirale Slovenske železnice, 
stojalo za kolesa pa je daroval direktor podjetja 
Moda MI&LAN, d.o.o., g. Milan Mörec iz Gornjih 
Petrovec. Park in okolico vzdržuje in urejuje podje
tje Pindža, d.o.o. V tem parku vam želim prijeten 
počitek in sprostitev.

Park pri elektroenergetski postaji v Gornjih Petrovcih

UREDITEV ŠPORTNEGA IGRIŠČA
V ŠULINCIH
V letu 2015 smo izravnali zemljo za parkirni prostor 
ob igrišču zaradi organizacije kmečkih iger, ki so le
tos bile v Šulincih. Tako smo morali navoziti gramoz 
in opraviti določena bagerska dela. Vrednost navoza 
gramoza znaša 345,62 EUR in tukaj pride še zraven 
delo podjetja Pindža, d.o.o. z bagrom.

UREDITEV ŠPORTNEGA IGRIŠČA V GORNJIH 
PETROVCIH
Prispevek občine v letu 2015 je bil navoz gramoza 
za odbojkarsko igrišče v vrednosti 735,05 EUR.
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OBNOVA GOZDNIH CEST
Občina na podlagi programa Zavoda za gozdove 
Slovenije, izvaja obnove in vzdrževalna dela na goz
dnih cestah. V letošnjem letu smo gozdne ceste 
pokosili, očistili in uredili vozišče primerno za nor
malno vožnjo. Ob dveh cestah smo posekali veje 
in drevesa, eno v Križevcih in drugo ob markovski 
meji z Občino Šalovci. Vrednost opravljenega dela 
v letu 2015 znaša 3.271,25 EUR.

UREDITEV KLANČIN NA REPUBLIŠKI CESTI 
PRI OSNOVNI ŠOLI
Na podlagi opozorila smo pristopili k urejanju teh 
klančin. Moramo jih asfaltirati, da bo možen nor
malen prehod invalidnih oseb. Vrednost opravlje
nih del v letu 2015 znaša cca. 2.000,00 EUR.

UREDITEV PREDPROSTORA PRI 
EVANGELIČANSKI CERKVI V 
GORNJIH PETROVCIH
Evangeličanska cerkev v Gornjih Petrovcih je pra
znovala visoko obletnico. Že tako ali tako vzdr
žujemo okolico in skrbimo za urejenost. Tako 
smo tudi pomagali pri ureditvi župnišča s tem, da 
smo financirali položitev ploščič pred vhodom v 
župnišče. Vrednost teh del, ki jih je plačala Občina 
Gornji Petrovci, znaša 2.340,00 EUR z DDV.

Ureditev vhoda pri evangeličanskem župnišču v 
Gornjih Petrovcih

PLAZ V STANJEVCIH, ŽUNIČ MILAN, 
STANJEVCI 5 A
Na podlagi mnenja Inženirsko statičnega biroja, 
d.o.o. je bilo ugotovljeno premikanje tal na zemlji
šču pod objektom Žunič Milan, Stanjevci 5 a in 
da je potrebno nujno pristopiti k sanaciji. Vse or
ganizacijsko in izvedbeno v zvezi s sanacijo je bilo 
pripravljeno s strani lastnika hiše. V zvezi s tem pla

zom pa smo s strani občine obvestili tudi pristojno 
ministrstvo. Dobili smo odgovor, da država ne more 
sofinancirati plazu. Predlog sanacije sem pripravil 
za sejo občinskega sveta, ki je na svoji 8. redni seji 
dne, 29.05.2015 sprejel sklep, da bomo omenjeno 
sanacijo sofinancirali v vrednosti 5.443,32 EUR. 
Upam, da smo pri tem družini pomagali in da sedaj 
lahko družina normalno biva in dela naprej. Želimo 
si samo lahko, da bo zemljina mirovala in da ne bo 
potrebno več posegov.

UREDITEV MLEKARNE V ŠULINCIH
Veseli smo, če še kakšna mlekarna v občini oz. v 
vasi deluje. Takšna, ki deluje, je tudi v vasi Šulin
ci. Bili smo opozorjeni, da jo bodo zaprli, če je ne 
bomo uredili. Ker je odpadel omet in je bilo stanje 
v notranjosti in zunanjosti slabo, smo pristopili k 
sanaciji. Tako smo: popravili omete stropa, sten, vse 
skupaj počistili in prebarvali ter notranjost uredili 
tako, da lahko normalno opravljajo naloge zbiranja 
mleka. Prebarvali smo vhodna vrata in uredili tudi 
pred vhodom, da tudi na zunaj kaže lepšo podobo. 
Delo je opravilo podjetje Pindža, d.o.o.

SANACIJA PLAZU V NERADNOVCIH
Povzročitelj za drsenje tal je v večini primerih dež in 
potem je zemljina namočena. Tako je prišlo tudi v 
tem primeru do drsenja tal, ki je ogrožalo stanovanj
sko hišo in občinsko cesto. Pri tem želim poudariti, 
da kljub temu, da smo za omenjeni plaz povedali, 
da se ne sme delati in nestrokovno posegati, se je 
zgodilo prav to. Del jarka so odkopali domačini 
in potem so s tem povzročili še večje drsenje, ker 
je deževalo in niso bili opravljeni določeni ukrepi 
zaščite. Zato smo morali pri izvedbi vložiti več dela 
in plaz oz. drsenje pravilno sanirati. Uredili smo 
nabrežino s piloti, vgradili kanalete in uredili na
brežino in odvodnjavanje. Delo je opravilo podjetje 
Pindža, d.o.o. Vrednost del je bila 5.115,36 EUR.

SANACIJA PLAZU V BOREČI
Omenjeni plaz, ki je zajemal površine na območju 
parcelnih št. 233 k. o. Boreča - njiva in parcelen 
št. 167 k. o. Boreča na travniku. Zemljina na njivi 
je bila vedno aktivna, deževje je pa še stanje vsako 
leto poslabševalo. Vedno smo samo delali izravnave, 
ker pa je teren dokaj na strmem pobočju pa se je 
zlivalo še več vode, ki pa je posledično načelo njivo 
in travnik nad hišo Horvatovih. Tako smo pristopi
li k temeljiti sanaciji njivske površine z ureditvijo
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izkopa, navoza frakcije za drenažo in odvodnjava
nje med njivami parc. št. 233 in parc. št. 167 k. o. 
Boreča. Tako smo preprečili nadaljnje drsenje in 
pronicanje vode na zemljino na parc. št. 167 do 
hiše Horvatovih. Površine so se izravnale in uredile. 
Delo je izvedel Bojan Hajdinjak, s. p. Vrednost del 
pa je bila 3.750,95 EUR z DDV.

Plaz nad hišo Horvatovih v Boreči

SANACIJA PLAZU V BOREČI
Plaz oz. drsenje tal pri domačiji Prosič, pri gasil
skem domu je bilo tako veliko, da je povzročalo 
potencialno nevarnost za drsenje celotnega brega, 
zgoraj pa so hiše. Na podlagi ocene in ugotovi
tve je bilo ugotovljeno, da so že pred leti uredili 
zaščito brega spodaj ob cesti z betonsko škarpo, 
ki pa je tudi delno zadržala večje drsenje. Kljub 
temu pa se je zaradi velike količine dežja sprožil 
proces drsenja na tem območju in zato je bilo 
nujno pristopiti k tej sanaciji. Delo je opravil Bo
jan Hajdinjak, s. p.. Vrednost del znaša 1.712,59 
ER z DDV. Pomagali so tudi domačini, predvsem 
Milan Prosič.

Plaz pri domačiji Prosič v Boreči

KULTURNI DOM OBČINE GORNJI PETROVCI
V STANJEVCIH
V kulturnem domu v Stanjevcih, ki je lep objekt 
in je po oceni drugih lep kulturni dom, z urejeno 
notranjostjo in tudi zunanjostjo, ker so zelenice 
okrog samega doma lepo urejene, imamo veliko 
porok in drugih prireditev. V samem kulturnem 
domu pa se odvijajo poroke oz. poročni obredi, ki 
trajajo eno uro in več. Zato je potrebno, da imamo 
za mladoporočence in njihove svate tudi primeren 
ambient. Tako je poročna dvorana urejena, prav 
tako tudi okolica in notranjost dvorane omogoča, 
da je lahko prisotnih blizu 160 ljudi. Ob poroki 
vse pogostimo, mladoporočenci se fotografirajo 
v naravnem okolju z urejeno zelenico in rožami. 
Za samo pogostitev pa smo potrebovali tudi ne
kaj dodatnega inventarja, zato smo nabavili visoke 
mize na podnožju - 5 kom. in te mize oblekli tudi z 
belimi prešitimi prti. Vrednost del znaša 2.000,00 
EUR z DDV.

OBNOVA VAŠKO - GASILSKEGA DOMA 
KUKEČ
Do leta 2014 občina v obnovo tega vaško - gasilske
ga doma ni vlagala. Pravzaprav niti ne v drugo in
frastrukturo. Z izgradnjo vodovoda in širokopasov
nih povezav pa je vzporedno bila dana možnost, 
da se na Kukeču uredijo v zvezi z vodovodom in 
širokopasovnimi povezavami, ki je v zaključni fazi, 
tudi ceste. Vse ceste na Kukeču so tako asfalti
rane in popravljene tako, da omogočajo normal
no vožnjo. In ko sem razmišljal, kaj storiti, kako 
vzporedno začeti in zaključiti investicijo v obnovo 
vaško - gasilskega doma, sem se zavedal, da bo 
to težko in da bo potrebnih kar nekaj sredstev. 
Skupaj z domačini, s podjetjem Pindža, d.o.o., ob-
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čino, podizvajalci, donatorji nam je uspelo objekt 
z okolico, z asfaltiranjem parkirnega prostora in 
ceste tudi urediti. Tako da je sedaj na Kukeču lep 
vaško - gasilski dom, ki bo dolgo služil vsem, ki 
ga bodo uporabljali. Vrednost vseh del v letu 2014 
in v letu 2015 znaša skupaj 124.396,00 EUR z 
DDV, od tega je bilo delo Pindže, d.o.o. v višini 
36.697,66 EUR z DDV.

Obnovljeni vaško - gasilski dom na Kukeču

OBNOVA VAŠKO - GASILSKGA DOMA 
BOREČA
Vaško - gasilski dom v Boreči se je že večkrat ob
navljal, večkrat za določeno prireditev. Tako se je 
zdaj pristopilo v tej fazi k obnovi strehe, kjer se je 
s strani občine sofinanciralo 50 % vrednosti, ostalo 
vas oz. prostovoljno gasilsko društvo. V letu 2015 
pa smo skupaj z vasjo, PGD Boreča in drugimi, za 
praznovanje obletnice, uspeli lepo obnoviti vaško 
- gasilski dom, garažo in okolico. Na garaži smo 
zamenjali okna, uredili in pobarvali fasado. Uredi
la so se garažna vrata. V vaško - gasilskem domu 
pa smo: povsem preuredili v notranjosti stene, jih 
sanirali, prebarvali, prebarvali okna, prebarvali 
pod, preuredili šank, del točilnega pulta v šanku, 
notranja vrata zamenjali z novimi, popolnoma na 
novo uredili sejno sobo z opremo kot je: vitrina za 
fascikle in prapore, mizo s stoli za sestanke. Polo
žili smo novo keramiko in elektriko. Prav tako se 
je v prostoru pri vhodu povsem na novo uredila 
kuhinja z elementi, novo keramiko, inštalacijo za 
vodovod in elektriko in vse je prebarvano. Nova so 
tudi vhodna vrata v dvorano in kuhinjo ter na WC. 
Tako imajo v Boreči lepo urejen gasilski dom, ki je 
lahko v ponos vsem domačinom in tudi obiskoval
cem. Lepo urejena okolica pa tudi kaže na to, kako 
smo na to ponosni, da je temu tako. Finančno je 
veliko pomagala tudi vas oz. PGD Boreča. Občina 
pa je prispevala svoj delež in sicer v višini 25.322,99 
EUR z DDV od tega pa je delo podjetja Pindža, 
d.o.o. v višini 5.924,55 EUR z DDV.

Obnovljeni vaško - gasilski dom v Boreči

DRUGA DELA
Na področju investicijsko - vzdrževalnih del so de
lavci podjetja Pindža, d.o.o. in javni delavci opra
vljali delo tudi v letu 2015: košnja zelenic, ureja
nje zelenic, sajenje in vzdrževanje rož, prav tako

11



NOVINE, številka 35 Uvod

vzdrževanje in urejanje gozdnih cest, vsa 
vzdrževalna dela na javnih in lokalnih ce
stah, športnih objektih, vaško - gasilskih 
domovih, cerkvah, pokopališčih, kapeli
cah, skratka, ko primerjam vse te zadeve 
z drugimi občinami, lahko samo ugoto
vim, da v naši občini skrbimo dovolj, da 
je občina urejena. Vsi tisti, ki nam pri tem 
pomagate, vam lepa hvala. Hvala podjetju 
Pindža, d.o.o. in javnim delavcem. 
Kakšno večje asfaltiranje cest se v leto
šnjem letu ni zgodilo, le iz naslova ostan
kov sredstev slovenskih železnic smo as
faltirali in sanirali cestišče v Stanjevcih, 
v višini 6.143,28 EUR. Upam, da nam bo 
vse tudi uspelo, da bomo nadaljevali uspe
šno vzdrževanje že izgrajenih objektov. 
Zato pozivam vse krajevne skupnosti, va
ške odbore, športna društva, prostovoljna 
gasilska društva, občanke in občane, da 
sodelujete in s svojim prispevkom tudi v 
letu 2016 prispevate k temu, da bo občina 
urejena, čista in lepa. Hvala vam!

VODODOV IN ŠIROKOPASOVNE 
POVEZAVE
O vodovodu in širokopasovnih povezavah 
se je že dosti govorilo, delalo in izvedlo. 
Vsi dobro veste, da smo najprej gradili I. 
fazo, nato II. fazo in III. fazo in zdaj še 
IV. fazo. Pomembno je, da smo to zgra
dili in vzporedno položili tudi kable za 
širokopasovne povezave. Da je takrat za 
kable za širokopasovne povezave bila od
ločitev dobra, se je pokazalo zdaj, ko smo 
začeli in skoraj prišli do konca s IV. fazo v 
vaseh: Kukeč, Košarovci, Panovci in Kri
ževci. Na celotnem območju zdaj v letu 
2015 zaključujemo z izgradnjo vodovoda, 
tako z gradnjo kot tudi finančno. Do kon
ca leta nam ostaja še postavitev nekaj ja
škov in asfaltiranje. A če bo vreme slabo, 
se bo to uredilo spomladi. Prav tako so 
vse cevi v zemlji za širokopasovne pove
zave, le potrebno je vgraditi jaške, tako, 
da računamo, da bomo to lahko naredili 
nekje v prvi polovici leta 2016, sama in
vesticija pa bo zaključena do konca leta 
2016. Pri tem je potrebno poudariti, da je 
glavni izvajalec del za vodovod bilo pod

jetje IMP Ljubljana z normiranimi podizvajalci Pro Adria 
in Komunala Slovenske Gorice. Ogromno dela in velik pri
spevek pa je opravilo podjetje Pindža, d.o.o., tako da velja 
posebej zahvala direktorju, Kuhar Štefanu, kot tudi vsem 
zaposlenim v tem podjetju. Brez njih tega projekta ne bi 
bilo. Kaj to predstavlja finančno:

TRANSPORT - sredstva EU 2.336.720,26  EUR
sredstva občine 0  EUR

SEKUNDAR - sredstva EU 1.736.865,02  EUR
sredstva občine 10 % 173.686,50  EUR

Nabava jaškov občina z delom Pindže 120.000,00  EUR

Prispevek Telemacha za vse cevi in material    270.000,00 EUR

Svojo obveznost 10 % vrednosti izgradnje sekundarja do 
Občine Grad, v višini 173.686,50 EUR, smo poravnali.
Kot lahko vsi vidite oz. tisti, ki ste imeli priliko videti, smo 
na celotnem območju cest popolnoma asfaltirali dele cest 
v Košarovcih, Kukeču in Panovcih. Delno se je preplastila 
cesta od Benedikta do Križevec in obnovila so se cestišča 
na lokalni cesti Križevci - Domanjševci - križišče in dalje do 
Picerije Kučan. Če bo vreme, bomo z delom nadaljevali še 
na ostalih odsekih cest v Križevcih, če pa vremena ne bo, 
pa bomo to storili v spomladanskem času 2016. Tako oce
njujem, da bo z dokončanjem tega projekta celotno območje 
občine urejeno z javnim vodovodom in širokopasovnimi 
povezavami in urejene bodo tudi ceste, kar je velik uspeh. 
Hvala vsem in vsakemu posebej za kakršen koli prispevek, 
pa četudi je to bil samo podpis pogodbe o služnosti za po
trebe pridobitve spremembe gradbenega dovoljenja. Hvala 
tudi za vse sodelovanje z gradbinci na terenu in vse drugo, 
kar se je zgodilo.
Vesel in ponosen sem na vse občanke in občane naše ob
čine. Pričakujem, da bomo znali vse to, kar smo zgradili, 
dobro izkoristiti in predvsem skrbeti za vzdrževanje,kot 
dober gospodar.

Spoštovani občanke in občani!
Vse investicije in investicijsko - vzdrževalna dela sem želel 
strniti in vam predstaviti. Morda je bilo še kaj malega kje 
postorjenega, vendar te osnovne podatke o opravljenem delu 
sem vam predstavil. To sem vam predstavil zato, da boste o 
tem tudi informirani.
Vsem občankam in občanom se zahvaljujem za sodelovanje 
na področju investicij in investicijsko - vzdrževalnih del.

Franc Šlihthuber, 
župan
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OBČINSKI PRAZNIK

Spoštovane občanke in občani!
Občina Gornji Petrovci je v letu 2015 praznovala svoj 
18. občinski praznik. Svečane seje občinskega sveta 
so največkrat v Kulturnem domu občine Gornji Pe
trovci, v Stanjevcih in tako je bilo tudi letos. Ob tem 
praznovanju smo obeležili tudi 20. obletnico obstoja 
naše lokalne samouprave, torej naše občine. Temu 
primerno je bil tudi progam naše svečane seje, pred
vsem v delu, ki sem ga povzel kot župan občine v 
svojem govoru. Da bi bili tudi vse občanke in občani 
naše občine seznanjeni z vsebino tega govora, sem se 
odločil, da govor tudi objavim.

»Spoštovane občanke in občani! Spoštovani prijatelji 
ter cenjeni gosti, ki ste se odzvali našemu povabilu in 
s svojim obiskom počastili naš 18. občinski praznik
Občina Gornji Petrovci praznuje danes, 18.08.2015 
svoj 18. občinski praznik. To je čas, ko se malo zau
stavimo, pogledamo opravljeno delo, se zahvalimo, 
si čestitamo in se veselimo vseh dosežkov.
V izjemno čast in zadovoljstvo si štejem, da vas lahko 
pozdravim v tako lepem številu. Poseben pozdrav ve
lja vsem županom in županji, našemu podžupanu, Er
nestu Kerčmarju, vsem članom sedanjega občinskega 
sveta, vsem članom prejšnjih sestav občinskih svetov, 
članom svetov krajevnih skupnosti, občinski upravi, 
delavcem javnega komunalnega podjetja Pindža in 
vsem javnim delavcem ter vsem nastopajočim, vsem 
povabljenim gostom, vsem predstavnikom medijev in 
televizije, vsem nagrajencem, posebej pa vsem občan
kam in občanom naše občine.
V jeseni leta 1994 je država dala možnost in prilo
žnost, da občanke in občani imajo svojo občino, in da 
v tej občini uresničijo svoje sanje. Letos praznujemo 
20 let delovanja lokalne samouprave in s tem je tudi 
naša občina stara 20 let. S tem, da je država ustanovila 
nove občine, ni poskrbela za enake možnosti za vse 
državljanke in državljane, pri tem mislim predvsem na 
zakon o financiranju občin. Ta zakon je Občini Gornji 
Petrovci storil veliko krivico, ki se zdaj po 20 letih 
ne da popraviti. Zato je danes, morda priložnost, da 
povem nekaj besed o prehojeni poti, predvsem pa da 
povem, kako in s kakšnimi težavami smo to pot pre
hodili. V začetku nismo imeli nič, niti 1 metra javnega 
vodovoda, niti 1 metra pločnika, niti 1 metra široko
pasovnih povezav, neurejene vaško - gasilske domove, 
neasfaltirane ceste, razen 3 izjem, niti enega športnega 
objekta, kapele so bile zanemarjene, cerkve potrebne

obnove, šola v zelo slabem stanju, vrtca ni bilo, 
kulturnega doma tudi ne. Torej nismo imeli nič. 
Letos, ob 20 obletnici, lahko še enkrat povemo, da 
država ni dala enakih možnosti, ki bi jih morale 
občanke in občani imeti po Ustavi Republike Slo
venije. Tako bi imeli vsi enake možnosti za razvoj 
in bi bili v enakopravnem položaju. Formula za 
izračun primerne porabe je enaka za vse. Tam kje 
število prebivalcev rapidno pada, kot je to v naši 
občini, se sredstva zmanjšujejo. V 20 letih smo ime
li okrog 900 smrti in 400 rojstev, zato bi v formuli 
moral biti dodatni faktor, ki bi omogočil dodatna 
sredstva. Ker po tej formuli občine kjer število pre
bivalcev raste, dobijo več. Ali smo enakopravni? To 
vprašanje po 20 letih še vedno ostane nerešeno. 
Največja krivica pa je bila storjena že v bivši ob
čini Murska Sobota, ko smo plačevali občinski 
samoprispevek v višini 1 % v proračun občine M. 
Sobota. V teh 10 letih nismo dobili nič. Razvijali 
so se kraji ravenskega, Goričko pa ni imelo mo
žnosti, saj so delegati, ki so glasovali iz Goričkega, 
bili v manjšini.
Tako je občina izgubila na račun nepravičnega 
financiranja vsako leto 150.000,00 EUR, kar po
meni v 20 letih 3.000.000,00 EUR. Na to sem 
opozarjal, vendar brez uspeha.
Naša občina, ki je velika 66,8 km2 in ima samo 
2136 prebivalcev, 170 km cest, socialne dejavno
sti, šolske prevoze idr., ne zmore iz proračuna 
1.900.000,00 EUR servisirati vse izvirne pristoj
nosti, ki jih po zakonu mora občina izpolnjevati. 
Pa kljub temu, spoštovane in spoštovani lahko 
z velikim ponosom in veseljem povem, da smo 
storili ogromno.
Pri tem je potrebno povedati, da v letih 1995 - 2000 
ni bilo evropskih sredstev, tudi % sofinanciranj ni bil 
ugoden za občine, vendar, če drugega ni bilo, smo 
morali koristiti, kar je bilo takrat na razpolago. % 
sofinanciranj investicij je bil okrog 45 - 55 %, kar je 
zelo slabo, če je danes znano, da so projekti sofinan
cirani 85 % in več. Ker pa smo mi delali ogromno v 
prvih 12 letih, je tudi rezultat zadolževanja v večjem 
obsegu, kar bomo plačevali v naslednjih 10 - 15 letih. 
Da bi lažje razumeli našo zgodbo o razvoju bi 
vseeno kazalo na kratko povedati, kaj vse smo 
naredili:

•v  letih 1995 - 2000 smo asfaltirali lokalne ce
ste, saj smo imeli skoraj vse v makadamu,

• v vseh naslednjih letih smo asfaltirali vaške 
ceste in še vedno jih nekaj imamo,
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• od leta 1997 naprej sem bil prvi župan, ki je 
začel z obnovo cerkva in vodil vse obnove. Tako 
smo predvsem obnovili naslednje cerkve:

• cerkev sv. Ane in uredili park, ki je še danes 
vedno urejen, uredili cvetlične grede in klopi,

• cerkev sv. Trojice - Nedela, zasadili smo drevje 
ter uredili cvetlične grede in klopi,

• evangeličansko cerkev v Gornjih Petrovcih, pred
vsem prenova in ureditev okolice,

• kapelo srca Jezusovega v Martinju z okolico,
• evangeličansko cerkev v Križevcih, tu pa smo 

sofinancirali obnovo.

Tako so sakralni objekti bili obnovljeni, ne glede na 
veroizpoved, saj v naši občini živimo ne glede na 
veroizpoved složno.
Ob začetku Občine Gornji Petrovci ni bilo niti 1 
metra javnega vodovoda. Bilo je dolgih 5 let suše, 
ko so se posušili vsi izviri in potoki in tako smo bili 
primorani v letih 1999 - 2000 začeti z izgradnjo 
vodovoda. Bili smo prva občina v Sloveniji, ki se 
je prijavila na razpis v okviru programa SAPARD. 
Dobili smo sofinanciranje v višini 44 %. Za dana
šnje razmere zelo slabo, vendar drugega ni bilo. 
Ob praznovanju 6. občinskega praznika smo tako 
17.08.2003 predali sovjemu namenu I. in II. fazo 
vodovoda. Značilnost naše izgradnje je bila, da smo 
vzporedno dajali tudi kable za širokopasovne po
vezave. Danes se je to izkazalo kot zelo uspešno 
dejanje. Za tem pristopimo k izgradnji III. faze vo
dovoda, s prijavo na program Phare. Tako dobi v 
letih 2004 - 2006, 10 vasi v naši občini vodovodno 
omrežje in širokopasovne povezave in takrat smo 
zgradili blizu 80 km te infrastrukture.
V okviru pomurskega vodovoda pa je Občina Gor
nji Petrovci pristopila še k dokončanju vodovodnega 
omrežja in širokopasovnih povezav v vaseh: Kri
ževci, Košarovci, Kukeč in Panovci. Prav zdaj se 
dokončuje ta izgradnja v dolžini cca 45 km. Tako 
bodo tudi te vasi imele do vsake hiše vodovodno in 
optično omrežje. Spet smo v to omrežje vzporedno 
vgradili optične kable. Investitor optičnega omrežja 
je podjetje Telemach. V Občini Gornji Petrovci bo 
vsako gospodinjstvo imelo vodovodni priključek in 
širokopasovne povezave. To pa je zgodba, ki seveda 
v marsikateri slovenski občini ni takšna. Pomemb
no pri tem pa je, da sem kot župan predlagal manjši 
znesek sofinanciranja občank in občanov in sicer 
520,00 EUR za vodovod in 410,00 EUR za široko
pasovne povezave. S tem sem bistveno pripomogel,

da smo naše občanke in občane manj obremenjeva
li. Občinski svet pa je to sprejel.
Kot koordinator vodovoda sistem B pa sem zelo 
ponosen, da smo uspeli pridobiti projekt, ki je so
financiran blizu 96 %. To je velik uspeh, ki ga ne
kateri niso niti zaznali, v finančnem smislu pa je 
za občine zelo uspešen, saj so bistveno prihranili 
finančna sredstva. Za našo občino pa lahko dodam, 
da nikoli v 20 letih nisem predlagal komunalnega 
prispevka in tako smo v Občini Gornji Petrovci 
omogočili vsem mladim družinam, k hitri pridobiti 
gradbenega dovoljenja in neplačilu v višini skoraj 
4 - 5.000,00 EUR, kot je to po drugih občinah v 
Sloveniji.
Vsi, ki me poznajo, vedo, da imam rad rože, zato so 
vsi projekti, kot so: ceste, avtobusne postaje, kape
le, cerkve, športni objekti, vaško - gasilski domovi 
idr. vedno ob obnovi dobili tudi svojo obliko pri 
ureditvi. Tako smo začeli s postavitvijo avtobusnih 
čakalnic in oglasnih panojev, turistično informativ
nih panojev s cvetličnimi gredicami in koriti.
Skozi vsa ta leta že sadimo in urejamo čez 100 
objektov v občini (okolice cerkva, športnih objek
tov, kapel, vrtca itd.). Vsako leto zasadimo blizu 
15.000 rož. Znani smo po tem, da imamo vedno 
urejene objekte z okolico.
Na področju športa sem vedno sledil k cilju, da 
omogočimo v vaseh možnost športnega udejstvo
vanja. Tako smo v teh letih izgradili kar nekaj špor
tnih objektov s slačilnicami in razsvetljavo: Križev
ci, Martinje, Lucova, Stanjevci, Šulinci. Pri tem je 
potrebno povedati, da smo to izgradili brez sofinan
ciranj s strani države, z veliko mero pomoči vasi 
in društev in z dobro organizacijo dela. Nekatere 
športne objekte moramo v teh 3 letih še dograditi: 
Gornji Petrovci, Adrijanci, Šulinci in Neradnovci. 
V Občini Gornji Petrovci smo uspeli obnoviti ka
pele po vaseh, ki so povsem obnovljene in urejene 
z okolico.
Na področju stanovanjske politike pa smo izgradili 
18 - stanovanjski blok in s tem omogočili mladim 
družinam možnost pridobitve stanovanj.
Na področju šolstva pa sem zelo ponosen, da smo 
obnovili in energetsko sanirali šolo v letu 2001, 
zgradili nov vrtec in ga predali svojemu namenu v 
letu 2007. Vesel in ponosen sem, da sem kot župan 
vodil obnovo šole in bil vodja gradbišča novega vrt
ca. Torej že več kot 12 let ima naša občina urejeno 
šolo in vrtec, v nekaterih občinah v Sloveniji pa se 
še danes ukvarjajo s tem.
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Železnica in izgradnja v zvezi z njo je prinesla za našo 
občino zelo veliko, saj smo uredili vaško središče s 
pločniki v Stanjevcih, Gornjih Petrovcih in Peskov
cih. Prav tako smo pri železniški postaji v Gornjih 
Petrovcih uredili zelo lep park.
Področje gasilstva in civilne zaščite bi bilo lahko 
bolj kakovostno rešeno. Dejstvo je, da imamo gasil
sko zvezo, ki dela dobro, da imamo gasilska društva 
po vaseh, razen v Panovcih in dejstvo je, da vsega, 
kar bi gasilci potrebovali ne moremo financirati iz 
proračuna, zato sem se odločil, da bomo na nadaljni 
poti obnovili vaško - gasilske domove. Značilnost teh 
obnov je ta, da vodim kot župan obnove in skupaj z 
domačini to tudi izpeljemo. Tako so zelo lepo urejeni 
naslednji vaško - gasilski domovi: Lucova, Križevci, 
Gornji Petrovci, Stanjevci, v letih 2015 smo povsem 
uredili na novo domove v: Martinju, Boreči, na Kuke
ču, gradimo I. fazo v Peskovcih in pristopili bomo k 
nadaljevanju obnove v Adrijancih. Tako bomo svoje
mu namenu predali objekte: v letu 2016 v Adrijancih 
in Peskovcih, v letu 2017 v Šulincih in Neradnovcih, 
v letu 2018 v Košarovcih in Panovcih.
S tem bo dana možnost normalnega delovanja gasil
skih društev in drugih društev v vasi. Tako kot pa sem 
že večkrat povedal, pa po letih 2018 nastopi obdobje, 
ko pa se več pozornosti posveča k opremi gasilskih 
društev in boljšemu delovanju v primeru požarov in 
elementarnih nesreč.
V Gornjih Petrovcih smo uredili okolico zdravstvene 
postaje, povsem na novo uredili vaško dvorano z oko
lico in parkirnim prostorom. Uredili smo staro šolo 
v Stanjevcih, v kateri smo danes prisotni, v kulturni 
dom občine in poročno dvorano. Značilnost tega 
kulturnega doma je, da urejana notranjost in okolica 
privlačita razne goste.
Vse od leta 2007, ko se tukaj izvajajo poroke, sem uve
del nekaj novega. Možnost prisotnosti blizu 150 ljudi 
in pogostitev, ki jo v celoti organizira občina, kulturni 
program ob porokah. Radi se pohvalimo, da smo v tej 
dvorani imeli poroko para iz Anglije, ob prisotnosti 
120 Angležev, ki so bili nad dogodkom zelo veseli. 
Zelo pa sem ponosen tudi na urejanje gozdnih cest, 
ki je potekalo v vseh teh letih, saj delamo v sodelo
vanju z Zavodom za gozdove Slovenije, posebej pa z 
revirnim gozdarjem.
V občini posebej nimamo obrtne cone, smo pa tako 
kot ostale občine sofinancirali obrtno cono v Murski 
Soboti, v okviru skupnega projekta.
Vesel pa sem, da deluje konfekcijski obrat v Gornjih 
Petrovcih Moda MI&LAN, d.o.o., z blizu 110 zapo

slenimi, obrat farme Panvita, zavod za gozdove, 
škoda da je šel v stečaj G - tex v Križevcih, s 
stečajem Preventa.
Tako so naše občanke in občani zaposleni v teh 
domačih proizvodnjah in vse do Murske Sobote, 
pa dalje, veliko pa se jih vozi na delo v Avstrijo. 
Želim si le, da bi se pogoji v naši državi spreme
nili in da bi vsem bila dana možnost zaposlitve. 
In tako lahko ugotovim, da bomo v letu 2018 v 
Občini G. Petrovci imeli urejeno vse, v taki meri, 
da bo omogočeno normalno življenje. Res pa je, 
tako kot sem vedno poudarjal, da je potrebno vse 
izgrajeno, tudi vzdrževati.
V tem mojem pogledu pa niste zasledili niti ene 
besede o kanalizaciji. Res je, da nimamo tega nič, 
razen čistilne naprave pri šoli in vrtcu ter 18 - 
stanovanjskem bloku. Ni bilo možnosti, da bi k 
temu pristopili, saj izračuni kažejo, da je naša 
kanalizacija vredna čez 33.000.000,00 EUR. Go
spodinjstva bi morala sofinancirati čez 5.000,00 
EUR, ob predpostavki, da bi država iz evropskih 
sredstev sofinancirala okrog 30 mio EUR. To pa 
je že skoraj znanstvena fantastika. To ni možno 
in nikakor ne bom predlagal, in nikoli nisem, da 
bi občanke in občani plačevali 5.000,00 EUR za 
kanalizacijo, ker tega niso sposobni.
Pred 10 leti, sem povedal, da bo vlada morala 
operativni program izgradnje kanalizacije spre
meniti in tudi pogoje. Tako je izgradnja kanali
zacije podaljšana do leta 2025 in omogočena bo 
tudi uporaba greznic, malih čistilnih naprav itd. 
in tu vidim rešitev za našo občino in prav je, da 
smo počakali, saj bomo z manjšimi sredstvi in 
lažje to izpeljali. Ta program je izvedljiv v letih 
2019- 2025 in naprej.
To pa je tudi po moji oceni normalno tako za 
občino, kot za naše občanke in občane. Ob vsem 
povedanim bi se rad iskreno zahvalil vsem, ki 
ste sodelovali z Občino G. Petrovci, vsem, ki še 
sodelujete in nas podpirate. Vedno sem povedal, 
da je v slogi moč delovnih ljudi in občanov in to 
tudi drži, saj s složnostjo izpeljemo marsikatere 
projekte.
Zelo ponosen pa sem tudi, da dobro delujejo kra
jevne skupnosti, društva, javni zavodi in s tem 
omogočajo vsi skupaj, da se izpolnjujejo cilji lo
kalne samouprave.
Še enkrat hvala vsem in vsakemu posebej.
In kaj je tisto, kar bi bilo po moji oceni dobro v 
našem razvoju. To sta vsekakor dva projekta, ki bi
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dala dodano vrednost, to pa je gostinsko - turistični 
objekt Pindža in farma krav dojilj in vzreja pitan
cev v Stanjevcih, ki bi omogočil razvoj kmetijstva 
po vaseh in gospodinjstvih, saj je v Občini Gornji 
Petrovci več kot 40 ha kmetijskih površin sklada 
kmetijskih zemljišč, občinskega zemljišča pa je cca 
35 ha in na razpolago so zemljišča gospodinjstev, 
ki niso v GERKIH. Predvsem v tej farmi bi bilo 
omogočeno, da bi počistili in uredili našo občino 
na področju zaraščenosti, gospodinjstva bi imela 
možnost prodaje svojih pridelkov itd. Tako je moja 
velika želja, da ta dva projekta dobita mesto v regi
onalnih razvojnih projektih in da se izgradita v letih 
2018/2019. Tako bi v naši občini imeli s tem odlična 
izhodišča za normalno vsakdanje življenje, ki bi bilo 
lepše za vse nadaljnje generacije, ob predpostavki, 
da ostanejo gospodarski subjekti še v delovanju in 
s.p.- ji in da eventuelno Avstrija še da možnost za
poslitve. Dodano vrednost pa vidim tudi v dodatni 
turistični ponudbi, ki smo jo dali z izgradnjo cen
tra Aqulutra Vidra v Križevcih, vrednega 1.500.000 
EUR, ki bo povezal objekte: kostanj v Križevcih, 
mlin v Neradnovcih, Srebrni breg Martinje.
Želim si, da bi občine med seboj sodelovale in s 
tem pomagale v skupni nadaljnji razvoj tega našega 
lepega območja, ki se imenuje GORIČKO in je v 
Sloveniji.
Vsem občankam in občanom naše občine iskreno 
čestitam ob občinskem prazniku, in prazniku zdru
žitve prekmurskih Slovencev z matičnim narodom 
po 1. svetovni vojni, ki smo ga praznovali včeraj, 
17.08.2015, vsem vam pa želim še naprej veselo 
počutje.«

Dodatna obrazložitev k odstavku, kjer se omenjata 
dva projekta: Farma krav dojilj in vzreja pitancev 
v Stanjevcih in gostinsko - turistični objekt Pindža. 
Takrat, ko sem pisal ta govor, sta bila dva projekta 
še 100 % v projektih za izbor regije, danes temu ni 
več tako, saj ima država povsem drugo usmeritev 
koriščenja sredstev regije. Upam, da bo kdaj možno 
iz kakršnih drugih sredstev, kar pa je v tem trenutku 
zelo velika škoda.
Vlada Republike Slovenije ima v svojem programu 
koalicijske pogodbe zapisan naslednji citat: »Podpira
ti razvoj družinskih kmetij, ki so temelj slovenskega 
kmetijstva. Prizadevali si bomo za pomoč kmetijam 
na področjih s težjimi pridelovalnimi pogoji, poseb
no skrb pa bomo namenili kmetijam na demograf
sko ogroženih ter obmejnih področjih. Prav tako se 
bomo zavzemali za podporo dopolnilnim dejavno
stim na kmetijah, ki s samim kmetovanjem ne morejo 
zagotoviti primernega dohodka oz. zaposlitev.«
Prav tako je Vlada Republike Slovenije v svoji koali
cijski pogodbi 2014 - 2018 zapisala naslednji citat:« 
S pomočjo nacionalnih, evropskih in drugih sred
stev bomo pomagali lokalnim skupnostim zgraditi 
omrežje za oskrbo s pitno vodo in omrežje za od
vajanje in čiščenje odpadne vode.«
Vodo imamo, bomo pa videli, če bodo uresničil 
tudi drugi del napovedi.
Z zgoraj omenjenima citatoma Vlade Republike 
Slovenije, ki se je obvezala s koalicijskim progra
mom, že zdaj ravna neodgovorno in ne daje mo
žnosti sofinanciranja naših dveh projektov. Upam, 
da se motim in da se bo zadeva spremenila.

Vaš župan, 
Franc Šlihthuber

SVEČANA SEJA OBČINSKEGA 
SVETA OBČINE GORNJI 
PETROVCI
Svečana seja občinskega sveta Občine Gornji Pe
trovci, ob 18. občinskem prazniku, je bila letos 
ponovno v kulturnem domu v Stanjevcih, v torek, 
18.08.2015. Sejo sta po tradiciji odprla podžupan, 
Ernest Kerčmar in župan, Franc Šlihthuber, ki je 
pozdravil številne goste in župane ter županjo so
sednjih občin: Šalovci, Hodoš, Grad, Tišina, Bel
tinci, Moravske Toplice, Cankova in Puconci. Tudi 
letos smo podelili priznanja za najlepši balkon in

hišo v letu 2015 ter občinske diplome in plakete. 
Diplome so prejeli: PGD Boreča in PGD Marti
nje za 70 let delovanja na gasilskem področju ter 
Karin Kisilak, za dosedanje izjemne športne do
sežke na plavalnem področju. Bronasto plaketo je 
prejel KMN Stanjevci, za 30 let uspešnega dela 
na športnem področju. Srebrno plaketo je prejelo 
PGD Gornji Petrovci, za 90 let uspešnega dela na 
gasilskem področju ter zlato plaketo Jolanda Lazar, 
za pridobljen naziv doktorice znanosti. Žal se PGD 
Boreča in PGD Martinje nista udeležila podelitve 
priznaj in tudi nista podala nobenega opravičila, 
čeprav je ravno njim v letošnjem letu občina veliko 
pomagala pri obnovi njihovih gasilskih domov. V
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sklopu akcije Moja dežela, lepa in urejena so pre
jeli priznanja za najlepši balkon: Balek Jožica iz 
Neradnovec, Smodiš Zlatica iz Stanjevec in Kučan 
Majda iz Gornjih Petrovec ter za najlepšo hišo: Li
dija in Milan Kozic iz Peskovec, Cvetka in Vendel 
Črnko iz Neradnovec in Renata in Stanko Korpič 
iz Šulinec. Za kulturni program so letos poskrbe

le pevke ŽPZ Primož Trubar iz Križevec, plesna 
skupina OŠ Gornji Petrovci, ljudski pevci in godci 
Gorički lajkoši in KUD Goričko z novim skečem: 
Gorička Sneguljčica. Ob koncu seje je sledilo prije
tno druženje pod šotorom na košarkaškem igrišču, 
v športnem centru Stanjevci.                            S.K.  

Prejemniki občinskih priznanj Občine Gornji Petrovci za l. 2015 
(od leve): Aleksander Bagar (PGD Gornji Petrovci - srebrna pla
keta), podžupan Ernest Kerčmar, Jolanda Lazar (zlata plaketa), 
župan Franc Šlihthuber, Frida Kisilak (prevzela diplomo za Ka
rin Kisilak), Srečko Špilak (KMN Stanjevci - bronasta plaketa).

ŽPZ Primož Trubar iz Križevec

Gorički lajkoši

Plesna skupina OŠ Gornji Petrovci

KUD Goričko - skeč Gorička Sneguljčica

Nagrajenci akcije Moja dežela, lepa in gostoljubna za najlepši 
balkon in hišo v letu 2015 (od leve): Anja Kozic in Lidija Kozic 
(1 hiša), Vendel Črnko in Cvetka Črnko (2 hiša), Renata 
Korpič in Stanko Korpič (3 hiša), župan Franc Šlihthuber, 
Jožica Balek (1 balkon), podžupan Ernest Kerčmar, Zlatica 
Smodiš (2 balkon), predsednik ocenjevalne komisije Stanko 
Lepoša, Aleksandra Kocet in Majda Kučan (3 balkon).
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JOLANDA LAZAR - 
DOBITNICA ZLATE 
PLAKETE

»Spodbude prihajajo od zunaj, spoznanja 
od znotraj, a le, ko se oboje sovpade, dobi
mo razvoj« je zapisal rimski filozof Seneka. 
Za razvoj in napredek je potreben čas, za 
razvoj osebnosti in znanja posameznika 
celo življenje. Če želiš nekaj spremeniti na 
bolje, je poleg časa potrebno tudi veliko, 
veliko potrpljenja.
Jolanda Lazar iz Gornjih Petrovec 66 a je 
preživela svojo mladost v Nemčiji, kamor 
so se njeni starši odpravili s trebuhom za 
kruhom, kakor pravi star pregovor. Ko je 
bila stara 12 let, so se vrnili v domači kraj, 
v Stanjevce. Po končani gimnaziji v Mur
ski Soboti je nadaljevala študij germanisti
ke na Filozofski fakulteti v Ljubljani, nato 
pa je svojo profesionalno kariero posvetila 
izobraževanju, zlasti tujih jezikov. Delala 
je na osnovni šoli v Bogojini, na Ljudski 
univerzi v Murski Soboti in sedaj še dela na 
osnovni šoli v Šalovcih. Toda nikoli ni bila 
zadovoljna samo s poučevanjem tujega je
zika, kot ga poznamo od nekdaj. Ves čas si 
prizadeva in išče načine, kako učenje tuje
ga jezika osmisliti in ga predstaviti mladim 
generacijam, ne kot breme, kot nekaj, kar 
je odvečno in nepotrebno, ampak kot de
lovno orodje, ki bo učencem dalo možnost, 
da pridobijo čim več potrebnega znanja na 
povsem nov, zanimiv in privlačen način. 
Išče načine, kako bi učence motivirala, 
da se, oziroma ob učenju tujega jezila - v 
njenem primeru nemščine - naučijo tudi 
vsebine, ki jim bodo dejansko koristile pri 
nadaljnjem šolanju in v življenju nasploh. 
Učenje tujega jezika naj bi učenec dojel kot 
potrebo in priložnost in ne kot nekaj »brez 
veze«, kot znajo praviti mladi. Pomembno 
je tudi, da se ob tem, ko se učiš tuji jezik, 
intenzivno ukvarjaš tudi s svojim maternim 
jezikom.
Jolanda Lazar se je odločila, da svoje dol
goletne izkušnje učenja tujega jezika da na 
papir in osmisli jezikovni pouk. Vedno pa 
jo je vodila želja, kako osmisliti dosedanji

način poučevanja tujega jezika, da bo v korist učencem in 
njegovemu znanju. Tako je nastala doktorska disertacija: 
Vpliv povezovanja predmetnega pouka s poukom nemščine 
na pridobivanje bralnih strategij in 18.11.2014 ji je bil sveča
no podeljen naziv doktorice znanosti. S tem pa njeno delo 
še ni končano. Rezultati raziskave se smiselno uporabljajo 
pri vsakdanjem delu v šoli in pri raznih projektih, razvija 
pa že idejo, kako uvesti v sedanji učni program spremem
bo načina učenja tujega jezika, seveda v korist boljšemu 
pridobivanju znanja in motivaciji učencev za učenje tujih 
jezikov. Nekje v prihodnosti pa se že zbuja ideja o novem 
učbeniku. Toda za to sta zopet potrebna čas in volja. Upaj
mo, in si tudi želimo, da bi ji uspelo, saj kot pravi latinski 
pregovor:«V znanju je moč« in našim mladim generacijam, 
ki se prebijajo skozi te težke čase, bo tudi znanje tujega 
jezika še kako potrebno.

S.K.

Dobitnica zlate plakete, Jolanda Lazar z  županom, Francem 
Šlihthubrom

KARIN KISILAK -  
DOBITNICA DIPLOME
Čisto tiho in neopazno se je v zadnjih nekaj letih med nami 
oblikovala mlada športnica, za katero mnogi od nas verjetno 
še niso slišali. To je mlada deklica, v jeseni že gimnazijka, 
petnajstletna Karin Kisilak iz Gornjih Petrovec. Ukvarja se 
z dokaj nenavadnim športom za naše kraje, kjer še večjega 
potoka nimamo, s plavanjem. Leta 2008, s komaj osmimi 
leti, se je vključila v Plavalni klub Zdravilišče Radenci in že 
čez dve leti osvojila prvo medaljo na tekmovanju na Ptuju. 
Od takrat dosega odlične rezultate na številnih plavalnih 
tekmovanjih v Pomurju, Sloveniji in tudi v tujini, v mladin
ski kategoriji. Nastopa v raznih kategorijah: prsno, mešano, 
delfin in kravl, še posebno uspešna pa je v akvatlonu - to

18



O bčinski p razn ik NOVINE, š tev ilk a  3 5

je kombinaciji plavanja in teka, kjer je bila že 
dvakrat pomurska prvakinja, tudi v letošnjem 
letu. Na slovenskem prvenstvu v akvatlonu pa 
je že dvakrat zasedla tretje mesto. Skoraj z vsa
kega tekmovanja prinese kakšno medaljo, ki že 
dodobra krasijo njeno sobo. Poleg plavanja se 
ukvarja tudi s tekom, a plavanje ji pomeni več 
in uživa v treningih in tekmovanjih. Upajmo, 
da se z odhodom v gimnazijo in večjimi šol
skimi obveznostmi, njena ljubezen do plavanja 
ne bo ohladila. Trdo delo in naporni treningi 
so jo oblikovali v vztrajno in odločno dekle, ki 
se bo znalo postaviti ob rob številnim težavam 
in problemom, ki jo čakajo v nadaljnjem šola
nju in športni karieri. Želimo ji veliko sreče in 
uspehov tudi v prihodnje, na osnovno šolo pa 
apeliramo, naj čim bolj spodbujajo talentirane 
športnike na vseh, tudi individualnih športih 
in jim pomagajo prebroditi številne težave pri 
treningih in tekmovanjih, saj vemo, da so Pe
trovci daleč od vsega dogajanja in za mnoge 
naše učence zato skoraj nedosegljivi.

S.K.

Karin Kisilak na zmagovalnem odru (desno)

Karinine medalje in pokali

MOJA DEŽELA, LEPA IN 
GOSTOLJUBNA
Živeti med rožami in uživati v urejenem in lepem okolju 
svojega doma je pravzaprav način življenja, opredeljuje 
človekov značaj in mu daje smisel življenja. V naši občini 
se lahko pohvalimo, da je urejeno okolje domačij in veselje 
do rož v zavesti naših občanov, kar se odraža tudi v dolgo
letnem sodelovanju v akciji, Moja dežela, lepa in gostoljub
na, z ocenjevanjem najlepšega balkona in najlepše hiše.

Najlepši balkon: Jožica Balek, Neradnovci 36

Drugi najlepši balkon: Zlatica Smodiš, Stanjevci 4

Tretji najlepši balkon: Majda Kučan, Gornji Petrovci 55 a
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Tudi letos se je komisija, tokrat v sestavi: Liljana Svetec, 
Marta Habjanič, Cvetka Sreš, Vlado Kardoš, Silvester 
Kučan in Stanko Lepoša odpravila na teren in v dvakra
tnem ogledu številnih hiš in balkonov izbrala 3 najlepše 
balkone in tri najlepše urejene hiše v letu 2015 v naši 
občini. Mogoče se bo kdo obregnil na izbiro in rekel: »Saj 
so skoraj vedno isti!« Mogoče so nekateri res, a odpravite 
se na teren sami, vzemite si prosto popoldne in jih obi
ščite ter se prepričajte, koliko ljubezni, dela in odrekanja 
je potrebno, da se vzgojijo, negujejo in urejajo tako lepe 
rože na balkonih in v domačem okolju. Prepričana sem, 
da vas bodo brez izjeme vsi lepo sprejeli tako, kot so našo 
komisijo, saj so nadvse ponosni na svoje delo in veseli 
vsakega, ki je, tako kot oni sami, ljubitelj lepote in rože 
so res nekaj najlepšega, kar nas obkroža.

Najlepša hiša: Lidija in Milan Kozic, Peskovci 25

Druga najlepša hiša: Cvetka in Vendel Črnko, Neradnovci 62

Tretja najlepša hiša: Renata in Stanko Korpič, Šulinci 14

NAJ TRAVNIK V 
KRAJINSKEM PARKU 
GORIČKO
Na izbor za Naj travnik v Krajinskem parku 
Goričko se je letos prijavilo 10 lastnikov, ki 
imajo svoje travnike: pri Gradu, v Kruplivni
ku, Vidoncih, Gornjih Petrovcih, Lucovi, Če
pincih, Šalovcih, Prosenjakovcih in Kobilju. 
Kriteriji, po katerih sta Zita Flisar Novak iz 
Kmetijsko gozdarske zbornice Slovenije - za
vod iz Murske Sobote in Gregor Domanjko iz 
Javnega zavoda Krajinski park Goričko ovre
dnotila ter izbrala Naj travnik, so bili nasle
dnji: število različnih vrst rastlin na travniku, 
število redkih ali zavarovanih rastlinskih vrst, 
prisotnost krajinskih členov, kot so mejice in 
drevesa, čas in število košenj v lanskem letu, 
vrsta kosilnice, uporaba gnojil na travniku, 
vrsta spravila krme iz travnika in vključenost 
travnika v ukrepe Kmetijsko - okoljska - pod
nebna plačila (KOPOP).
Zmagovalec letošnjega izbora za Naj travnik 
v Krajinskem parku Goričko je travnik, v lasti 
Ane Gašpar iz Čepincev. Na drugo mesto se je 
uvrstil travnik, v lasti Štefana Turnerja iz Kobi
lja in v upravljanju Elise Horvat, na tretje me
sto pa travnik, v lasti Alojza Graha iz Gornjih 
Petrovcev. Na travniku Alojza Graha je raslo 
16 rastlin, ki kažejo na naravi prijazno košnjo 
in ekstenzivno rabo. Na različnih travniških 
rastlinah se hrani večje število opraševalcev 
kulturnih rastlin, kot so domače in divje čebe
le ter čmrlji. Alojz Grah z družino travnik kosi 
2 krat letno s strižno kosilnico, ki med košnjo 
najmanj poškoduje živa bitja v travi. Krmo da
jejo v podolgovate bale, ki jih polagajo živini. 
Travniku dodatno vrednost daje visokodebelni 
sadovnjak na njem, ki družini nudi jabolka in 
hruške, v duplih dreves pa živijo velike sinice, 
plavčki in smrdokavra, ali po domače »upkaš«. 
Ob koncu letošnje akcije Naj travnik se vsem 
sodelujočim zahvaljujemo, da rabijo travnike v 
skladu z dobro kmetijsko prakso in na način, 
ki pomaga ohranjati travnike na Goričkem kot 
zelo pomembno življenjsko okolje za različne 
vrste živali.

Besedilo: Gregor Domanjko, 
JZ Krajinski park Goričko 

Slika: Gregor Domanjko
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Travnik Alojza Graha iz Gornjih Petrovec

Alojz Grah in Stanka Dešnik, direktorica JZ  KP Goričko

Vsi nagrajenci akcije Naj travnik 2015

10. DEN MEŠTROV 
NA GORIČKEM
Goričko drüjštvo za lepše vütro je s svojimi člani 
v nedeljo, 6. septembra 2015, pripravilo že tradici
onalno prireditev, 10. Den meštrov na Goričkem. 
Na razstavno prodajnih stojnicah so se predstavili 
gorički meštri s svojimi rokodelskimi izdelki in do
mačimi produkti. Na voljo so bili: kovaški, lončeni, 
kvačkani in tekstilni izdelki, igrače iz lesa, izdelki iz

šibja, slame, ličja, čevlji, nakit, ptičje krmilnice in 
gnezdilnice, med in izdelki iz voska, medenjaki in 
lect, žganja, kruh in krušni izdelki ter sejemska po
nudba jedi. Gostili smo tudi turistični podmladek 
OŠ Gornji Petrovci, ki je zainteresiranim obisko
valcem prireditve predstavljal rezultate projektne 
turistične naloge, Nebo nad Ženavljami.
V kulturnem programu so se predstavili domači
ni, Ženski pevski zbor Primož Trubar iz Križevec 
ter Ljudski godci in pevci Gorički lajkoši. Z dve
ma spletoma plesov je v nadaljevanju nastopila še 
Folklorna skupina Podkolonca iz Cankove, člani 
KUD Goričko Gornji Petrovci pa so obiskovalce 
razvedrili s skečem, Vdove.

Meštri v Križevcih

Družina Celec in njihovi medičarski in lectarski izdelki

Zaradi dežja vseh zastavljenih aktivnosti v naravi 
nismo mogli izpeljati, smo pa že tretje leto pode
lili naslove za Naj ograček na Goričkem, katerega 
so si po mnenju strokovne komisije po opravljenih 
terenskih ogledih v juliju prislužile kar tri verti- 
nje in sicer: Helena Gjerkeš iz Fikšinec, Martina 
Zrinski Gönter iz Pečarovec in Zdenka Gumilar 
iz Moščanec. Dobitnice priznanj so prejele: knjigo 
»Čudoviti vrtovi Slovenije«, »dugi pisker« lončarja 
Franca Zelka iz Pečarovec, med čebelarja Stanka
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Turistični podmladek OŠ Gornji Petrovci

Zorjana iz Dolenec in žganje Aleksandra Bagarja iz 
Gornjih Petrovec. Prejemnicam priznanj in nagrad 
čestitamo, ostalim šestim prijavljenim v akciji pa se 
zahvaljujemo za sodelovanje.
Zahvaljujemo se tudi Občini Gornji Petrovci za vso 
podporo pri organizaciji, nastopajočim in rokodelcem 
za sodelovanje, obiskovalcem pa za obisk prireditve.

Besedilo: Štefanija Fujs 
Slika: Sonja Kerčmar

10. JESENSKI BAZAR NA 
GRADU GRAD
V soboto, 17. oktobra 2015, smo na gradu Grad pri
pravili že 10. Jesenski bazar, kjer so ponudniki doma
čih produktov in domače ter umetnostne obrti pri
pravili bogat izbor svojih dobrot in ročno izdelanih 
umetnin na kar 30 stojnicah. Obiskovalce prireditve 
sta že na samem vhodu v grajsko poslopje pozdravila 
grajska dama in gospod ter jim ponudila sveže izti
snjen sok iz goričkih jabolk. Dopoldanski program 
prireditve je na grad privabil številne družine, ki so si 
lahko ogledale predstavo za otroke, gledališke skupi
ne Pike Poke, z naslovom Izgubljeni zajček. Sledili so 
nastopi goričkih osnovnih šol, Osnovne šole Grad, 
Kuzma in Sv. Jurij s pesmijo in plesom. Številni otro
ci so ustvarjali v delavnicah in si dali poslikati obraz. 
Z Velikimi nemarnimi škornji so lahko raziskovali 
okolico gradu. Ob osrednji slovesnosti prireditve sta 
direktorica JZ KPG, Stanka Dešnik in županja Ob
čine Grad, Cvetka Ficko po pozdravnih nagovorih 
podelile nagrade letošnjih akcij Naj travnik in Naj 
sadovnjak v Krajinskem parku Goričko. Ob 10. oble
tnici delovanja zavoda sta posameznikom, ki se še 
posebej trudijo ohranjati naravo, podelili tudi naslov 
»Skrbnik narave«. Iz območja občine Gornji Petrovci

so ga prejeli Štefan Kutoš ter Ernest in Olga Ružič 
iz Peskovec. Nato smo med obiskovalce razdelili 
največji medenjak na Goričkem, ki je bil izdelan pri 
družini Celec v Ratkovcih. V sodelovanju z društvi 
Goričkega smo pripravili raznolik kulturno - ume
tniški program. Na grajskem odru se je v popoldan
skem programu uvodoma zavrtela Folklorna skupi
na KUD Goričko iz Gornjih Petrovec, sledili sta ji 
folklorni skupini Podkolonca TD Cankova in KUD 
Budinci. S pesmijo so nam srca ogreli: Zgrablenci 
na kvadrat KUD Budinci, Vokalna skupina FS KTD 
Moščanci, Ljudske pevke TD Vrtnica, Beznovci in 
Nonet Lyndwa. Pred grajskim poslopjem je poteka
la delavnica izdelave visoke grede, v naravoslovni 
sobi je bila na ogled razstava jabolk visokodebelnih 
sadovnjakov Trideželnega parka Goričko - Raab - 
Örség ter v razstavnem palaciju razstava skic Tanje 
Simonič Korošak z naslovom Potovanja s skicirko. 
Obiskovalci so se lahko v središče vasi Grad zapeljali 
s turističnim vlakcem.
Jesenska sejemska in kulinarična prireditev je bila 
živahna in v veselje nam organizatorjem, ki smo 
svoj 10. jubilej in bogastvo jeseni lahko praznovali 
s številnimi obiskovalci prireditve.

Besedilo: Štefanija Fujs;
Slika: Stanka Dešnik

Nastop folklorne skupine KUD Goričko iz Gornjih Petrovec

Sejemsko vzdušje na jesenskem bazarju
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OTVORITEV INFO TOČK 
IN ODPRTJE SPLETNEGA 
PORTALA
V okviru projekta Kulturno in medijsko sodelovanje 
obmejnega prostora med Rabo in Muro II. (akro
nim Mura Raba TV II) je v petek, 04.09.2015, v kul
turnem domu Občine Gornji Petrovci v Stanjevcih, 
potekala slovesnost ob otvoritvi info točk in odprtju 
spletnega portala www.muraraba.eu. Na dogodku 
so odgovorni predstavili potek projekta in dosežene 
rezultate, predstavili so tudi sam spletni portal. 
Poleg pozdravnih nagovorov Franca Šlihthubra, žu
pana Občine Gornji Petrovci, Stanislave Dešnik, 
direktorice JZ Krajinski park Goričko, Istvána De
kanija, direktorja GTV (TV Monošter), in Jožeta 
Hirnöka, predsednika Zveze Slovencev na Madžar
skem, so podali tudi poročilo o projektu in doseže
nih rezultatih.
Prisotne je nagovoril vodja projekta, Simon Bala
žic, direktor Televizije AS. Predstavil je projekt in 
slavnostno otvoril spletni portal www.muraraba.eu. 
Prisotni so izrazili zadovoljstvo z rezultati in prido
bitvami projekta. Preko projekta so bile uspešno 
izvedene številne aktivnosti: nastalo je 260 dvojezič
nih oddaj s poudarkom na kulturnem čezmejnem 
sodelovanju, vas Verica (Porabje) je dobila optično 
omrežje, mladi iz Pomurja in Porabja pa so v sklo
pu medijskih taborov spoznali delo na televiziji v 
Monoštru in v Murski Soboti.
V sklopu portala je postavljenih 22 t. i. info točk: od 
tega 15 na Goričkem (SLO) in 7 v Porabju (HU). 
Vsaka točka je predstavljena geografsko (lokacija), 
tekstovno (opis) in slikovno (fotografija ali video), 
poleg tega pa je z vsake izmed 22 - ih točk preko 
portala možen ogled lokacije »v živo«. Celoten por
tal deluje v štirih jezikih: slovenskem, madžarskem, 
nemškem in angleškem. Na vsaki točki je omogo
čen tudi brezplačen dostop do interneta (Wi-Fi). 
Osnovni namen portala je promocija (turizma in 
kulture) območja Goričkega in Porabja.
Projekt Kulturno in medijsko sodelovanje obmej
nega prostora med Rabo in Muro II se je izvajal 
v okviru operativnega programa Slovenija - Ma
džarska 2007-2013. Pri projektu so sodelovali štirje 
partnerji: na slovenski strani sta bila v projekt vklju
čena Hi - Fi Videostudio, d.o.o., (Televizija AS), kot 
vodilni partner projekta, in Javni zavod Krajinski 
park Goričko, na madžarski strani pa Szentgotthárd 
Városi Televízío és Kábelüzemeltető Nonprofit Kft

(TV M onošter) in Zveza Slovencev na Madžar- 
skem/Magyarorszagi Szlovének Szövetsége. 
Skupna vrednost projekta znaša 721.848,48 €. 
Projekt je delno financiran s sredstvi Evropskega 
sklada in sicer, iz Evropskega sklada za regionalni 
razvoj - v višini 583.342,82 €. Nacionalno sofinan
ciranje znaša 102.413,22 €, preostali delež, v višini 
36.052,44 €, pa so prispevali projektni partnerji. 
Projekt Mura Raba TV II se je izvajal od 1. januarja 
2012 do 31. marca 2015.

HI - FI Videostudio d.o.o.
Televizija AS

Slovesnost ob otvoritvi info točk v KD Občine Gornji Petrovci 
v Stanjevcih: Simon Balažic, Franc Šlihthuber, Jože Hirnok 
Stanka Dešnik, Istvan Dekany, Andreja Kovač, Danijel Škafar

ŽIVLJENJE PO PROJEKTU 
LIFE
Ko me je župan poprosil, naj za Novine napišem pri
spevek o tem, kaj smo počeli na Inštitutu LUTRA v 
iztekajočem se letu, sem hitro privolila. Seveda, naše 
življenje v zadnjem desetletju so bili projekti LIFE 
in o tem nikoli ni težav napisati prispevka. Saj se ob 
vsakem času toliko dogaja!
Preden sem se zares lotila pisanja, sem poiskala lan
ski prispevek in ugotovila, da smo že tedaj zaključe
vali projekt LIFE+ AQUAVIVA. Je mogoče, da je od 
tedaj minilo že celo leto? Da, tedaj sem pripravljala 
zaključno poročilo za Evropsko komisijo in hkrati 
poročilo za javnost, ki ga lahko preberete na strani 
http://aquaviva.si/rezultati/porocilo-projekta-za-jav- 
nost, v tiskani obliki pa je na voljo v Vidrinem izo
braževalnem centru v Križevcih. Božično - novoletni 
prazniki so bili tako - kot vsa zadnja leta - spet delovni 
in nič kaj praznični. Poročilo, ki je romalo v Bruselj, 
sem na koncu s promocijskimi izdelki vred stlačila v 
največjo škatlo, ki jo premore Pošta Slovenije. Temu
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primerna je bila tudi poštnina. Potem je sledilo čaka
nje na odgovor in prišla je pomlad.
Evropska komisija je bila s poročilom zadovoljna. 
Pohvalila je tudi vse tiskane publikacije. To pa za 
nevladno organizacijo, kakršna je Inštitut LUTRA, 
pomeni vse kaj drugega kot za javni zavod, občino 
ali ministrstvo v vlogi prijavitelja projekta. Pomenilo 
je, da bomo zelo kmalu dobili povrnjen v zadnjem 
letu vloženi denar. Pomenilo je, da bomo lahko vr
nili posojilo banki celo prej, kot se je iztekel rok za 
vračilo, torej bodo obresti nanesle nekaj manj. In po
menilo je, da bomo končno lahko mirno spali, kajti 
domača hiša bo prosta hipoteke, menice, s katerimi 
sva za posojilo morala jamčiti s soprogom osebno, 
pa bodo uničene. Da, to je temna stran dobre zgod
be o uspešnih prijavah na razpise za velike projekte, 
kot so LIFE. Popolnoma razumem organizacije, ki 
se tega preprosto »ne gredo«. Najprej je potrebno 
veliko znanja in trdega garanja (seveda, v prostem 
času), da je prijava napisana spodobno in ima projekt 
vsaj teoretično nekaj možnosti, da je izbran. Sledi 
dolgotrajno čakanje »na sodbo«. Prva stopnja je ad
ministrativna ustreznost; vsaj te se nam običajno ni 
treba bati, saj imamo že nekaj izkušenj. Nato šele 
pride na vrsto tisto pravo ocenjevanje. In vprašanja. 
Oj, če ste dobili vprašanja, ste na dobri poti, pravijo 
kolegi. In potem veselje, če si med srečnimi izbranci; 
in veliko razočaranje, če dobiš tolažilno pismo: ideja 
je dobra, poskusite znova naslednje leto.
To se nam je zgodilo letošnjo pomlad. Po desetih 
letih nič več LIFE projekta. Toda kaj medtem? Leto 
je potrebno preživeti. Po 17 letih uspešnega dela ne 
bomo kar tako vrgli puške v koruzo. Sodelavci, za
posleni za določen čas, so odšli, zaprli smo pisarno 
in jo preselili na sedež organizacije. Tako smo precej 
znižali tekoče stroške. Temu bi v gospodarstvu rekli 
»racionalizacija proizvodnje«. Poskusili bomo pre
živeti z delom na trgu, ob tem pa pripravljati nove 
prijave projektov, povezovati ljudi in organizacije. 
Naslednje leto bomo spet poskusili.
Vendar tudi po obnovi prijave ni nobenega jamstva, 
da bo uspela. Pravzaprav je možnosti vse manj, kajti 
konkurenca med projekti je vse večja. Prijavitelji po
stajajo boljši, saj se na napakah, največ svojih, učijo. 
Ni več milosti, projektna prijava mora biti brezhibna, 
pravočasna in popolna, da se lahko uvrsti v ožji izbor. 
Vendar je v tem neusmiljenem boju za denar skrita 
še dodatna past. Med prijavitelji je vse več javnih 
zavodov, občin, celo ministrstev - torej pravnih oseb 
javnega sektorja, ki s projekti celijo rane, zadane z

ZUJF - om; tako lahko obdržijo zaposlene ali celo 
koga zaposlijo na novo (na projekt). Seveda pa je 
trditev, da so vsi prijavitelji v enakovrednem položa
ju, izvita iz trte. Uslužbenci javnega sektorja imajo 
prednost, da prijavo pišejo v službenem času (torej 
plačanem iz davkoplačevalskega denarja), na voljo 
imajo številne podatke in orodja, ki so zasebnim or
ganizacijam nedostopna; najpomembneje pa je, da v 
projektu načrtujejo dela, ki bi jih morali opraviti po 
svoji nacionalni dolžnosti, torej za sredstva, prejeta 
iz državnega proračuna. Nevladne in druge zasebne 
organizacije običajno v projekte vključujejo »nadstan
dardne« aktivnosti in opravijo veliko prostovoljnega 
dela za cilje javnega interesa, ki sicer nikoli ne bi bili 
uresničeni. Bodimo konkretni: Vidrin izobraževalni 
center, zgrajen iz projekta LIFE AQUALUTRA, je 
zagotovo velika pridobitev za Goričko, krajinski park, 
občino Gornji Petrovci in vas Križevci, vendar ga 
brez zamisli in predanega dela sodelavcev Inštituta 
LUTRA (seveda je pri izvedbi sodelovala tudi obči
na) nikoli ne bi bilo - in ga tudi nihče ne bi pogrešil. 
Po drugi strani bi državni Zavod za varstvo narave 
moral pripraviti načrte upravljanja za območja Natu
ra 2000, ker je to ena njegovih nacionalno pomemb
nih nalog - vendar jih je pripravil skozi projekt LIFE. 
Je to dvojno financiranje, ki je tako strogo prepoveda
no? To naj presodi vsak sam. Gotovo pa je, da nobeni 
državni instituciji ni bilo potrebno najeti kredita za 
dokončanje projekta, temveč je založila svoja (držav
na) sredstva, če pa je bilo potrebno posojilo, je lahko 
brez obresti in drugih neprijetnih spremljajočih obve
znosti posegla v državno zakladnico in si sposodila 
manjkajoča sredstva. Čakajoč na odločitev Evropske 
komisije so vsi javni uslužbenci mirno spali in se ne 
sredi noči zbujali z razbijajočim srcem in mislijo: 
kaj, če se mi kaj zgodi, kdo bo pripravil poročilo in 
izpolnil pogoje za vrnitev denarja banki?
Rešitve so sicer na dlani, le država zanje noče slišati; 
v vsakem primeru pa presegajo okvir in namen občin
skega časopisa. Ali pa morda ne? Navsezadnje bi ve
čja pomoč prijaviteljem ne le v obliki sofinanciranja 
države, temveč predvsem v reševanju finančnih težav 
ob zaključku projekta v marsikatero občino pripeljala 
veliko dodatnega projektnega denarja. Pri tem ni nuj
no, da je prijavitelj projekta občina, saj je moč ravno 
v partnerskem povezovanju z organizacijami, ki ima
jo prave zamisli in vidijo dobre rešitve. Naša država 
je premajhna, da bi lahko delali vsak na svojo pest 
in skrivali zamisli pred morebitnimi tekmeci; vsaj v 
okviru regije se je potrebno povezovati in zložiti na
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kup vse dobre strani vsake sodelujoče organizacije 
- vseh ljudi, »ki dobro mislimo«. Vsak lahko nekaj 
prispeva in bo udeležen tudi pri skupnih rezultatih, 
ki bodo nedvomno prišli, če bo sodelovanje pristno 
in pošteno. Da se ne bo spet zgodilo, da bo od 21 
oddanih slovenskih LIFE projektov Evropski komisiji 
izbran le en sam - in še ta s prijaviteljem državnim 
javnim zavodom, ki bi moral početi vse kaj drugega. 
Poleti je minilo pet let, odkar naše »projektne psičke«, 
terierke Maybe, ki so jo poznali vsi v občini, ni več. 
Počiva v miru pod krošnjami dreves nad vidrinim 
centrom, katerega gradnjo je budno nadzorovala. So
delovala je pri vseh akcijah Inštituta LUTRA, najsi 
bo v pisarni ali na terenu, v dežju, snegu in mrazu. 
S svojo vztrajnostjo in čuječnostjo nam je pogosto 
kazala pravo pot, ko smo, utrujeni in izčrpani, obu
povali. Zdaj ob pisalni mizi v novi pisarni spi prav 
tak terier, 7 - mesečni Ferrero. Raste in se pripravlja 
na prevzem resne naloge »projektnega psa«. Z novim 
projektnim psom do novih projektov? Pričakovanja 
so velika.

Marjana Honigsfeld Adamič 
LUTRA, Inštitut za ohranjanje naravne dediščine

Prešernov pohod - pred cerkvijo sv. Trojice

Prešernov pohod, 08.02.2015

TD VRTANEK V LETU 2015
Na občnem zboru, 18.01.2015 smo si člani TD Vr
tanek zadali številne naloge za leto 2015. Sedaj, ob 
koncu leta, lahko s ponosom rečemo, da smo izpe
ljali prav vse, kar je bilo načrtovano. Kot vsako leto, 
smo tudi letos začeli aktivno delovanje z organiza
cijo Prešernovega pohoda v nedeljo, 08. februarja. 
Pot nas je od vaškega doma v Gornjih Petrovcih 
vodila najprej do cerkve sv. Trojice na nedelskem 
bregu, kjer nas je pričakal župnik, Dejan Horvat 
in nam povedal nekaj besed o zgodovini cerkve in 
kako je sploh nastalo ime Nedela. Pot smo nadalje
vali mimo Pindže, kjer smo pohodnikom pokazali 
skrinjico s pečatom evropske pešpoti in pomurske 
poti ter naprej do stanjevske kapele. Prava snežna 
nevihta z zrnatim snegom kot droben stiropor nas 
je dohitela spodaj v Stanjevcih, kjer smo prečkali 
republiško cesto in se ob železnici vrnili v Gornje 
Petrovce. Tu nas je ponovno dočakalo sonce in raz
krilo čudovito zimsko pokrajino. V mesecu marcu 
smo praznovali dan žena, letos na prav poseben 
način. Prvič v zgodovini društva so celotno pogo
stitev in večerjo pripravili in skuhali moški, med 
njimi: župan, Franc Šlihthuber, podžupan, Ernest

Kerčmar, predsednik PGD Gornji Petrovci, Ale
ksander Bagar, predsednik KS Gornji Petrovci in 
vaški predsednik, Vlado Kardoš ter Marjan Kuhar 
in Zoran Lukavac. Čisto malo so jim pomagale tudi 
ženske, a večino dela so opravili sami. Večerja je 
bila odlična in ženske se že veselimo praznovanja 
prihodnjega dneva žena. Za svoj trud in pogum so 
bili nagrajeni s kompletom lesenih kuhalnic in seve
da, s pohvalami vseh članic društva. V marcu smo 
sodelovali z učenkami turističnega krožka osnovne 
šole Gornji Petrovci pri projektu Turizmu pomaga 
lastna glava in sicer pri kulinaričnem delu projekta. 
21. marca smo aktivno sodelovali pri čistilni akciji v 
vasi. V aprilu smo sodelovali na razstavi velikonoč
nih jedi in pisanic, ki je bila letos na Kukeču. Tra
dicionalni kramarski sejem »Buča pri Nedeli« je bil

Članice TD Vrtanekpripravljajo pecivo za pohodnike
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Delavnica izdelave nakita v zimskem času Buča pri Nedeli, 31.05.2015

Kuharji na praznovanju dneva žena v Gornjih Petrovcih Nočni pohod do sv. Trojice in opazovanje zvezdnih utrinkov

Predsednica TD Vrtanek, Marija Ambruš v družbi kuharjev

in upamo, da bomo tudi v letu 2016 imeli veliko 
pozitivne energije za nadaljnje druženje.
Vsem želimo vesele praznike ter srečno, veselo, 
predvsem pa zdravo novo leto 2016.

Člani TD Vrtanek

letos konec maja in kot vsako leto privabil številne 
domačine na nedelski breg na domače klobase in 
langaš. V avgustu smo pripravili prvi nočni pohod 
do sv. Trojice, kjer smo si v prijetni družbi in ob 
dobri kapljici ogledali zvezdne utrinke. V novembru 
smo pripravili tradicionalno martinovanje z Mar
tinovo večerjo. Za kulturni program je poskrbelo 
KUD Goričko, za zabavo pa Silva s harmoniko. Ob 
koncu leta pa smo se odpravili na zaslužen izlet v 
Ljubljano, kjer smo uživali v potepanju po žival
skem vrtu in praznično okrašeni prestolnici.
Leto 2015 smo preživeli zelo delovno in veselo, pa 
tudi žalostnih dni ni manjkalo, tako kot je pač v ži
vljenju nasploh. Izpolnili smo vse zastavljene načrte

LJUDSKI PEVCI IN GODCI 
TD VRTANEK V LETU 2015
Ljudski pevci in godci TD Vrtanek že 15 let uspe
šno pojemo in igramo na raznih prireditvah doma 
in drugod po Sloveniji. V letošnjem letu smo bili

Nastop v Gornjih Petrovcih, 04.07.2015
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manj aktivni kot prejšnja leta, saj smo skupaj z na
šimi člani žalovali za izgubo najožjih družinskih 
članov in tudi nekdanjega člana društva, Josipa 
Došena. Srčno upamo, da nam bo prihodnje leto 
služilo zdravje in bomo lahko bolj dejavni.
Vsem občankam in občanom naše občine želimo 
vesele božične praznike, v prihajajočem letu pa 
predvsem veliko zdravja, dobre volje in optimizma.

Ljudski pevci in godci TD Vrtanek

KUD GORIČKO V LETU 2015
Minilo je še eno naporno in plodno pa tudi zabavno 
leto za člane KUD Goričko. Presegli smo vsa naša 
pričakovanja in želje, ki smo si jih zadali na občnem 
zboru. Tako smo v letu 2015 izvedli kar 50 nastopov, 
organizirali 5 veselih večerov, kjer smo z zabavnimi 
skeči in goričkimi plesi popestrili zimske večere va
ščanom v: Nemčavcih, na Tišini, Brezovcih, v Križev
cih pri Ljutomeru in v domači vasi Gornji Petrovci. 
Nastopali smo doma na raznih prireditvah, kot so: 
svečana seja občinskega sveta Občine Gornji Petrov
ci v Stanjevcih, Den meštreov z Goričkoga v Križev
cih, popestrili smo proslavo ob 90. obletnici PGD 
Gornji Petrovci, zabavali starejše občane nad 70 let 
na njihovem vsakoletnem srečanju, izvedli martino
vanje v Gornjih Petrovcih kot gostje TD Vrtanek, 
popestrili pa smo tudi nekaj rojstnodnevnih zabav 
naših krajanov. Nastopili smo na festivalu »Pesem 
naj druži ljudi« v Beznovcih in folklornem festivalu 
»Na gaudi se dobimo« v Črni na Koroškem, kjer smo 
se predstavili z gledališko igro, V šoli. Tudi letos smo 
zabavali turiste v hotelu Vivat v Moravskih Toplicah. 
Nastopili smo 17 krat. Najbolj zabavno pa je bilo 
konec septembra, ko smo imeli svojo prvo trgatev, 
na bregu v Gornjih Petrovcih. Gospa Regina Panker 
nam je odstopila 150 trsov, ki smo jih tekom leta 
skrbno negovali in nato zadnjo soboto v septembru 
tudi obrali. Čudovito jesensko vreme je prispevalo 
k veselemu razpoloženju in zagonu, tako da smo 
grozdje hitro obrali, nato pa se preselili na kmetijo 
Martina Lutarja, kjer smo ga tudi ročno sprešali. 
Bratvo smo zaključili s pojedino pri naši predsednici 
društva, Dušanki Kuronja.
Člani društva smo še posebno ponosni na sodelo
vanje pri nastanku kratkega filma o pristanku ba
lona na Ženavlje »Merci bien, Šenavle«, ki je nastal 
v okviru projekta, Turizmu pomaga lastna glava, z 
učenci turističnega krožka osnovne šole Gornji Pe

trovci. Film je bil predvajan 22. aprila 2015 v vaški 
dvorani v Gornjih Petrovcih.
V društvu nas je 28 članov starih od 20 do 66 let, ki 
vsi aktivno sodelujemo pri izvedbi naših programov. 
Med nami so tudi posebni gledališki talenti, ki poleg

Veseli večer v Gornjih Petrovcih, 23.01.2015

Veseli večer v Gornjih Petrovcih - skeč «Prva na Marsu«

Nastop ob 90 obletnici PGD Gornji Petrovci, 04.07.2015

Nastop na svečani seji občinskega sveta Občine Gornji Petrovci, 
18.08.2015 - skeč »Gorička Sneguljčica«
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Nastop na folklornem festivalu »Na gaudi se dobimo« v Črni 
na Koroškem, 18.08.2015

Nastop v Markišavcih za dan žena s skečem: Ambulanta, 
07.03.2015

Nastop na »Jesenskem bazarju« na gradu Grad, 17.10.2015

Predsednica Dušanka Kuronja na trgatvi

plesov obvladajo tudi igro in zabavajo gledalce z ve
selimi skeči, ki jih kot za šalo piše naš režiser in član, 
Aleksander Ružič. Včasih so vaje bolj zabavne in 
vesele kot nastopi, a to je naša značilnost, smo veseli, 
hudomušni in neumorni, zato nas vsepovsod tudi z

veseljem sprejmejo. Čeprav imamo kar nekaj mladih 
članov v našem društvu, bi radi, da se nam pridružijo 
še novi člani, mladi ali starejši. Vse, ki imajo radi ples 
ali pa bi se radi preizkusili v gledališki igri, vabimo, 
da se nam pridružijo. Edini pogoj je dobra volja in 
vesela narava.
Vsi člani društva vam želimo vse najboljše v novem 
letu 2016 ter veliko veselja, zabave in dobre volje v 
naši družbi.

Člani KUD Goričko

KULTURNO DRUŠTVO 
GODCEV IN PEVCEV 
GORIČKI LAJKOŠI
Skupina Gorički lajkoši smo ljudska etno skupina, ki 
predvsem preigravamo ljudske pesmi iz naših krajev, 
nekaj pa je tudi skladb, ki so povsem naše in so nasta
le kot plod naše delavnosti, izkušenj in hotenja, opi
sati s skladbo naš kraj, življenje in karakter. Skupino 
smo ustanovili leta 2003. Vodja in predsednik skupi
ne Gorički lajkoši je Stanislav ČRNKO - harmonika, 
ostali člani pa so: Darinka JENEŠ - ribaš, Ludvik 
ŠAFRAN - kosa, Adrijana HARI - kazoo (njivska 
piščalka), Branko BAUMAN - boben, Štefan Grah 
- lončeni bas (Vugaš), Brigita NOVAK - šejf (ropotu
ljica), kazoo (njivska piščalka), ribaš. Vsi člani delu
jemo ljubiteljsko. Naša skupina skrbi, da se ohranja 
prekmurska beseda, predvsem pa gorički dialekt, ki je 
še posebej zanimiv in se kot tak razlikuje od ravenske 
prekmurščine. Poleg naštetega tako skrbimo, da se 
prenašajo pesmi iz roda v rod in s tem skrbimo, da 
ne zatonejo v pozabo. Poleg omenjenega pa skrbimo 
tudi za lastno produkcijo in nove pesmi, ki so dosedaj 
bile zelo dobro sprejete. Z gostovanji želimo pred
staviti ljudsko izročilo iz našega konca Goričkega in 
ga tudi ohranjati. Smo pomembni znanilci Goričke, 
prekmurske in slovenske kulture. Gorički lajkoši smo 
poznani tudi izven naših meja, saj smo obiskali že 
vrsto festivalov ljudske glasbe na Madžarskem, Hr
vaškem, v Romuniji. Z našo skupino ljudskih pevcev 
smo poskrbeli za prepoznavnost občine Gornji Pe
trovci in tega dela Goričkega, ki tovrstne skupine in 
prireditve potrebuje, saj ne samo, da poskrbimo za 
prepoznavnost nas samih, ampak tudi naše skupine, 
občine in velikokrat naše republike Slovenije na fe
stivalih ljudske glasbe doma in po svetu.

KD godcev in pevcev Gorički lajkoši

28



D elovanje d r u šte v  v  občini N O V IN E, š tev ilk a  3 5

Gorički lajkoši kot organizatorji srečanja ljudskih godcev in 
pevcev: Zapojmo in zaigrajmo na Gorički zemlji, v Križevcih, 
23.08.2015

Vsi udeleženci srečanja ljudskih godcev in pevcev: Zapojmo in 
zaigrajmo na Gorički zemlji, v Križevcih, 23.08.2015

Gorički lajkoši na otvoritvi obnovljenega gasilskega doma na 
Kukeču, 22.08.2015

DELOVANJE VASI KUKEČ V 
LETU 2015
Leto se je v naši vasi začelo z občnimi zbori društev. 
Najprej smo to opravili v PGD Kukeč, nato pa še 
v Društvu žena Kukeč. V gasilsko društvo smo bili 
sprejeti novi člani, članice in začrtali smo si smernice 
za delovanje v letošnjem letu. V Društvo žena smo 
sprejele novo članico, pregledale opravljene dejavno
sti v prejšnjem letu in si zadale nove cilje za tekoče 
leto. Žene nismo počivale dolgo. Fašenek je bil pred

vrati. Kot vsako leto smo se podale razveselit sosede, 
prijatelje in znance. Tokrat si je vsaka izbrala svoj 
motiv maske in pobirale smo prispevke za znižanje 
DDV - ja. Vaščani imamo radi svojo vas, zato zanjo 
tudi poskrbimo.

Fašenek na Kukeču

Klaudija Cifer - 40 let

Kresovanje

Kerčmar Jože na velikonočni razstavi na Kukeču
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Kukorca pri Cifer Janezu

Kukečanci na “Kmetiji”

Prenova gasilskega doma

Kljub majhnosti vasi se nas zbere veliko, da očistimo 
svojo okolico. Ko očistimo svojo prelepo naravo, v 
vas povabimo naše zveste pohodnike. Pohod seveda 
organizira Društvo žena Kukeč. Letos smo jih po
gostili na znani kmetiji »Kmetija nov začetek«. Start 
in cilj sta bila na kmetiji, kjer so se celo poletje in 
jesen borili tekmovalci oddaje Kmetije nov začetek. 
V kuhinji kmetije smo imeli pogostitev pred poho
dom. Pohodniki so si lahko ogledali kmetijo ter samo 
okolico kmetije. Pot nas je letos vodila po naših pre
lepih gozdovih, travnikih. Ogledali smo si stojnico 
babe Torklje in letošnjo hišo dvobojevalcev, kjer je 
nastala tudi skupna fotografija. Obiskali smo tudi dve 
kmetiji, ki sodelujeta z organizatorji šova Kmetija nov 
začetek. To sta Adančevi in Novakovi iz Ivanovcev. 
Potem smo se vrnili nazaj do kmetije, kjer smo žene 
pripravile pogostitev v areni Carica. Čas je hitro mi

nil in žene smo imele na sporedu naslednjo svojo 
dejavnost. Pripravile smo postavitev mlaja in kres. 
Že naslednji teden smo bile pripravljene, da s po
močjo občine organiziramo Velikonočno razstavo. 
Na razstavi so razstavljali velikonočne aranžmaje 
in pisanice. Žene pa smo pripravile tudi kulturni 
program. Tukaj se moramo zahvaliti voditeljicama, 
Maji Nemec in Melisi Cifer ter Maji Lačen, Zali 
Šuster, Sari Nemec, Luku Nemec in Luku Šarkanj. 
Za presenečenje dneva pa se moramo zahvaliti na
šemu Kerčmar Jožetu. On je poskrbel, da smo imele 
na razstavi največji simbol Velike noči »zajce« in to 
ta prave. Seveda ne pozabimo na naša pevca, Čarni 
Mirana in Moniko Novak.
Poletje se je prevešalo že v drugo polovico in prišel 
je čas kukorce. Letos smo kukorco pekli pri Cifer 
Janezu. Donči, kot mu pravimo, je praznoval rojstni 
dan. Odločil se je, da nas povabi k sebi na kukorco. 
Seveda ni ponudil smo tega. Janez je poskrbel za 
pravo praznovanje. Pri tem pa so mu pomagali tudi 
ostali domači. Najbolj pa seveda Klaudija in Melisa. 
Hvala za vse. Ves ta čas pa se je v naši vasi veliko 
dogajalo. Občina nam je obnavljala vaško - gasil
ski dom. Vaščani smo priskočili na pomoč kolikor 
smo le mogli. Največ energije in časa je bilo s strani 
Vukanič Zlatka, Cifer Janeza in Lačen Janeza. Za 
okusne obroke sta poskrbeli Vukanič Marjanca in 
Cifer Klaudija. Tako smo s skupnimi močmi zmogli 
in 22. avgusta skupaj z županom, Francem Šlihthu
brom odprli vrata prenovljenega vaško - gasilskega 
doma. Prav tako se moramo tudi tokrat zahvaliti 
moji sovoditeljici Melisi Cifer, našim vikendašem: 
Kuzmič Francu, Žilavec Janiju, Hercan Janku, pev
cema Čarni Miranu in Moniki Novak, naši sovaščan- 
ki Petri Slapar, s hčerko Areleno, Zali Šušter, Metki 
Lačen in naši humoristični gasilski točki, za katero 
so poskrbele: Petra Slapar, Marjanca Vukanič, Kla-

Otvoritev gasilskega doma na Kukeču: Zlatko Vukanič, Marja
na Vukanič, Slavko Cifer, župan, Franc Šlihthuber, pater, 
Primož Kovač
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Nastop folklorne skupine iz Romunije na otvoritvi obnovljenega 
gasilskega doma na Kukeču

Kostanjev piknik na Kukeču

Rože na avtobusni postaji ureja Justa Bakoš

udija Cifer in Metka Lačen. Zahvaljujemo se tudi Cristini 
Martinuzzi, za prevajanje na otvoritvi. Zahvala gre tudi vsem 
drugim, ki ste kakor koli pomagali. Ne smem pozabiti na 
naše starejše vaščane, ki so delili svoje spomine z nami. To 
so bili: Cifer Jože, Rituper Jolanka in Cifer Helena. Čas hitro 
beži in pred vrati je že jesen. V jeseni imamo v društvu žena 
delovne akcije. Letos smo se odpravile na bratvo k Mileni. 
Jesen se je prevesila v drugo polovico in napočil je čas za 
druženje ob pečenem kostanju. Po druženju smo morale 
predstavljati vas in občino v drugi občini. Odločile smo se, 
da jo predstavimo v Domanjševcih, na tekmovanju v kuha

nju kisle juhe. Društvo so tam zastopale: 
Srejš Cvetka, Vukanič Marjanca, Slivnjek 
Slavica in Vukanič Milena. Nazadnje pride 
na vrsto še finale Kmetije nov začetek. V 
spomladanskih mesecih smo bili povablje
ni na prenovljeno kmetijo, kjer so se čez 
poletje in jesen bojevali tekmovalci. Že ob 
prihodu smo zaznali spremembe. Kmetija 
je bila prenovljena, poleg stare kmetije so 
postavili novo. Takoj smo postali radove
dni in zastavili vprašanja. Seveda so bili 
veseli radovednosti, vsega pa nam vendarle 
niso hoteli razkriti. Le nekaj namigov smo 
dobili, nato pa se je končalo s stavkom: 
»Več pa v naših oddajah«. Morali smo osta
ti v negotovosti. Sedaj pa vsi z nestrpno
stjo čakamo finale, ki si ga bomo z vese
ljem ogledali. S Kmetijo nov začetek sem 
tudi sklenila letošnje dogajanje na Kukeču. 
Vaščani se lepo zahvaljujemo Jolanki Ciglar 
in Justi Bakoš za lepe rože na tabli Kukeč 
in avtobusni postaji. Hvala za trud. Imamo 
tudi dokazno gradivo pri slikah.

Nina Cifer

Rože na pozdravni tabli na Kukeču ureja 
Jolanka Ciglar
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DRUŠTVO ŽENA 
NERADNOVCI V LETU 2015
Leto je naokoli, poslovili se bomo od vsega starega in 
začeli na novo. To je čas, ko se ozremo nazaj in pogle
damo, kaj smo naredili, je čas, ko si delamo obljube 
in načrte, da bo v novem letu boljše in drugače. 
Društvo žena Neradnovci se je letos udeležilo raznih 
kulturnih prireditev in razstav, najbolj pa smo vesele 
druženja znotraj društva. Posebej smo si zadale cilj, 
da bi v zimskem času poskusile organizirati razne 
delavnice za krajšanje dolgih zimskih večerov.
Želja društva žena je, da bi se čim več vaških žensk in 
mladih deklet vključilo v društvo, saj bi s tem pope
strile dogajanje v društvu s svojimi novimi zamislimi. 
Članice društva smo se udeležile velikonočne raz
stave, ki je letos bila na Kukeču in pokazale, kaj vse 
znamo narediti s svojimi pridnimi rokami.
Kot lansko leto, smo se tudi letos odločile, da bi 
skupaj s sovaščani organizirale večer v lüpanju ku
korce. S tem hočemo pokazati, kako so to včasih 
delali večer za večerom, vedno pri drugi hiši, dokler 
tega obveznega dela na kmetiji niso zamenjali stroji. 
Zbrali smo se 3. oktobra na njivi Zrinski - Časar, 
trgali kukorco, zvečer pa smo starejše in mlajše ge
neracije »maranovčarov« lüpale, vezale in obešale 
kukorco. Večer je bil zelo vesel, saj smo peli in se 
pogovarjali o preteklosti. Posebno zanimivo je bilo 
za mlade, da so videli ta prikaz, ki gre v pozabo. 
Najbolj veselo pa je bilo, ko smo se okrepčali z doma
čimi pogačami in pijačami, ki so se pripravile in točile

Društvo žena Neradnovci na velikonočni razstavi na Kukeču

Dragica Balek in Dragica Kalamar

Nabiranje kukorce

L üpanje kukorce

kot včasih. Ob koncu večera pa je sledila malica.
To druženje »maranovčarov« je bilo res zelo lepo in 
zanimivo za vse, ki so se ga udeležili, tako smo se 
odločili, da se spet srečamo prihodnje leto.
Ker je letos naš župan, Franc Šlihthuber praznoval 
60. življenjski jubilej, smo ga članice našega društva 
obiskale v pisarni na občini in mu zaželele vse naj
boljše ter mu izročile darilo, ki smo ga zanj naredile. 
Ob koncu tega prispevka želim vsem občankam in 
občanom blagoslovljene in mirne božične praznike 
in obilo zdravja, sreče, iskrenega zadovoljstva ter 
uspešno leto 2016. Društvo žena Neradnovci

Dragica Balek, predsednica
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DELOVANJE DRUŠTVA 
UPOKOJENCEV OBČINE 
GORNJI PETROVCI V 2015
OBČNI ZBOR:
Društvo upokojencev je imelo, 28. februarja 2015 v 
prostorih vaške dvorane v Gornjih Petrovcih občni 
zbor, na katerem se je zbralo 180 članov. 
Predsednik DU, Aleksander Kerčmar je pozdravil 
vse prisotne člane društva in prisotne goste: 
župana Občine Gornji Petrovci, g. Franca Šlihthu
bra, goste iz pobratenih društev upokojencev 
Črenšovci, predsednika, g. Štefana Tibouta in čla
nico UO Odranci, ga. Ano Borovič.
Naše društvo šteje 357 članov in 86 članov, ki so 
včlanjeni v vzajemno samopomoč.
Sprejeli smo 21 novih članov, ki so: Dervarič Dra
gica, Barber Elemir, Lepoša Dragica, Kuhar Anica, 
Balek Dragica, Balek Karel, Časar Angela, Časar 
Karel, Emberšič Slavica, Grabar Geza, Grabar Mar
jana, Novak Leopold, Bobič Josip, Počič Ernest, 
Počič Helena, Cener Jože, Pucko Ana, Rau Karli, 
Rau Jolanka, Viner Alojz in Novak Tibor.

Podeljena so bila naslednja priznanja:
• za 20 let članstva:

- Smodiš Francka, Adrijanci 7 a,
- Žiško Aleksander, Gornji Petrovci 77,
- Panker Regina, Gornji Petrovci 36,
- Šinkovec Helena, Gornji Petrovci 27,
- Kerčmar Gizela, Gornji Petrovci 41 a,
- Gomboc Anica, Šulinci 1a,
- Gomboc Gizela, Ženavlje 60,
- Gumilar Iboljka, Ženavlje 35,
- Micevski Vijola, Ženavlje 3,
- Sukič Ana, Ženavlje 3,

• za 30 let članstva:
- Kučan Gizela, Križevci 120,

• listina za 50 let - zlato poroko:
- Cifer Jože in Erika, Kukeč 16,
- Barbarič Karel in Gizela, Neradnovci 6,
- Kozic Ernest in Gizela, Stanjevci 103,
- Bočkor Štefan in Marta, Šulinci 11.

• listina za 60 let - biserno poroko;
- Groza Edvard in Marija, Kukeč 39,

• listina za zahvalno delo v poverjeništvu;
- Sukič Anton, Boreča 20.

• čestitke za praznovanje rojstnega dne:
- Pondelek Aleksander, Gornji Petrovci 44,
- Kozar Jože, Martinje 20.

Občni zbor DU, 28.02.2015

Slavljenci: Marta in Štefan Bočkor, Gizela in Ernest Kozic, 
Erika in Jože Cifer

V trdnjavi Kluže

DRUŠTVO UPOKOJENCEV NA IZLETIH IN 
SREČANJIH:
Pobrateno društvo upokojencev Črenšovci nas je 
povabilo na prvomajski piknik v Gornjo 
Bistrico. Organizator prireditve je bilo PGD Gornja 
Bistrica. Člani pobratenega društva in 
gasilci so nas pogostili z domačim žganjem. Po kosi
lu so nas postregli z vinom in domačimi dobrotami. 
Nas 48 udeležencev je v prijetni družbi pozabilo na 
vsakdanje skrbi. Veseli in zadovoljni smo se vrnili 
na Goričko.
Enodnevni izlet smo izvedli, 10. junija 2015 v doli
no Soče, kjer smo si ogledali: trdnjavo Kluže, Koba
rid in Most na Soči. V kraju Kluže so nas zajeli vo
jaki oblečeni v uniforme iz prve svetovne vojne ter
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Vožnja z  ladjico po Soči

Srečanje pomurskih upokojencev v Radencih, 09.07.2015

Kostanjev piknik v Križevcih, 24.10.2015

nas popeljali na zanimivo dogodivščino v trdnjavo. 
V šaljivem dogodku so nam predstavili dogajanje iz 
takratnega obdobja. Pot smo nadaljevali v Kobarid, 
kjer smo si ogledali muzej, v katerem je prikazano 
dogajanje na soški fronti. V Mostu na Soči nas je v 
pristanišču čakala ladjica, s katero smo se popeljali 
po reki Soči. Na ladji nam je izrekel dobrodošlico 
kapetan, ki nam je med plovbo predstavil zname
nitosti teh krajev. Tu smo imeli tudi kosilo. Domov 
smo se vrnili v poznih večernih urah.
13. srečanje pomurskih upokojencev je bilo. 9. 
julija 2015 v Zdravilišču Radenci. Prireditve se je 
udeležilo 74 naših članov. V bogatem kulturnem 
programu so sodelovali: godba na pihala DU Lju
tomer, ansambel Lipa iz Avstralije, etno skupina 
Gorički Klantoši, glasbena skupina Mladi upi ter 
glasbena skupina Harmony. Slavni govornik je bil

predsednik ZDUSA g. Anton Donko. Po končanem 
programu smo se podali na panoramsko vožnjo na 
Goričko: Cankova, Gerlinci, Fikšinci, Nuskova do 
Rogaševec. Tu smo se za dalj časa ustavili, se odže
jali ter posladkali s pecivom in sladoledom. 
Srečanje upokojencev na 10. kostanjevem pikniku 
je bilo v soboto, 24. oktobra 2015 v gasilskem domu 
v Križevcih. Vsako leto se ob tej priliki srečamo s 
pobratenima društvoma Črenšovci in Odranci. Pi
knika se je udeležilo 162 upokojencev. Ob prijetnem 
druženju, dobri pijači in obilnem kosilu smo se ve
selo zavrteli po plesišču. Za to je poskrbel Jože. 
Najedli smo se pečenih kostanjev in pili novi mošt. 
Ob koncu leta bodo poverjeniki našega upokojen
skega društva obiskali bolne člane društva na 
domu in v domovih za starejše. Vsakemu bodo iz
ročili darilo in jim polepšali ta dan.
Ob prihajajočih božičnih in novoletnih prazniki 
želim vsem upokojencem našega društva, vsem 
drugim upokojencem ter ostalim prebivalcem naše 
občine obilo sreče in zdravja v letu 2016.

Predsednik DU Občine Gornji Petrovci, 
Aleksander Kerčmar

BUMERNAGASTIČNO LETO 
2015
Leto je naokrog, spet smo za 365 dni starejši, mo
drejši in še bolj srečni tudi v Društvu za aktivno pre
življanje prostega časa in razvoj Bumerang Sreče. 
Celo leto smo bili pridni in pripravljali zanimive bu- 
merangastične aktivnosti za otroke ter se udeleževali 
raznih dogodkov povezanih z dejavnostmi nevladnih 
organizacij. Bili pa smo deležni tudi posebej osrečujo
čih dogodkov, saj smo dobili dva pravcata bumerang 
dojenčka, tretji je na poti in nas bo še dodatno osrečil 
še v veselem decembru, četrti pa bo pokukal na svet v 
letu 2016. Torej lahko trdimo, da so bile naše članice 
in člani zelo produktivni tako in drugače.
K načrtovanju dogodkov za leto 2015 smo pristopili 
resno in takoj na začetku leta, na občnem zboru v 
januarju, začrtali smernice, cilje in želje, ki smo jih 
nato uresničevali tekom leta. Naša najboj odmevna 
dogodka za otroke sta seveda naša zdaj že tradicio
nalna, zimski in poletni tabor. Prav tako pa nismo 
manjkali na dogodkih po prekmurskih krajih, pa tudi 
naših ustvarjalnih delavnic in tematskih dogodkov, 
ki spodbujajo otroško domišljijo in kreativnost, ni 
zmanjkalo.
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Člani Bumerang Sreče z otroki

Ustvarjanje na poletnem taboru v Križevcih

Med zimskimi počitnicami v februarju smo organi
zirali že 3. zimski tabor Bumerang Sreče. Odvijal se 
je v prostorih Kulturnega doma Stanjevci. Čeprav 
je trajal samo tri dni, smo bili aktivni za cel teden. 
Tabor je zaznamoval pustni čas in tako smo ob 
ustvarjanju mask, pečenja pustnih mišk ter pustnega 
rajanja pregnali zimo in priklicali pomlad. Otroke 
je obiskala tudi Miša Zečevič, ki je z nami zapela in 
zaplesala, manjkal ni niti sprehod po Stanjevcih in 
ogled predstave Pisanih Mehurčkov. Prav poseben 
dogodek pa je bil sredin izlet v Mursko Soboto, kjer 
smo, tako otroci, kot animatorji pokazali, da čisto 
vsak izmed nas zna drsati. Stoje ali sede. Poslovili 
smo se z nasmehi na obrazih in si pomahali v slovo 
do naslednjega srečanja.
Kot vsako leto do sedaj, smo se člani društva odločili 
in pomagali spremeniti svet na Dnevu za spremembe, 
ki se je odvijal na Trgu Kulture v Murski Soboti, v 
mesecu marcu. Pridno smo zbirali oblačila, obutev, 
igrače in kuhinjske pripomočke in vložili vse svoje 
marketinške in prodajne spretnosti v to, da smo naše 
artikle v zameno za prostovoljne prispevke, ki so šli 
v dobrodelne namene, tudi več kot uspešno zame
njali. Nismo še dobro vdihnili, pa je bila pred nami 
Velika noč. Odločili smo se, da ponovno pripravimo

Medgeneracijske velikonočne delavnice, na katerih so 
otroci ustvarjali košarice in krasili remenke s pomo
čjo svojih straršev, babic, stricev, bratcev in sestric. 
Bili smo tako kreativni, da so naši izdelki dobili svoj 
prostor na Velikonočni razstavi na Kukeču.
Ker pa se je poletje hitro približevalo, smo pričeli s 
pripravami na že 4. poletni tabor Bumerang Sreče, 
ki se je odvijal na lokaciji Športnega parka Križevci, 
prvi teden v avgustu. Ponovno smo želeli otrokom 
pripraviti aktiven, ustvarjalen in poučen teden, zato 
smo k sodelovanju povabili čebelarja, gasilce, mažo- 
retke, naučili smo se streljati z zračno puško, plesati 
folkloro, obudili smo izštevanke in igre naših babic 
in dedkov, se preizkusili v hokeju na rolerjih, odšli na 
kopališče, jahali konje, igrali nogomet, izdelali čisto 
pravi delujoči vulkan, kristalna zmajeva jajca in če
belice iz kamnov. Seveda se nismo pozabili ohladiti 
z vodnimi igrami in tabor zaključili z lovom na za
klad, kjer smo sodelovali prav vsi, otroci, animatorji 
in starši. Vendar tabor ni bila edina naša aktivnost v 
poletnih mesecih. Poskrbeli smo za animacijo otrok 
na vaških igrah v Tešanovcih, Pomurskem športnem 
festivalu v Melincih in na vaških igrah v Turnišču.

Krog sreče na poletnem taboru v Križevcih

Plesalke na poletnem taboru v Križevcih
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smo pod vodstvom Bojana Jandrašiča pogledali v 
zvezdnato nebo, poravnali planete, nato pa odšli na 
topel čaj in si v kulturnem domu ogledali še Srečo na 
vrvici. Jesen je prinesla tudi nova sodelovanja, tako 
ste se nam lahko pridružili na ustvarjalnih delavnicah 
v Hiši sadežev družbe, v Murski Soboti, kjer smo do 
sedaj izdelovali knjižne kazalke, mične stekleničke, v 
decembru pa nas čakajo bio božični okraski.
V veselem decembru pa bomo delili srečo in pomoč 
med brezdomce, pomagali bomo Miklavžu in TD 
Vrtanek, da bodo obdarili otroke občine Gornji Pe
trovci, naše pridne bumerangastične otroke pa va
bimo, da se udeležijo prav posebnega zaključnega 
Božičnega Bumerang Blink -Blink Partya. Kje, kdaj 
in kako pa bodo pravočasno izvedeli.
Na koncu bi radi rekli še HVALA. Hvala za vso pod
poro in spodbudne besede, za finančno in logistično 
pomoč Občini Gornji Petrovci ter vsem donatorjem, 
brez katerih ne bi mogli osrečiti vedno več otrok na 
naših dogodkih in aktivnostih, ki še vedno stojijo na 
humanitarnih temeljih in prostovoljnem delu.
Naše društvo se je obogatilo tudi z novimi članicami 
(Polona Žalig, Sandra Šnepf in Vanesa Abraham), s 
tem pa tudi z novimi idejami za osrečevanje otrok v 
letu 2016. Vsak otroški nasmeh in sreča v očeh nas 
motivirata, da vztrajamo in se razvijamo. Naj bo to 
tudi vaše vodilo v letu 2016.
Bodite srečni!

Ekipa Bumerang Sreče

MK GRONSKA STREJLA 
V LETU 2015
Leto 2015 je bilo zanimivo leto! Kot vedno smo zače
li februarja z winter party v naših klubskih prostorih. 
Letos smo prvič priredili motoristično srečanje na 
novi lokaciji, to je pri naši klubski hiši v Budincih. 
Kljub slabemu vremenu nas je obiskalo dosti moto
ristov in ljubiteljev motorjev ter rock'n rolla iz vseh 
krajev Slovenije in tujine (HR, HU, AVS).
Meseca maja smo imeli našo že tradicionalno kr
vodajalsko akcijo! Nekateri člani - ce so letos prvič 
darovali kri. Junija smo imeli klubski izlet in to kar 
tri dni na slovenskem Primorju. Udeležili so se ga 
skoraj vsi člani našega moto kluba Gronska strejla. 
Bilo je zelo lepo.
Tekom leta smo se udeležili številnih srečanj in pri
reditev v Sloveniji in tujini. Bili smo tudi zelo pridni 
in delavni pri urejanju klubskih prostorov in okolice

Srečanje motoristov v Budincih - po tradiciji se pripravlja na 
nevihto

Druženje motoristov iz cele Slovenije

Člani M K Gronska strejla na morju

Gradnja novih sanitarij pri klubski hiši
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ter gradnje novih in večjih sanitarij, ki bi jih radi 
dokončali prihodnje leto.
Če lahko omenim, smo januarja 2016 organiza
torji velikega winter partya Zveze moto klubov 
Slovenije,ki se bo dogajalo v Križevcih, v gasilske
mu domu. Na koncu pa vsem želim vesele praznike 
ter srečno novo leto in dosti varnih kilometrov.

Predsednik MK Gronska strejla, 
Goran Gungl

DRUŠTVO OLDTEIMER 
ABRAHAM
Tudi v letu 2015 smo bili člani društva precej aktivni. 
Meseca aprila smo odprli sezono z otvoritveno vo
žnjo, organizirali smo rally 1. maj, udeležili pa smo 
se raznih srečanj in razstav starodobnikov širom Slo
venije in tujine.
Prav tako se nas je letos enajst članov z desetimi 
traktorji starodobniki v sestavi: Drago Abraham, Ale
ksander Bencik, Janez Vukanič, Mile Milosavljevič, 
Jože Sedar, Ernest Časar, Rudi Hajdič, Stanko Kerec, 
Boris Kerčmar, Ivan Bokan in Ivan Poštrak, spet za
peljalo na našo že tradicionalno vožnjo, ki je trajala 
tokrat deset dni, od 11. do 20. junija. Ker smo prevo
zili že skoraj vse pokrajine po Sloveniji, nas je tokrat 
pot popeljala na Gorenjsko. Naš cilj je bil Vršič. Prvi 
dan, po sprejemu pri servisu Stihl v Turopolju in pri 
društvu Vitezi pesničarji v Dornavi in po prevoženih 
106 km, smo prispeli v Slovensko Bistrico. Naslednji 
dan smo prevozili 93 km do Pirševega pri Kamni
ku. V soboto smo se ustavili pri prekmurski družini 
Kuzmič v Loki pri Mengšu in za nekaj ur na vseslo
venskem srečanju v Jablah. Po 65 km vožnje smo 
prespali v Tržiču. V nedeljo smo obiskali Avsenikov 
muzej v Begunjah in po 77 km prispeli v Kobarid. 
Naslednji dan smo obiskali Planico, izvir Save in se 
15. junija pripeljali na Vršič k Tičarjevemu domu, na 
višini 1611m, kjer nas je čakalo kosilo. Naši prijatelji 
iz Prekmurja so skuhali prekmurski bograč za sto 
ljudi, seveda zastonj, pred tem smo se za kratek čas 
ustavili še pri ruski kapelici. Čeprav nam je nagajalo 
vreme, smo se vseeno imeli lepo.
Proti večeru smo po 85 km prispeli v Kobarid. V 
torek smo si ogledali muzej prve in druge svetovne 
vojne in se zapeljali na ogled partizanske bolnice Fra
nja in po 66 km prispeli v Davčo. Naslednji dan, v 
sredo, nas je pot vodila naprej v Komendo, kjer mo se

Člani društva oldteimer Abraham Peskovci

Na otvoritveni vožnji pri balonu v Ženavljah, april 2015

Na Planici

ustavili pri g. Lončarju in si ogledali njegovo zbirko. 
V Trzinu (81 km) nam je, po domačem imenu Ma
rička, priredila nepozaben večer. V četrtek smo bili 
prav lepo sprejeti na Stihl servisu v Trzinu in se po 
84 km pripeljali do Tremerj. V petek, predzadnji dan 
pa smo prispeli po 88 km do Jiršovec, kjer smo se do 
večera družili s člani Društva sv. Urban iz Destrnika. 
In tako je v soboto napočil zadnji dan našega poto
vanja. Po 55 km zadnje etape in skupno prevoženih 
800 km, smo prispeli v Gornje Slaveče, kjer so nam 
ob otvoritvi igrišča priredili prisrčen sprejem. Vsak 
udeleženec je prejel plaketo za sodelovanje na vožnji 
Slovenija 2015.
Vsem donatorjem, ki so nam pri tem finančno in 
materialno pomagali se najlepše zahvaljujemo, prav 
tako pa tudi vsem ostalim, ki so nas sprejeli in pogo
stili na potovanju.
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Zdaj že razmišljamo, kam se bomo zapeljali priho
dnje leto.
V letošnjem letu našega tradicionalnega srečanja v 
Peskovcih nismo imeli, zato vas vabimo na prireditev 
v naslednjem letu.
Vsem občankam in občanom želimo blagoslovljene 
božične praznike in vse najboljše v prihajajočem letu.

Aleksander Bencik, 
tajnik društva

9. PRVOMAJSKI POHOD  
ADRIJANCI 2015
Člani športno kulturno turističnega društva ali krajše 
ŠKTD Adrijanci smo tudi letos pripravili prvomajski 
pohod po obronkih naše slikovite vasice Adrijanci. 
Pred devetimi leti se je med nami pojavila ideja o pri
pravi pohoda po naši vasi, ki smo jo tudi spravili od 
besed k dejanju in pohod uspešno izvedli. Udeležba 
na pohodu je bila presenetljivo dobra. Pohoda se je 
udeležilo kar 118 pohodnikov, kar nas je spodbudilo, 
da smo si rekli: »pa ga pripravimo tudi prihodnje leto« 
in tako smo ga letos organizirali že devetič.
Prvega maja smo se pričeli zbirati pred vaško kapelo, 
ki je izhodišče in cilj vseh dosedanjih pohodov ter 
ob 10. uri krenili na 10 km dolgo pot po obronkih 
slikovite vasice Adrijanci, vpete v dolino adrijanskega 
potoka. Od kapele nas je pot vodila proti severu do 
meje s sosednjo vasjo Markovci in nato proti zahodu 
proti vasi Lucova, kjer smo na gozdni jasi imeli prvo 
postojanko z okrepčilom. Po krajšem postanku smo 
pot nadaljevali proti jugu in po slabi uri prispeli do 
Štokove domačije, kjer so nas čakale obilno obložene 
mize z domačimi dobrotami kot so: šunka, razni na
mazi s skuto ali z bučnimi semeni ter mletimi ocvirki, 
domača zaseka, zaseka s prekajenim mesom in še 
vrsto drugih domačih dobrot, ki so jih pripravile naše 
pridne gospodinje. Naša članica Darinka pa je, kot že 
nekaj let nazaj, tudi tokrat pripravila odlične mlečne 
kumarice in poleg teh postregla še kuhan krompir. 
Seveda ni manjkalo niti dobre goričke kapljice, z ime
nom Adrijančan, katere pridelovalec je naš gostitelj 
Nemcov Ernek, ki nas na svoji domačiji, skupaj z 
ženo Nado, gosti že vrsto let. Po izdatnem okrepči
lu je sledil zanimiv, tradicionalni prikaz postavljanja 
mlaja na stari način. Da pa bi bilo še bolj slovesno 
in veselo, smo poskrbeli z zvoki harmonike, ki nas je 
spremljala na vseh postojankah, še posebej na cilju, 
kjer so nekateri, kljub prehojenim 10 km, še zaplesali.

Na poti naprej proti našemu cilju, kapeli, smo se usta
vili v gozdu, kjer ima gorski kolesar Dušan, ki je odra
ščal v naši vasi, vadbišče in nam je s svojimi prijatelji 
predstavil ta nevarni šport in vragolije, pri katerih 
nam je zastajal dih. Pohodniki so bili nad videnim 
navdušeni, kajti večina še kaj takega nikoli ni videla. 
Po ogledu teh kolesarskih vragolij smo se odpravili 
proti kapeli, kjer nas je pričakal topel obrok, ki sta 
ga pripravila naš podžupan Erni in njegov lovski pri
jatelj Štefan. Po zaužitem toplem obroku in kratkem 
druženju ob zvokih harmonike so se pohodniki začeli 
poslavljati z obljubo, da se prihodnje leto zopet vidi
mo, kajti prišli so iz vseh delov Slovenije in nekatere 
je čakala še dolga pot do doma.
Na letošnjem pohodu je bilo prijavljenih 197 poho
dnikov, vseh pohodnikov pa je bilo še nekaj več, ker 
se vsi ne prijavijo. Vsi, ki te vrstice berete in na na
šem pohodu še niste bili, predvsem pa če ste iz naše 
občine, pridite prihodnje leto na pohod v Adrijance. 
Ne bo vam žal!
Preden končam, naj se še posebej zahvalim g. župa
nu, Francu Šlihthubru in Občini Gornji Petrovci ter 
Komunalnemu podjetju Pindža za vso pomoč pri 
izvedbi pohoda.
Na koncu pa se zahvaljujemo vsem, ki ste nam pri 
izvedbi pohoda kakor koli pomagali. Dobro se zave
damo, da brez vaše pomoči pohod ne bi bil takšen 
kot je, zato še enkrat hvala.

Elemir Lepoša

Pri kapeli v Adrijancih

Na postojanki pri Nemcovih
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MAJSKI POHOD  
V STANJEVCIH
Tradicionalni majski pohod smo izvedli 17, maja 
2015, s startom izpred kulturnega doma občine 
Gornji Petrovci, v Stanjevcih. Zbralo se nas je 73 
pohodnikov iz Pohodnega društva Miroslav Viher 
Stanjevci in iz Goričkega drüjštva za lepše vütro. 
Krenili smo po običajni tradicionalni poti po obron
kih vasi Stanjevci. Pot je bila dolga 15 km. Vreme 
je bilo lepo in toplo. Na polovici poti, pri kapeli, 
smo se okrepčali z dobro malico pa tudi dobrot na
ših pridnih kmečkih žena ni manjkalo. Ko je vaški 
zvon naznanil poldne smo krenili naprej po drugi 
polovici poti proti cerkvi sv Ane, ki se nahaja na

Pohodniki pred odhodom na majski pohod po obronkih Stanjevec

Kratek počitek na poti

Kosilo ob koncu pohoda

lepi jasi sredi gozda v Boreči. Tu smo se ustavili, 
se malo okrepčali in nadaljevali pot proti našemu 
cilju, na igrišče KMN Stanjevci, kjer nas je čakalo 
zaključno kosilo. S pohodom smo bili zadovoljni 
vsi pohodniki.

Marjan Šafran

POHOD NA TROMEJNIK
Pohodno društvo Miroslav Viher Stanjevci vsako 
leto prireja tradicionalni pohod na Tromejnik. Le
tos smo se zbrali zadnjo nedeljo v oktobru pred kul
turnim domom občine Gornji Petrovci v Stanjevcih. 
Krenili smo na dolgo pot skozi Stanjevce, Gornje 
Petrovce, Šulince, Ženavlje, kjer smo se ustavili pri 
balonu, se okrepčali in nadaljevali skozi Martinje 
do športnega centra. Tam so se nam pridružili po
hodniki, ki so skrajšali pot za polovico. Skupaj smo 
krenili skozi Trdkovo do Tromejnika. Na Tromejni
ku smo se odpočili, pojedli vsak svojo malico iz na
hrbtnika, se odžejali in počasi krenili proti Boreči. 
Pri cerkvi sv. Ane smo se malo odpočili in krenili 
proti naši vasi, kjer smo se utrujeni, a zadovoljni 
razšli. Na pohodu nas je bilo 11 pohodnikov, pohod 
je bil dolg 27 km.

Marjan Šafran

Na Tromejniku

Počitek na dolgi poti
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VAS PESKOVCI - SANJE SO  
POSTALE RESNIČNOST
Začelo se je leto 2015 in naredili smo korak naprej. 
Pričeli smo z nalogami, ki smo si jih zadali v prete
klem letu. Najprej smo zbirali les po celi vasi in ga 
uspešno zbrali. Nekaj lesa pa so nam podarili tudi 
nekateri posamezniki iz sosednjih vasi, vsem skupaj 
hvala. Dnevi so tekli in prišel je čas žaganja ostrešja, 
ki smo ga uspešno končali s pomočjo delavcev Pin
dža d.o.o..
Ker je bila pomlad, smo vaščani izvedli čistilno akci
jo, v okviru naše občine. Posamezniki smo še očistili 
nekaj zaraščenih parcel v vasi.
Prišel je mesec junij in naš vaško - gasilski dom je 
izgubil streho. Tako se je začelo veliko delo za nas 
vaščane. Dnevi so tekli, a naš dom je postajal vsak 
dan večja razvalina. Nato pa preobrat.17. junija smo 
zabetonirali temelje za garažo in tako začeli ponov
no »postavljati« naš dom. Delo je potekalo tekoče, z 
veliko pomočjo vaščanov in delavcev Pindža d.o.o.. 
Prišla je jesen, z njo mesec november in naš dom je 
dobil streho. Naši koraki so utrujeni, potrebni počitka 
in nabiranja novih moči za prihajajoče leto. Kljub 
vsemu pa imamo na obrazu velik nasmeh.
Hvala vsem, ki ste na kakršenkoli način pomagali 
pri tej izgradnji, še posebej g. Štefanu, g. Jožetu in 
g. Erniju.

Kljub obilici dela pri izgradnji doma pa smo se vašča
ni udeležili tudi kmečkih iger v Šulincih. Pridni so bili 
tudi naši gasilci, saj so se udeležili vseh, z gasilstvom 
povezanih dogodkov v občini Gornji Petrovci. 
Želim si, da bi tudi v bodoče lepo sodelovali, kajti 
samo na tak način lahko ustvarimo tisto, česar si že
limo.
Na koncu pa želim vsem vaščankam in vaščanom 
vasi Peskovci ter občanom občine Gornji Petrovci, 
miren božič in srečno predvsem pa zdravo prihaja
joče leto 2016.

Marta Habjanič

GOVEDOREJSKO DRUŠTVO 
GORNJI PETROVCI
Govedorejsko društvo Gornji Petrovci vsako lepo 
opravi naslednje aktivnosti in sicer:
• izvedemo redni letni občni zbor, kjer predstavi

mo delo in aktivnosti za tekoče leto, pregleda
mo uspešnost preteklega leta in se pomenimo o 
raznih temah na temo kmetijstva (cenah mleka, 
pšenice, problematika - DIVJAD, itd.),

• prav tako izvajamo s pomočjo KGZS MURSKA 
SOBOTA strokovne delavnice:
- apnenje njivskih površin in travnikov - letos 

je potekalo na kmetiji Kovač iz Kukeča, kjer 
je bil tudi strojni prikaz apnenja in obdelava 
strnišča z različnimi kmetijskimi stroji in pri
kaz obrezovanja parkljev s pomočjo Veterina- 
rie Murska Sobota, ocenjevanje koruznih in 
travnih silaž ter suhe krme;

• vsako leto pa opravimo tudi strokovno ekskurzijo, 
kjer vidimo in spoznavamo nove načine kmeto
vanja:
- letos smo bili na strojni industriji SIP iz Šem

petra, kjer smo si ogledali celotno proizvodnjo 
SIPOVIH strojev,

- nato smo si ogledali tipično mlečno kmetijo 
FLIS iz Šempetra. Na tej kmetiji imajo nekje 
70 krav molznic, mleko pa tudi pridelajo doma 
v sire, itd., imajo tudi manjša pick - up vozila s 
hladilniki, kjer sveže mleko vozijo in prodajajo 
vse do Velenja,

- na koncu pa smo si ogledali turistično kmetijo 
Podpečan iz Galicije, kjer smo opravili tudi 
kosilo. Ne le da se ukvarjajo s proizvodnjo 
mleka - rjava pasma, večino mleka predelajo
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doma v sire, namaze, jogurte, itd. ter jih pro
dajajo neposredno na domu ali pa jih uporabi
jo na turistični kmetiji. Kot zanimivost njihove 
turistične kmetije je, da imajo WELNES.

• poskušamo tudi sodelovati na raznih dogodkih, 
srečanjih, sestankih. Tu precej delujeta Aleksan
der Smodiš, ki je tudi predsednik Mlekarske za
druge in se po svojih močeh trudi za kmete. 
Ervin Kovač, ki je predsednik govedorejskega 
društva, se prav tako trudi povedati težave in te
gobe v kmetijstvu prek medijev (Vestnik, Kmeč
ki gkas, Radio Murski val..).

Ker se leto spet bliža koncu in bo kmalu spet novo, 
želim vsem kmetovalcem in kmetovalkam zdravo, 
srečno ter čim bolj uspešno novo leto 2016.

Ervin Kovač

Člani Govedorejskega društva Gornji Petrovci

SPOŠTOVANE 
OBČANKE IN  
OBČANI

Čas, ta neizprosni merilec 
minljivosti in spremenljivo
sti, tiho, hitro in neizpro
sno polzi v neskončnost.

Kar naenkrat se zavemo, da se spet bliža konec 
enega leta. Na to nas opozarjajo najrazličnejše 
medijske reklame, ponujajo nam vse mogoče iz
delke in storitve. Vse za denar, seveda. Zaposleni, 
upokojenci, člani različnih društev in ne vem kdo 
še vse, se dogovarjajo kje in na kakšen način bodo 
skupaj, v veselem in prijateljskem vzdušju, vzeli

SOCIALNI DEMOKRATI

slovo od starega leta in si zaželeli vse najboljše v 
prihajajočem letu.
Pripravljajo pa se tudi resni pregledi in izračuni, 
kaj vse je bilo v odhajajočem letu narejenega, kaj 
je bilo dobro in kaj manj dobro, ali lahko v novo 
leto zremo z optimiznom ali pa rezultati poslovanja 
kažejo bolj klaverno sliko.
Tudi v naši organizaciji pregledujemo prehojeno pot 
v odhajajočem letu. Ugotavljamo, da smo bili kar 
aktivni. Na lanskih volitvah smo dobili tri svetniške 
mandate. To nam je omogočilo, da smo ustanovili 
svetniško skupino, kjer poskušamo najti odgovo
re na najpomembnejša vprašanja, ki se nanašajo 
na delo v občinskem svetu. Res je, da se še vedno 
pojavljajo začetniške težave, kljub vsemu pa lahko 
ocenjujemo, da smo na dobri poti. V občinskem 
svetu sodelujemo v kar nekaj pomembnih odborih 
in komisijah. Vsi se zavedamo, da so časi težki. Tudi 
naša občina je v nezavidljivem položaju. Socialni 
demokrati se v občinskem svetu trudimo, da bi bilo 
poslovanje občine predvsem pregledno, transparen
tno in pošteno. Predvsem pa se zavzemamo za pro
jekte, ki bi bili v korist in dobro vsem občanom naše 
občine. Zavedamo se, da je še mnogo problemov, ki 
jih bo potrebno rešiti, vendar zremo v prihodnost z 
zmernim optimizmom.
Prav optimizem in upanje je tisto, kar potrebujemo, 
v teh zelo kompliciranih in zapletenih časih, tako v 
Sloveniji, kot v celotnem svetu. Komaj so se začeli 
kazati pozitivni rezultati pri premagovanju ekonom
ske in finančne krize, že so se zaostrile razmere 
na Bližnjem vzhodu z vzponom islamske države, 
pojavile so se reke beguncev, teroristični napadi in 
teroristične grožnje. Evropa, tako kot po enajstem 
septembru Amerika, začne uvajati ukrepe, ki krčijo 
temeljne človekove pravice in še bi lahko naštevali. 
Vse to bo vplivalo na kvaliteto življenja Zemljanov 
in tudi nas, ki živimo »na obrobju« v še do sedaj 
dokaj mirnih in idiličnih krajih.
Kljub vsemu moramo ohraniti upanje in optimizem. 
Verjeti, da bodo prevladali razum, strpnost, zmer
nost in solidarnost.
Socialni demokrati Vam vsem želimo, da bi čudo
vite božične praznike preživeli v miru, ljubezni in 
spokojnosti v krogu svojih najdražjih, da bi vas ti 
prazniki navdihnili z novimi močmi in upanjem, ki 
ga tako dejansko in simbolično predstavlja rojstvo 
novega življenja. V novo leto pa vstopimo veselo in 
optimistično.

SOCIALNI DEMOKRATI 
OBČINE GORNJI PETROVCI
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PREŠERNOVA PROSLAVA
Letošnjo osmo proslavo Prešernovega dne, ki bi 
morala biti 6. februarja, smo prestavili zaradi rde
čega alarma oziroma napovedi snežnega neurja. 
Zgodilo pa se ni nič, ni padla niti ena snežinka. 
Proslavo smo nato izvedli v četrtek, 12.02.2015 v 
kulturnem domu Občine Gornji Petrovci v Stanjev
cih. Kulturni program so izvedli učenci osnovne 
šole Gornji Petrovci, učenci glasbene šole Murska 
Sobota in KUD Goričko.
Nastopila sta Jan Horvat in Florijan Žemlič, ki sta 
zaigrala in zapela Prešernovo pesem »O, Vrba« v 
glasbeni priredbi Vlada Kreslina. Učenke in učenci

Slavnostna govornica, Jasna Horvat, direktorica Pokrajinske in 
študijske knjižnice Murska Sobota.

Jan Horvat in Florijan Žemlič

Učenke in učenci OŠ Gornji Petrovci

OŠ Gornji Petrovci pod vodstvom učiteljice, Ber
narde Dekovski so predstavili Prešerna na svoj na
čin, z igrico in recitacijami. Nastopili so tudi učenci 
in učenke glasbene šole Murska Sobota. Jure Šte
fan Fartelj, učenec 7. razreda harmonike, pod vod
stvom mentorja Amadeja Herzoga, se je predstavil 
z dvema skladbama, Richarda Galliana: La Valse a 
Margaux in Jevgenija Derbenka: Valček. Nastopil 
je še duo: Sanja Gjergjek, 5. razred violine in Maja 
Cigan, 3. razred violine, z mentorico Zoro Vrečič. 
Zaigrali sta pesmi Dušana Vodiška - slovenske na
rodne: »Tam na vrtni gredi« in »Vsi so venci beli«. 
KUD Goričko iz Gornjih Petrovec pa se je pred
stavil s hudomušnim skečem režiserja, Aleksandra 
Ružiča: V šoli, ki je predstavil kaj delajo učenci 
v šoli na uri, kjer bi se morali učiti o Prešernu. 
Malo za hec in malo zares. Občinstvo se je lepo 
zabavalo. Slavnostna govornica na letošnji Prešer
novi proslavi pa je bila Jasna Horvat, direktorica 
Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota, 
ki je del svojih misli namenila tudi večnemu proble
mu financiranja knjižničnega gradiva s strani občin 
in države. Ob koncu prireditve se je župan, Franc 
Šlihthuber zahvalil vsem nastopajočim in jim, že 
tradicionalno, razdelil čokolade.

S.K.

KUD Goričko - skeč »V šoli«

Prešernova proslava v kulturnem domu Občine Gornji Petrovci 
v Stanjevcih
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RAZSTAVA VELIKONOČNIH 
JEDI, PISANIC IN 
ARANŽMAJEV NA KUKEČU
Tradicionalno velikonočno razstavo jedi, pisanic in 
aranžmajev je letos pripravilo Društvo žena Kukeč, 
v gasilskem domu na Kukeču. Razstava je potekala 
v soboto, 05.04.2015 in nedeljo, 06.04.2015 in je 
bila zelo dobro obiskana. Otvoritvena prireditev je 
bila v soboto, ko se je zbralo veliko število gostov, 
ki so napolnili gasilski dom na Kukeču. Razsta
ve se je udeležilo kar 16 razstavljavcev iz občine 
in okolice. Vsi izdelki so bili izdelani iz naravnih 
materialov in v njih je bilo vloženega veliko truda 
in prostih ur. Članice Društva žena Kukeč so pri
pravile tudi prikaz izdelovanja pisanic s tehniko 
praskanja in kvačkanjem. V programu prireditve 
so sodelovali domači otroci, Josip Kerčmar, ki je 
predstavil Društvo rejcev malih živali, predvsem 
zajcev, ki so bili tudi na sami razstavi, o zgodovini 
velike noči in običajev pa je povedal nekaj besed 
zgodovinar, Franc Kuzmič. Ob koncu prireditve sta 
udeležencem razstave podelila priznanja in darilca 
župan, Franc Šlihthuber in predsednica društva, 
Marjanca Vukanič. Sledili so pogostitev, ogled raz
stave in druženje. S K

Članice Društva žena Kukeč so predstavile različne tehnike 
izdelovanja pisanic KRVODAJALCI V OBČINI 

GORNJI PETROVCI
Čeprav opažamo zadnja leta, da se število krvoda
jalcev na organiziranih krvodajalskih akcijah zmanj
šuje, je še veliko zvestih darovalcev krvi v naši obči
ni. Prvo skupno krvodajalsko akcijo je organizirala 
KORK Ženavlje v ponedeljek, 12.01.2015. KORK 
Gornji Petrovci je organizirala dve akciji in sicer v 
ponedeljek, 02.02.2015 in ponedeljek, 07.09.2015. 
Februarska akcija je bila še posebej svečana, saj je 
Aleksander Bočkorec iz Adrijanec 50 prejel značko
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Krvodajalci KORK Ženavlje, 12.01.2015

Krvodajalci KORK Gornji Petrovci, 02.02.2015

Aleksander Bočkorec, Cvetka Pondelek, Franc Šlihthuber in 
Zorica Kovač

za 100 krat darovano kri. Tudi župan, Franc Šliht
huber se mu je v imenu Občine Gornji Petrovci 
zahvalil za 100 krat darovano kri in mu predal v 
spomin lončeni stratosferski balon, simbol naše ob
čine. Tudi Cvetka Pondelek iz Adrijanec 7a je bila 
slavljenka, saj je prav na svoj rojstni dan darovala 
kri kar 50 krat. Tudi njej je župan predal skromno 
darilo in se ob koncu zahvalil vsem darovalcem 
krvi. Ker pa je med darovalci krvi bil tudi Stanko 
Črnko, je zaigral na svojo harmoniko in tako še 
polepšal slavnostni dogodek.
Jesenske skupinske krvodajalske akcije se je letos 
udeležilo le 18 krvodajalcev, saj mnoge skozi celo 
leto kličejo na darovanje krvi zaradi posebne krvne

skupine. A kljub temu je bilo vzdušje krvodajalcev 
dobro in na pogostitvi v gostilni pri Zlatici Horvat 
je predsednica KORK Gornji Petrovci, Zorica Ko
vač podelila skromna darilca krvodajalcema, ki sta 
že velikokrat darovala kri. To sta Olga Pondelek, ki 
je darovala kri 40 krat in Aleksander Svetec, ki je 
daroval kri 70krat.
Tudi člani MK Gronska Strejla vsako leto daru
jejo kri in letos so to storili na »dan mladosti«, 
25.05.2015. Kar 15 članov moto kluba in trije mo
toristi iz lendavskega območja so zgodaj zjutraj 
pribrneli s svojimi motorji v Rakičan. Bilo je veslo, 
ob koncu akcije pa so se ponovno slikali z zdra
vstvenim osebjem oddelka za transfuzijo.

S.K.

Krvodajalci KORK Gornji Petrovci, 07.09.2015

Olga Pondelek, Zorica Kovač in Aleksander Svetec

Člani M K Gronska Strejla v Rakičanu, 22.05.2015
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NOVI MLADI ČLANI 
RDEČEGA KRIŽA NA 
OŠ GORNJI PETROVCI
Letošnji Teden Rdečega križa Slovenije (v dneh od 8. 
do 15. maja) je potekal pod sloganom »Udejanjamo 
naša načela«. Gre v bistvu za sedem Temeljnih načel 
Gibanja Rdečega križa in Rdečega polmeseca, ki so jih 
slovesno sprejeli in razglasili na 20. mednarodni konfe
renci Rdečega križa in Rdečega polmeseca, ki je pote
kala od 2. do 9. oktobra 1956 na Dunaju v Avstriji. Ta 
načela, katerih 50 - letnico slavimo letos, so naslednja: 
Humanost, Nepristranskost, Nevtralnost, Neodvisnost, 
Prostovoljnost, Enotnost in Univerzalnost.
Ta načela dejansko uresničuje 14 tisoč prostovoljk in 
prostovoljcev v okviru 56 območnih združenj in 897 
krajevnih organizacijah Rdečega križa po vsej Slove
niji. RKS - Območno združenje Murska Sobota ima 
43 krajevnih organizacij RK. Vsem mladim je treba 
približati načela delovanja najstarejše humanitarne 
organizacije na svetu (v Sloveniji bomo prihodnje leto 
proslavili njeno 150 - letnico!) in zatorej so v Tednu 
Rdečega križa Slovenije bili opravljeni številni obiski 
na šolah.
Na Osnovni šoli Gornji Petrovci so drugošolke in dru
gošolci v ponedeljek, 18. maja, ob poslušanju zgodbi-

Novi mladi člani Rdečega križa na šoli v Gornjih Petrovcih

Otroci iz vrtca poslušajo zgodbo o medvedku Henry-ju

ce Križem kapica spoznali osnovno poslanstvo te hu
manitarne organizacije. Ob tem so vsi, katerih starši 
so podpisali pristopnico, skupno jih je bilo šest, bili 
sprejeti med mlade člane Rdečega križa, ki so jih 
vse ob tem slovesnem dogodku spremljali: mentori
ca RK na šoli, Tadeja Bencak Kerčmar, predsednica 
Krajevne organizacije RK Gornji Petrovci, Zorica 
Kovač, ravnatelj, Johann Laco ter spodaj podpisani 
predavatelj in prostovoljec RK. Novo sprejeti mladi 
člani so prejeli izkaznice RK ter priložnostna darilca: 
zloženko RK, svinčnik, peresnico in balon. Nekaj dni 
pozneje se je šesterici novo sprejetih mladih članov 
RK pridružila še sedmerica učenk in učencev.
Po obisku pri drugošolcih so zgodbici o medvedku 
Henry - ju prisluhnili najmlajši v gornjepetrovskem 
vrtcu Jurček.

Besedilo in fotografiji: Filip Matko

Adrijanci

Boreča
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ČISTILNA AKCIJA V OBČINI 
GORNJI PETROVCI
Tako kot vrsto let doslej, je tudi letos Občina Gornji 
Petrovci, v sodelovanju s posameznimi krajevnimi 
skupnostmi, organizirala letno čistilno akcijo v 
soboto, 21.03.2015. Čistilne akcije so potekale po 
posameznih vaseh po ustaljenem vzorcu. Priznati 
pa moramo, da se je letos čistilnih akcij udeleži
lo veliko manj občank in občanov ter otrok kot
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prejšnja leta. Kljub vsemu so se smeti v večji meri 
pobrale. Občane in občanke obveščamo, da bo či
stilna akcija prihodnje leto ob svetovnem dnevu Ze
mlje, 23.04.2016. Vabimo vas, da si utrgate nekaj ur 
prostega časa, da bomo skupaj kar najlepše očistili 
našo okolico. S.K.

Gornji Petrovci

Križevci

Martinje

Peskovci

Stanjevci

Ženavlje

“ČLOVEK POSADI,
ČEBELA OPRAŠI”
POSADITEV TRTE PRI VODOHRAMU
V GORNJIH PETROVCIH
V sklopu vseslovenske akcije “Človek posadi, čebela 
opraši”, smo tudi v naši občini posadili lipo in sicer, 
21.04.2015, pri vodohramu v Gornjih Petrovcih. Lipo 
so posadili učenci in učenke, člani čebelarskega krož
ka pri Osnovni šoli Gornji Petrovci, ki ga vodi Brigita 
Novak. Sodelovala sta tudi Franc Šlihthuber, župan 
Občine Gornji Petrovci in Štefan Kuhar, direktor 
komunalnega podjetja Pindža d.o.o..              S.K. 

Posaditev lipe pri vodohramu v Gornjih Petrovcih
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Posaditev lipe pri vodohramu v Gornjih Petrovcih

PREDSTAVITEV FILMA 
»MERCI BIEN, ŠENAVLE«
V okviru projekta Turizmu pomaga lastna glava je 
bil posnet kratek film »Merci bien, Šenavle«. Pri na
stanku filma je sodelovalo društvo »KUD Goričko« 
in OŠ Gornji Petrovci.
Film je bil predvajan v sredo, 22. aprila 2015, ob 20. 
uri v vaški dvorani v Gornjih Petrovcih.
Učenke turističnega krožka OŠ Gornji Petrovci so 
predstavile svojo turistično nalogo in utrinke s turi
stične tržnice. Program so popestrili člani KUD Go
ričko s plesi in novim skečem: Prvič v šolo. Sledila je 
predstavitev filma Merci bien, Šenavle«, ki je požel 
bučen aplavz. Po končani prireditvi je sledil sproščen

Predstavitev filma Merci bien, Šenavle v Gornjih Petrovcih

Predstavitev turistične tržnice

pogovor z ustvarjalci filma in degustacija domačih 
proizvodov, predstavljenih na turistični tržnici. Pri
reditev je obiskal tudi župan, Franc Šlihthuber in 
direktorica JZ KP Goričko, Stanka Dešnik.

S.K.

Začetek filma Merci bien, Šenavle

Vsi nastopajoči v filmu Merci bien, Šenavle

SPREJEM UČENCEV 9. 
RAZREDA PRI ŽUPANU
Tradicija sprejema učencev 9. razreda OŠ Gornji 
Petrovci pri županu se je nadaljevala tudi letos. V 
četrtek, 11.06.2015 je župan, Franc Šlihthuber spre
jel v kulturnem domu Občine Gornji Petrovci v

Od leve: ravnatelj Johann Laco, Leon Rautar, Tim Prelec, Jernej 
Horvat, Miha Šeruga, Tjaša Bohar, Karin Kisilak, Kaja Šimon, 
Bojan Časar, Melani Smodiš, Anja Kalman, razredničarka 
Barbara Čeh, Luka Murnc in župan Franc Šlihthuber
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Stanjevcih 12 učencev in učenk ter razredničarko, 
Barbaro Čeh in ravnatelja, Johanna Laco. Kot vsa
ko leto jim je tudi letos podelil v spomin lepe knjige 
in jim zaželel vse najboljše v nadaljnjem šolanju in 
življenju. Po slikanju je sledila skromna pogostitev 
in klepet v preddverju kulturnega doma.

S.K.

DVANAJST PRIREDB IZ 
PORABSKE PESMARICE
V Srebrni hiši v Martinju, v kateri je četrt stole
tja živel župnik, Ivan Camplin, je bila v soboto, 2. 
maja 2015, predstavitev pesmarice Dvanajst pri
redb iz porabske pesmarice, avtorja Cirila Kozarja. 
Pevci, organisti in drugi ljubitelji lepe porabske pe
smi so napolnili Srebrno hišo, v kateri je Škofija 
Murska Sobota pripravila predstavitev pesmarice 
Dvanajst priredb iz porabske pesmarice, avtorja 
Cirila Kozarja. Zbrane je pozdravila Klavdija Do
minko, pastoralna referentka na Škofiji Murska So
bota in voditeljica Srebrne hiše, ki je predstavitev 
organizirala in vodila.
Pesmarico je predstavil Ciril Kozar, ki je povedal, 
kako je pred leti pripravil notni zapis porabskih 
cerkvenih pesmi, potem pa se mu je porodila misel, 
da bi vsaj nekatere pesmi priredil tudi za zbor. Za
pisana pesem namreč ostane, sicer pa je nevarnost, 
da sčasoma utone v pozabo, kakor se je za marsika
tero pesem že zgodilo. Imamo zapisano besedilo, 
pa ne poznamo melodije. Za zbor je priredil pesmi 
različnih časov cerkvenega leta: eno adventno, tri 
božične, eno trikraljevsko in eno svečniško, eno 
postno, dve velikonočni ter tri mašne. Pri tem delu 
mu je pravzaprav pomagal stric, msgr. Lojze Kozar, 
ki je pred nekaj desetletji zapisal in naučil pevce 
več porabskih pesmi in jih tako iztrgal pozabi. Med 
temi je tudi pesem Čujte, čujte vsi lidje, ki je lju
dje v Porabju več niso poznali, ohranila se je le 
po zapisu msgr. Lojzeta Kozarja. Ciril je pripravil 
priredbe za zbor in besedilo prevedel v slovenski 
knjižni jezik, da bi pesmi lažje peli tudi zbori po 
drugih slovenskih krajih.
Škof dr. Peter Štumpf je spregovoril o prekmurskih 
katoliških in protestantskih pesmaricah in predsta
vil skrb Katoliške cerkve, posebej nekaterih duhov
nikov, ki danes skrbijo za vero porabskih Slovencev. 
Zahvalil se je avtorju priredb za opravljeno delo, 
ki bo gotovo pomagalo, da bo porabska slovenska

pesem živela naprej, ne le v Porabju, temveč širše. 
O prizadevanju msgr. Lojzeta Kozarja za sloven
sko pesem, o njegovem zapisovanju in ohranjanju 
slovenskih porabskih pesmi je spregovoril Lojze 
Kozar ml. Zbrane sta pozdravila in nagovorila še 
župan Občine Gornji Petrovci, Franc Šlihthuber in 
predsednik Državne slovenske samouprave, Martin 
Ropoš. Oba sta pokazala na pomembno kulturno 
delo, ki ga v občini in v Porabju opravlja Ciril Ko
zar. Župan, Franc Šlihthuber se je Cirilu Kozarju 
zahvalil za pomembno delo, ki ga opravlja v občini 
na kulturnem področju. Izrazil je tudi veselje, da 
Srebrna hiša živi, da se v njej dogajajo lepe kulturne 
prireditve, ki bogatijo ljudi v Občini Gornji Petrovci. 
Kako zveni priredba porabskih pesmi, zapisana v

Srebrna hiša v Martinju

Ciril Kozar predstavlja pesmarico

Pevski zbor Avgust Pavel pod vodstvom Cirila Kozarja
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pesmarici, so pokazali pevci in pevke zbora Avgust 
Pavel, ki so pod vodstvom Cirila Kozarja nekaj pesmi 
tudi zapeli.
Srečanje se je nadaljevalo ob petju in okrepčilu, ki so 
ga pripravili člani Kulturnega društva Srebrni breg 
Martinje.
Knjiga Dvanajst priredb iz porabske pesmarice je na 
voljo na Škofiji Murska Sobota, v Kleklovi knjigarni 
in po župnijskih uradih.

Lojze Kozar ml.

KOZARJEV POHOD 2015
Župnija Odranci je v nedeljo, 21. junija 2015, pripravi
la 6. Kozarjev pohod. Šesti Kozarjev pohod je potekal 
od Stanjevec do Martinja, po poti, po kateri je msgr. 
Lojze Kozar odhajal na vlak in v svet, k ljudem, kate
rim je služil kot duhovnik. Šesti Kozarjev pohod se je 
začel v dvorani kulturnega doma v Stanjevcih, kjer je 
okrog sto pohodnikov pričakal in nagovoril župan Ob
čine Gornji Petrovci, g. Franc Šlihthuber. Predstavil je 
občino, kraje in ljudi, ki tam živijo, in skrb občinskega 
vodstva za dobro počutje ljudi. O tej skrbi smo se pre
pričali v dvorani sami, ko smo bili deležni bogatega 
okrepčila in na pohodu, ko smo videli urejenost kra
jev, še posebej urejenost številnih verskih in drugih 
objektov, za katere vzorno skrbi občina. Pohodnike je 
pozdravil tudi predstavnik stanjevskega pohodniškega 
društva. Člani tega društva so se tudi letos pridružili 
Kozarjevemu pohodu.
Naslednja postaja je bila pri kapeli v Stanjevcih, kjer 
je bila sveta maša, pri kateri so sodelovali pohodniki 
s petjem, branjem in prinašanjem spominskih darov. 
Še posebej smo bili veseli, da je bil, kljub številnim 
obveznostim, tudi pri sveti maši z nami g. župan. 
Šesti Kozarjev pohod od Stanjevec do Martinja je po
tekal v znamenju potovanja, ko smo se spominjali, da 
je msgr. Lojze Kozar odhajal v svet, v šolo, med ljudi 
kot kaplan in župnik. Iz vseh krajev pa se je vedno 
znova vračal domov, v Martinje, dokler se ni dokonč
no vrnil domov, k nebeškemu Očetu. Pohodniki so s 
seboj nosili kovček kot znamenje duhovnega in kul
turnega bogastva, ki nam ga je zapustil msgr. Lojze 
Kozar. Drugo znamenje je bila lokomotiva, ki smo ji 
na posameznih postajah dodajali kolesa z napisi kra
jev, kjer je msgr. Lojze Kozar živel. Pohodniki so na 
posameznih postajah sodelovali v nagradni igri, ki je 
seveda bila vsebinsko povezana z življenjem msgr. Loj
zeta Kozarja. Na vsaki postaji smo zapeli tudi nekaj 
kitic pesmi po napevu Zlati časi, pesem, ki spominja

Pohodniki v kulturnem domu Občine Gornji Petrovci v Stanjevcih

Vlak msgr. Lojzeta Kozarja

Pohodniki na poti proti sv. Ani

na popotovanja msgr. Lojzeta Kozarja: Vozi, vozi 
vlak v daljavo, na vagonu gledam tablo: v Mursko 
Soboto, tja v gimnazijo, kjer sošolci me že čakajo. 
Na poti od Stanjevec do Martinja, po poti, po kateri 
je msgr. Lojze Kozar odhajal na vlak in v svet, smo 
se ustavili v cerkvi sv. Ane v Boreči, kjer nas je med 
drugim navdušila tudi zelo lepo urejena okolica 
cerkve, pri izviru hladne vode v Boreči, na Kozar
jevi domačiji v Martinju, v Srebrni ali Camplinovi 
hiši, v kapeli in na Srebrnem bregu. Na Kozarje
vi domačiji so se pohodniki zahvalili sorodnikom 
msgr. Lojzeta Kozarja, ki vsako leto sodelujejo pri 
izvedbi pohoda in so tudi tokrat pohodnike sprejeli 
s prijetnim okrepčilom. Obenem so čestitali seda
njemu odranskemu župniku ob njegovem godu in
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Pohodniki pri cerkvi sv. Ane v Boreči

Mladi pohodniki s Srebrnega brega

mu podarili kovček z opremo za sveto mašo. Pohod 
se je končal pri športnem centru v Martinju, s pri
jetnim okrepčilom, s podelitvijo nagrad finalistom 
ter s podelitvijo »Kozarjevega kufra«, spominskega 
darila vsem udeležencem.

Lojze Kozar ml.

POLICIJSKA IZKUŠNJA 
KOT NASVET -  SREČANJE Z 
MOTORISTI V GORNJIH  
PETROVCIH
Policisti Policijske postaje Gornji Petrovci so sku
paj z društvom Prva medicinska pomoč Rogašovci 
v soboto, 26. aprila 2015 med 10.00 in 14.00 uro 
v Gornjih Petrovcih, na parkirnem prostoru za 
Občino Gornji Petrovci in v Sv. Juriju pri tovarni 
Liv, organizirali preventivno prireditev Policijska 
izkušnja kot nasvet.
Namen prireditve je bil opozoriti voznike eno- 
slednih motornih vozil ob začetku motoristične 
sezone na vse posebnosti in nevarnosti, ki lahko 
vplivajo na varno udeležbo v cestnem prometu. 
Prireditve se je udeležilo veliko motoristov iz Po-

Policisti dajejo motoristom nasvete za varno vožnjo.

Demonstracija vožnje

Preiskus vožnje na simulatorju

Prikaz nudenja prve pomoči ponesrečencu

murja, tudi člani MK Gronska strejla iz Gornjih 
Petrovec. Zbrali so se na parkirnem prostoru za 
vaško dvorano v Gornjih Petrovcih, kjer so lahko 
posamezniki preverili svoje znanje na simulatorju
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vožnje, sledil pa je tudi praktični prikaz vožnje 
izkušenih policistov na motorju. Policisti so dali 
zbranim motoristom tudi številne nasvete, oprte na 
lastne izkušnje za posamezne nevarne situacije na 
terenu. Sledila je vožnja do Rogašovec, kjer so pri
pravili predavanje, kako pripraviti motorno vozilo 
na začetek sezone in prikaz nudenja prve pomoči. 
Po končanem programu pa je sledilo druženje v 
Gostilni Pri Belem križu - Tašek v Kruplivniku.

S.K.

OO SLS GORNJI PETROVCI 
V LETU 2015
OO SLS Gornji Petrovci je v letu 2015 v mesecu 
aprilu organizirala okroglo mizo na temo: KA
KŠNA JE PRIHODNOST KMETIJSTVA NA 
GORIČKEM. Dogodek je bil v kulturnem domu 
občine Gornji Petrovci v Stanjevcih. Vabljeni gosti 
okrogle mize so bili: Cvetko Zupančič, predsednik 
Kmetijsko gozdarske zbornice Slovenije, Franc Re
žonja, direktor Kmetijsko gozdarskega zavoda Mur
ska Sobota, Štefan Kovač, vodja območne enote 
Zavoda za gozdove Murska Sobota. Vabljeni so bili 
tudi župan, Franc Šlihthuber ter župani iz sosednjih 
občin. Povezovalka programa je bila podpredsedni-

Okrogla miza v Stanjevcih

Kostanjev piknik v Neradnovcih

ca SLS in predsednica regionalnega odbora SLS 
Prekmurje, Jasmina Opec. Okrogle mize se je ude
ležilo lepo število gostov iz širše okolice Goričkega. 
Glede na vroče teme smo prišli do zaključka, da 
ima kmetijstvo na Goričkem kljub vsem težavam 
še prihodnost. Vsi udeleženci so bili mnenja, da si 
želijo več takih srečanj.
Na pobudo članov, je predsednik, Branko Gomboc 
s člani odbora: Kozic Stankom, Luthar Karlom in 
Balek Jožetom, organiziral kostanjev piknik. Va
bljeni so bili vsi člani s partnerji. Piknik je bil pri 
Lenarčičevem mlinu v Neradnovcih.

Sonja Gomboc

VAŠKE IGRE OBČINE 
GORNJI PETROVCI V 
ŠULINCIH
Tudi letos so se v naši občini odvijale vaške igre in 
sicer v nedeljo, 12.07.2015, tokrat v Šulincih. Tek
movalo je 13 vasi. Tekmovalci so se pomerili v na
slednjih igrah: košnja trave, sestavljanje kmečkega 
voza,vleka vrvi, igra s krompirjem, metanje škornja v 
tarčo, prenos vode iz soda v sod in igra presenečenja,

Zbiranje ekip v Šulincih
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ki jo vsako leto določi župan. Tudi tokrat je to bila 
igra z žogo. Vaške igre je odprl župan, Franc Šlihthu
ber, za kulturni program so poskrbeli Gorički lajkoši, 
nato pa so se celi dan odvijale zabavne igre, seveda, 
z veliko mero tekmovalnosti. Zmagala je ekipa vasi 
Košarovci, druga je bila ekipa vasi Stanjevci in tre
tja ekipa vasi Križevci. Igre so privabile tudi veliko 
gledalcev, ki so preživeli prijeten, vroč poletni dan.

S.K.

Prihod župana in sodnikov

Košnja trave

Vleka vrvi

Prenos vode iz soda v sod

Glavni sodnik, Janez Kerčmar, vestno zapisuje rezultate

Zmagovalna ekipa vasi Košarovci

SREČANJE STAREJŠIH 
OBČANOV NAD 70 LET
Leto je naokoli in prišel je zopet čas, ko so se sta
rejši občani naše občine srečali na prijetnem kosilu 
in druženju. Tudi letos je občina Gornji Petrovci 
v sodelovanju s krajevnimi skupnostmi pripravila 
srečanje starejših občanov nad 70 let. Okoli sto 
starejših občank in občanov se je zbralo v prijetni 
vaški dvorani v Gornjih Petrovcih, kjer sta jih je 
pozdravila župan, Franc Šlihthuber in predsednik 
KS Ženavlje, Drago Svetec. Otroci osnovne šole 
Gornji Petrovci so pripravili kulturni program s ple
snimi in glasbenimi točkami, člani KUD Goričko

Starejši občani nad 70 let na srečanju v Gornjih Petrovcih
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Lana Kerčmar na kitari

Plesna skupina OŠ Gornji Petrovci

pa so poskrbeli za smeh s skečem Gorička Snegulj
čica. Sledilo je kosilo in klepet, saj se nekateri stari 
znanci vidijo le še ob koncu leta na teh prijetnih 
srečanjih. Vsem tistim, ki se zaradi bolezni niso mo
gli udeležiti srečanja, bodo vaški predsedniki pred 
božičnimi prazniki razdelili skromne paketke, ki jih 
bo pripravila Občina Gornji Petrovci. S.K.

PRIŽIGANJE ADVENTNIH 
LUČK V GORNJIH  
PETROVCIH
Prižiganje adventnih lučk na smreki pred OŠ Gornji 
Petrovci na večer pred prvo adventno nedeljo je po
stalo v občini Gornji Petrovci že desetletna tradicija. 
Tako je. Letos smo že desetič prižgali lučke. Vaščani 
Gornjih Petrovec se vedno znova ob koncu novembra 
veselimo tega dogodka, saj nam naznanja pričetek 
veselega decembra in številnih praznikov, ki se nato 
tako hitro odvijajo. Pri smreki pred OŠ Gornji Petrov
ci pa se za dobro urico zberemo vaščani iz različnih 
vasi, različnih ver in različnih mišljenj ter prisluhne
mo prijaznim besedam evangeličanske duhovnice, 
Jane Kerčmar in katoliškega župnika, Dejana Horva
ta in njunim razmišljanjem ob prihajajočih se prazni
kih. Zamislimo se sami nad seboj in si obljubimo, da 
bomo v prihodnjem letu še bolj strpni in prijazni do

sočloveka. Duhovnica in župnik sta si izmenjala ad
ventna venčka, župan, Franc Šlihthuber pa je prižgal 
lučke na smreki, ki bodo svetile tja do sredine janu
arja 2016. Za pogostitev s pecivom, kuhanim vinom 
in toplim čajem je tokrat poskrbela evangeličanska 
cerkvena občina Gornji Petrovci. Božične pesmi pa 
so odpeli pevci MPZ Glorija in konfirmantke evan
geličanske cerkvene občine Gornji Petrovci. Sledilo 
je prijetno druženje pod osvetljeno smreko.     S.K.

Evangeličanska duhovnica, Jana Kerčmar in katoliški župnik, 
Dejan Horvat

Izmenjava adventnih venčkov

Prižiganje lučk na smreki pred osnovno šolo v Gornjih Petrovcih
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PGD GORNJI PETROVCI
Prostovoljno gasilsko društvo Gornji Petrovci je v iztekajo
čem se letu praznovalo velik jubilej. 90. let obstoja društva je 
eden izmed mejnikov, ob katerem smo dolžni dati obračun 
za prehojeno pot in si seveda zadati nove cilje in naloge za 
v prihodnje. S pomočjo mojih stanovskih tovarišev, kakor 
tudi upravnega in nadzornega odbora, smo v zadnjih letih 
kar uspešno izvedli dve zgodovinski potezi. Tako smo v letu 
2014 zamenjali orodno vozilo, v letu 2015 pa zamenjali ci
sterno z vozilom TAM 16/24. Na pridobitvi smo člani PGD 
Gornji Petrovci zelo ponosni, toliko bolj, ker so se dogodki 
pokrivali in nekako sovpadali s praznovanjem našega jubile
ja. Praznovanja 90. letnice smo se lotili skrajno odgovorno. 
Naš namen je bil na svečanost privabiti čim več občanov in 
vaščanov. Prav zaradi tega smo pripravili bogat kulturni pro
gram, v katerem so sodelovali: TD Vrtanek, KUD Goričko, 
za otroke je poskrbel čarodej, k sodelovanju smo povabili 
godbo na pihala iz Bakovec in seveda ugledne goste, tako 
po gasilski liniji, kakor tudi drugače. Na svečanost smo po
vabili prijateljsko povezane gasilce iz Štepanjskega naselja iz 
Ljubljane in iz Vidma pri Ptuju. Povabili smo tudi prijatelje 
gasilce iz Maribora Studenci. Na svečanosti so bili prisotni 
gasilci iz gasilske zveze Gornji Petrovci, kakor tudi gasilci iz 
sosednjih vasi izven naše občine. Na svečanost smo povabili 
tudi Ernesta Eörija, ki pa je hkrati opravljal naloge slavnostne-

Gasilski dom Gornji Petrovci

Proslava 90. obletnice delovanja PGD Gornji Petrovci

Predsednik PGD Gornji Petrovci, Aleksander Bagar

ga govornika. Na prireditvi so spregovorili 
tudi župan, Franc Šlihthuber, predsednik 
gasilske zveze, Laco Johann. Spregovorili 
so tudi: predsednik PGD Štepanjsko naselje, 
Štefan Škafar, predsednik Vidma pri Ptuju, 
Srečko Primožič in predsednik Maribora 
Studenci, Maks Lešnik. Dogajanje ob tej 
svečanosti je povezovala Staša Svetec. Ob 
tej priložnost smo izdali tudi bilten društva, 
kjer smo skušali strniti dogajanja v 90 - tih 
letih delovanja našega društva. Vsem, ki ste 
kakor koli pomagali pri izvedbi prireditve se 
prav prisrčno zahvaljujem. V biltenu PGD 
sem zapisal, citiram: »Naše prostovoljno 
gasilsko društvo je drugo kategorizirano in 
osrednje v naši občini. To dejstvo nas ob
vezuje, da čutimo odgovornost, kakor tudi 
pripravljenost in usposobljenost stati ob 
strani našim vaščanom, občanom in ne na
zadnje tudi našim državljanom. Prizadeva
mo si biti uspešni tako na požarišču, kakor 
tudi na športno - tekmovalnem področju, 
skratka na področju zaščite in reševanja 
človeških življenj in njih premoženja. Na tej 
poti se gasilci pogosto srečujemo z nešteti
mi težavami, ovirami, neznankami. Složnost, 
pripadnost, prostovoljstvo, tovarištvo so vrli
ne, ki nekako obeležujejo gasilca, tistega, ki 
zna deliti prijateljstvo, ustvarjati tovarištvo 
in krepiti dobre medsebojne odnose. Iz tega 
vidika obljubljam našim vaščanom, da bomo 
z veliko mero odgovornosti, kakor tudi s svo-
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Za zabavo otrok je  poskrbel čarodej

Bakovska godba na pihala

jo pripadnostjo nosili ponos gasilca, krepili požarno 
varnost in odigrali pravo vlogo v smislu zaščite in 
reševanja. Skratka obljubljam, da vam bomo NA 
POMOČ«
Ob prihajajočih praznikih in izteku leta želim vsem 
občanom blagoslovljene božične praznike in srečen 
korak v novo leto !

Predsednik PGD Gornji Petrovci, 
Aleksander Bagar

70 LET GASILSKEGA 
DRUŠTVA BOREČA
Gasilci in vaščani vasi Boreča smo 02.08.2015 
slavili svoj ponos, 70 let delovanja in sodelovanja. 
Dokaz za to je sam gasilski dom, njegova zunanjost,

Zbiranje gasilcev pred prireditvijo

notranjost in okolica. Zasluga za to pridobitev gre 
predvsem gasilcem PGD Boreča, kot tudi vašča
nom. Iz leta v leto smo nabavljali, gradili, obnavlja
li, da lahko sedaj z veseljem pokažemo, kaj se ob 
složnem delu da narediti. Vodila nas je dobra volja, 
skupna želja in moč dela. Naj nam naš zavetnik, 
sveti Florjan, stoji vedno ob strani, da bomo zbrani 
in voljni priskočiti na pomoč.

PGD BOREČA

Proslava ob 70. obletnici PGD Boreča

Otvoritev prenovljenega gasilskega doma v Boreči

Prijetno druženje vaščanov in gasilcev

55



N O V IN E, š tev ilk a  3 5 G asilstvo

70. OBLETNICA PGD  
MARTINJE IN OTVORITEV 
PRENOVLJENEGA VAŠKO - 
GASILSKEGA DOMA
Sveti Florjan nad nami bedi, 
varuje pred ognjem nas dneve, noči.

Srečni smo lahko, da smo v vseh letih delovanja imeli 
zelo malo intervencij. Pa čeprav jih je bilo malo, pa če
prav bi bila le ena, je prav, da v vasi imamo gasilce, saj 
so prav vaščani tisti, ki nam lahko prvi priskočijo na 
pomoč. Ob določenih situacijah so več kot dobrodošle 
izkušnje gasilcev, njihovo znanje in druge veščine.
V starih kronikah lahko najdemo zanimive zapise o 
začetkih delovanja našega društva. Za vas Martinje 
lahko rečemo, da je v njej gasilstvo delovalo že vsaj 
10 let pred uradno ustanovitvijo društva. Jesen leta 
1945 pa je prinesla pobudo za ustanovitev gasilskega 
društva Martinje. Glavna ustanovna člana sta bila 
Janez Čerpnjak in Jože Sukič. Prvo uradno vodstvo 
s prvega občnega zbora z dne, 6.2.1946 je sestavljal 
predsednik, Jože Kozar, poveljnik, Janez Čerpnjak, 
blagajnik, Karel Viner in podpoveljnik, Štefan Viner. 
Prav prvo vodstvo in takrat živeči vaščani so imeli naj
pomembnejšo nalogo - začeti iz nič. Med njihove prve 
večje naloge lahko štejemo postavitev vaško-gasilskega 
doma ter nabavo gasilske opreme in uniform. Prve 
uniforme je našim gasilcem iz starih madžarskih uni
form sešil naš vaščan, krojaški pomočnik Jože Sukič.
V času svojega delovanja smo se gasilci prijateljsko 
povezovali tudi z drugimi društvi. Prvo društvo, s ka
terim smo leta 1993 podpisali listino o trajnem par
tnerstvu, je GD Gornji Senik iz sosednje Madžarske. 
Poleg tega društva smo veseli sodelovanja tudi z dru
gimi doslej pobratenimi društvi. Ta društva so: PGD 
Bogojina, PGD Gederovci, PGD Trdkova, PGD Stru
kovci in PGD Moščanci. Vseskozi pa smo veseli, da 
dobro sodelujemo tudi z VO Martinje, s ŠD Srebrni 
breg Martinje ter s KUD Srebrni breg Martinje. Tovr
stno sodelovanje si želimo ohraniti tudi v prihodnje. 
Z roko v roki vseskozi sodelujemo z Občino Gornji 
Petrovci. Z njeno vsestransko, predvsem pa finančno 
pomočjo nam je uspelo doseči to, kar imamo zdaj. 
Naj omenim le zadnjo večjo investicijo - to je pre
novljen vaško - gasilski dom. Naredila se je fasada, 
uredila se je notranjost garaže, prepleskala se je notra
njost vaško - gasilskega doma. V stavbi se je dodatno 
opremila še kuhinja. Postavile pa so se tudi omare in 
miza s stoli.

Prenovljeni vaško - gasilski dom v Martinju

Gasilska veterana, Anton Sukič in Lovrenc Sukič s predsedni
co, Matejo Sukič in poveljnikom, Miranom Sukičem

Ogled notranjosti vaško - gasilskega doma v Martinju

70 let je dolga in lepa doba, ki jo je v letošnjem letu 
praznovalo naše PGD Martinje. Ponosni smo, da 
smo hkrati z obhajanjem 70. obletnice lahko imeli 
tudi otvoritev prenovljenega vaško - gasilskega doma. 
Našo slovesnost sta kot nastopajoča s svojim skečem 
popestrila Štejvek pa Trejza. Prav tako smo se na
smejali tudi skeču Poštaš in Aranka. Program pa so 
dodatno popestrili naši najmlajši, ki so gasilcem in 
gasilkam zapeli in zaplesali.
Za svoje delo v gasilskih vrstah smo na slovesnosti 
podelili številna priznanja, med drugimi tudi 9 dr
žavnih priznanj, katera je potrdila in podelila Gasil-
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ska zveza Slovenije. Za svoje delo in prizadevnost so 
državna priznanja, Gasilsko odlikovanje III. stopnje 
prejeli naslednji člani: Lovrenc Sukič, Anton Sukič, 
Alojz Andrejek in Jožef Sukič. Državno priznanje 
Gasilsko odlikovanje II. stopnje sta prejela Jože Sukič 
st. in Franc Bokan. Gasilsko plamenico II. stopnje pa 
so prejeli: Marjan Sukič, Miran Sukič in Miran Ga
špar. Poleg tega je državno priznanje Gasilske zveze 
Slovenije Gasilsko plamenico II. stopnje prejelo tudi 
naše društvo PGD Martinje. Ponosni smo tudi na 
gasilska veterana, Lovrenca Sukiča in Antona Sukiča, 
ki sta poleg odlikovanja prejela tudi plaketo, saj so 
prav dolgoletni člani tisti, ki so se gasilstvu predali 
z vso vnemo za dobrobit nas vseh. Upamo, da se 
bomo lahko tudi ob naslednjem jubileju s ponosom 
ozirali nazaj.
V tem prazničnem času želimo vsem vaščanom in 
vaščankam Martinja, občanom in občankam Občine 
Gornji Petrovci ter drugim bralcem lepe, vesele in 
mirne praznike. Leto 2016 pa naj bo za vse polno 
lepih in prijetnih presenečenj.

Marjeta Andrejek, 
tajnik PGD Martinje

PROSTOVOLJNO GASILSKO 
DRUŠTVO KRIŽEVCI
Brez gasilskih društev si je težko predstavljati pomoč, 
ki bi jo potrebovali, če bi nas prizadele razne elemen
tarne in druge nesreče. Veseli smo, da kakšnih večjih 
posredovanj v tem, sedaj že iztekajočem se letu, ni 
bilo potrebnih. V letu 2015 smo v PGD Križevci opra
vili v glavnem vse naloge, ki smo si jih zadali. 
Letošnji januar se je začel z že tradicionalno vsa
koletno novoletno veselico, ki je bila tudi letos zelo

PGD Križevci na obisku gasilcev v Gornji Radgoni

Gasilke PGD Križevci

Najmlajše gasilke PGD Križevci

lepo obiskana. V tem mesecu smo imeli tudi analize 
decembrskih obiskov z letnimi koledarji pri naših 
vaščanih.
Meseca marca smo imeli redni letni občni zbor 
društva, kjer se je pregledalo delo preteklega leta 
in obenem podale smernice in zadali cilji za tekoče 
leto. Mesec april smo končali, tako kot vsako leto, 
s kresovanjem na predvečer 1. maja. Začelo se je s 
postavitvijo mlaja, nadaljevalo pa s prižigom kresa, 
ob katerem se je zbrana družba mladih in starih ob 
glasbi poveselila dolgo v noč. Seveda pa ni manjka
lo tudi dobre hrane in pijače.
Na začetku meseca maja smo opravili pregled 
društva, potem so sledila razna tekmovanja naših 
desetin pri Sv. Juriju, Motovilcih, Korovcih, kakor 
tudi na občinskem gasilskem tekmovanju. Naše de
setine so se udeležile tudi regijskega tekmovanja, 
na katerem so starejše gasilke osvojile odlično 3. 
mesto in se tako uvrstile na državno tekmovanje, ki 
bo prihodnje leto. Ne smemo pa pozabiti omeniti 
tudi, da so naši člani A preteklo zimo tekmovali v 
zimski ligi za Pomurski pokal v spajanju sesalnega
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voda, enkrat smo bili PGD Križevci tudi organiza
tor tekmovanja.
Meseca junija smo organizirali tudi »upkaški« po
hod »Po obronkih Križevec«.
Zadnjo soboto meseca avgusta smo se odpravili na 
izlet, seveda v lastni režiji. Obiskali smo PGD Gor
nja Radgona, kjer so nas zelo lepo sprejeli in nam 
razkazali svojo gasilsko opremo in vozila. Ogledali 
smo si tudi Radgonsko klet. Pot »Po poteh vulkana« 
nas je naprej vodila v obmejno Avstrijo in Madžar
sko. Domov smo se vrnili v poznih nočnih urah. 
Avgusta so se naše gasilke udeležile tekmovanja v 
kuhanju bograča in oktobra v kuhanju kisle juhe, 
oboje v Domanjševcih, oktober pa smo zaključili 
s kostanjevim piknikom, kjer ni manjkalo kostanja 
in mošta, pečenega krompirja, ocvirkov in zaseke. 
Imeli smo se lepo.
Skozi vso leto smo tudi pridno zbirali star papir 
in železo, s prodajo katerega smo pridobili nekaj 
prepotrebnih finančnih sredstev, namenjenih za na
kup gasilske cisterne. Za omenjeni nakup še vedno 
zbiramo tudi sredstva po gospodinjstvih, za kar se 
vsakemu vaščanu, ki je pripravljen prispevati, iz 
srca zahvaljujemo.

Ob iztekajočem se letu vsem občankam in obča
nom Občine Gornji Petrovci želimo:
Vse kar slabo je, z novim letom naj zbledi, 
vse kar dobro je, naj za vekomaj ostane, 
in naj vas v prazničnem miru sreča nežno objame. 
SREČNO 2016!

Gasilke in gasilci PGD Križevci

PROSTOVOLJNO GASILSKO 
DRUŠTVO NERADNOVCI
Leto 2015 se hitro zaključuje in tu nastopi čas ana
liziranja uspešnosti leta. V PGD Neradnovci oce
njujemo iztekajoče se leto kot zelo uspešno in ak
tivno. Bila nam je zaupana organizacija občinskega 
gasilskega tekmovanja v mesecu juniju. Čeprav nam 
vreme ni bilo najbolj naklonjeno, smo kljub dežju, 
prireditev uspešno organizirali in izpeljali. Tudi s 
tekmovalnega vidika je bilo to leto za našo desetino 
najuspešnejše do sedaj. Prvič nam je uspelo zma
gati na občinskem gasilskem tekmovanju. S tem 
smo si priborili pravico do nastopa na regijskem 
tekmovanju v Ljutomeru, kjer smo dosegli za naše 
razmere dober rezultat.

Občinsko gasilsko tekmovanje v Neradnovcih

Gasilci PGD Neradnovci
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V zimskem času smo se preizkusili tudi v zimski 
ligi v spajanju sesalnega voda. V tej ligi smo se žal 
udeležili samo enega tekmovanja, ki ga je organizi
ralo PGD Križevci. Udeležili smo se tudi treh od
prtih nočnih tekmovanj in sicer v Pertoči, Ropoči 
in Bodoncih, kjer pa rezultati niso bili v ospredju. 
Za naše društvo so vsi nastopi na vseh gasilskih 
tekmovanjih odigrali pomembno vlogo, saj je dru
štvo postalo bolj aktivno, hkrati pa smo našo malo 
društvo in vas naredili malo bolj prepoznavno. Te
kom leta smo se udeležili tudi nekaterih slavnostnih 
prireditev.
Upamo, da bomo uspešnost letošnjega leta nada
ljevali tudi v prihodnje in s tem dali vzgled mladim 
in drugim, da lahko tudi malo društvo posluje in 
tekmuje dobro.
Ob tej priložnosti želi PGD Neradnovci vsem ob
čankam in občanom občine Gornji Petrovci mirne 
in blagoslovljene božične praznike ter uspešno in 
srečno leto 2016.

Gasilke in gasilci 
PGD Neradnovci
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OBČINSKI TURNIR V 
MALEM NOGOMETU 2015
»IN MEMORIUM ŠTEFANU 
KERČMARJU - OSKARJU«
Občinski turnir v malem nogometu je letos organi
ziral KMN Gornji Petrovci. Istočasno so počastili 
spomin na Štefana Kerčmarja - Oskarja, ki je bil zelo 
predan športu, zlasti pa nogometu v KMN Gornji 
Petrovci in v celi občini. Tekmovanja se je udeležila 
tudi njegova družina. Prireditev se je začela ob 11.00 
uri, na športnem igrišču v Gornjih Petrovcih in po
tekala brez prekinitev do 19.00 ure, ko so razglasili 
zmagovalca turnirja. Tudi letos je zmagala ekipa Ne
radnovec, ki je v lanskem letu osvojila za tri zapo
redne zmage prehodni pokal v trajno last. Njihova 
želja je, da tudi ta pokal po treh letih ostane v njihovi 
lasti. Drugo mesto je osvojila ekipa Gornji Petrovci, 
tretje Adrijanci in četrto Križevci. Pokale in priznanja 
sodelujočim ekipam sta podelila podžupan, Ernest 
Kerčmar in predsednik KMN Gornji Petrovci, Nino 
Škalič. Za popestritev tekmovanja so pripravili prija
teljsko tekmo med veterani KMN Gornji Petrovci in 
ekipo Policijske postaje Gornji Petrovci. Slednji so 
prepričljivo zmagali. Na tekmovanju je vladalo prije-

Finalni ekipi KM N Gornji Petrovci in ŠD Neradnovci

Ob bližajočih se praznikih

želijo gasilci PGD Šulinci

vsem svojim stanovskim kolegom,

kot tudi občankam in občanom naše vasi,

vesele božične praznike ter 
srečno in uspešno leto 2016.

Člani PGD Šulinci

tno in športno vzdušje. Člani KMN Gornji Petrovci 
so poskrbeli za dobro hrano in pijačo, DJ Tadej pa 
za dobro vzdušje v večernih urah. S.K.

Zmagovalna ekipa ŠD Neradnovci z zvestimi navijači

Naj strelec turnirja, Miran Bencik

Družina pokojnega Štefana Kerčmarja na turnirju
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ŠPORTNO DRUŠTVO 
NERADNOVCI

Ekipa ŠD Neradnovci

Neradnovčani v Planici

Koledarsko leto se bliža koncu in s tem pride čas 
za povzetek dogajanja v našem športnem društvu. 
Športno društvo Neradnovci spet uspešno končuje 
letošnje leto. Predvsem uspešno in veselo je bilo v 
tekmovalnem delu, malo manj pa pri izvedbi planov 
investicij. Glavna dejavnost društva je igranje in na
stopanje v ligi klubov malega nogometa Goričko, kjer 
sodelujemo že skoraj od samega začetka. Društvo si 
vsako leto v začetku leta na občnem zboru postavi 
cilje in želje za tekoče leto.
V sezoni 2014/2015 smo tekmovali v ligi A klubov 
malega nogometa Goričko. Po koncu prvenstva smo 
se veselili končnega drugega mesta in tako postali 
podprvaki lige. S tem smo ponovili največji uspeh 
društva. V 21 krogih smo dosegli 14 zmag, 2 remija 
in žal 5 porazov. Razmerje med danimi in prejeti
mi goli je bilo 82:55. Na zaključnem turnirju lige v 
Dolencih se vse ni izšlo po načrtih in nismo dosegli 
vidne uvrstitve. Ta spodrsljaj smo hitro popravili na 
občinskem turnirju v Gornji Petrovcih. Kjer smo po 
hudem boju z domačini ponovno postali prvaki. K 
zmagi so vidno prispevali naši zvesti navijači. V novi

sezoni 2015/2016 po zdaj končanem jesenskem delu 
zasedamo tretje mestu.
Športno društvo Neradnovci je letos svojim članom 
in vaščanom omogočilo organiziran ogled poletov 
v Planici. Za lep sobotni izlet na Gorenjsko nam je 
služilo tudi vreme, saj je bilo lepo sončno. V zimskem 
času organiziramo družabna srečanja v družabnih 
igrah, kjer si krajšamo čas v dolgih zimskih večerih. 
Vodstvo Športnega društva Neradnovci se ob izteka
jočem letu zahvaljuje vsem članicam in članom, ter 
vaščankam in vaščanom, ki s svojim prostovoljnim 
delom pomagate pri razvoju društva in vasi. Prav tako 
se zahvaljujemo vsem obiskovalcem naših tekem, saj 
z vašo podporo lažje dosegamo odlične rezultate. 
Obenem pa želimo vsem občankam in občanom ob
čine Gornji Petrovci mirne in blagoslovljene božične 
praznike ter uspešno leto 2016.

Članice in člani ŠD Neradnovci

NOGOMETNI KLUB 
KRIŽEVCI
ČLANI PO DOLGIH LETIH SPET 
V 3. DRŽAVNI LIGI,
U - 15 JESENSKI PRVAK 
MNZ MURSKA SOBOTA VZHOD
Leto 2015 je prineslo težko pričakovano uvrstitev član
skega moštva v 3. ligo Nogometne zveze Slovenije. 
Nogometni klub Križevci je pred 15 leti že igral v 2. 
in 3. ligi, zato smo ob letošnjem ponovnem vstopu na 
državni nivo vsi, ki delamo v klubu, sprejeli ta uspeh z 
mnogo veselja in spominov na takratne čase. Člani so 
se uvrstili v 3. ligo po zmagoslavju v 1. Medobčinski 
ligi Murska Sobota. Brez večjih težav smo, pod vod
stvom trenerja, Dominika Kovačiča, prvenstvo suvere
no dobili in se zasluženo veseli vstopa v 3. ligo. Sedaj

Ekipa U -11
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Ekipa U -15

Mladinska ekipa ŠD NK Križevci

Članska ekipa ŠD NK Križevci

so se vrnili derbiji v Križevce, kjer se vedno znova 
nabere veliko gledalcev, ki uživajo ob gledanju naših 
tekem. Cilj članskega moštva je obstanek v ligi, kar 
nam zaenkrat uspeva. Veseli smo, da večji del ekipe 
sestavljajo igralci iz naše nogometne šole.
Ekipa mladincev nastopa v 1. Medobčinski ligi Mur
ska Sobota pod taktirko trenerja, Ludvika Novaka. 
Večletno delo z mladimi se pozna v selekciji do 19 
let, kjer se igralci že pripravljajo na preskok k članski 
ekipi. Zadnjih 20 let mladinske ekipe ŠD NK Križe
vec beležijo izjemne uspehe v pomurskem nogometu. 
Vedno smo med najboljšimi klubi v Pomurju, kar si 
štejemo v čast. Tudi letos se borijo za najvišja mesta in 
med tem jim je uspelo, da so v zadnjem krogu ugnali 
kandidata za prvaka NK Gančani z rezultatom 7:2.

SHOTOKAN KARATE - DO  
KLUB GORNJI PETROVCI
Shotokan karate - do klub Gornji Petrovci ima trenin
ge vsak ponedeljek in sredo od 14.30 do 15.30 ure. 
V tem kraju je veščina prisotna že štiri leta. Skozi 
treninge dihanja se pri nas naučite samoobrambe, 
obvladovanja misli in telesa, motoriko in orientacijo 
v prostoru. Najpomembnejše je, da ste lahko aktivni 
v gibanju ne glede na vašo starost. Znanje si pridobi
vamo od domačih in tujih (japonskih) inštruktorjev, 
največ izkušenj pa pridobimo od učencev. Učimo jih 
spoštovati sebe in druge. V izobraževanje, poleg tre
ningov v telovadnici domače osnovne šole, spadajo še 
seminarji v: Murski Soboti, Rušah, Domžalah, Izoli 
in strokovno izpopolnjevalni treningi v Mariboru in 
fizične priprave na Boču. Najzanimivejše izobraževa

li

Veseli smo tudi, da vedno več igralcev dobi priložnost 
v članskem moštvu. Ob tem pa naj dodamo, da je 
naš igralec mladincev in U 15, Sandi Sukič, bil tudi 
poklican na zbor reprezentance Slovenije.
Mlajše kategorije v Križevcih letos nastopajo v treh 
selekcijah in sicer: U 15, U 11 in U 7. Ob tem mora
mo povedati, da je dobro delo prejšnih let obrodilo 
sadove, saj je selekcija U 15, pod vodstvom, Mihaela 
Šlihthubra, osvojila naslov jesenskega prvaka v vzho
dni skupini Medobčinske nogometne zveze Murska 
Sobota. Naslov prvaka smo osvojili brez poraza z 
vsemi zmagami. Čestitke fantom! Selekcija U 11 pri
dno napreduje in raste v odlične fante in nogometaše. 
Igramo na različnih turnirjih in vedno znova kažemo 
boljše igre. Redni proces treningov je opazen in zato 
se nadejamo odličnih nogometašev v prihodnosti v 
našem klubu. Selekcija U 11 se bo udeleževala mno
gih turnirjev tudi pozimi v dvorani. Smo pa letos zače
li s treningi v najmlajši selekciji U 7. Sedaj nas je 12 in 
smo v klubu zelo ponosni, da so se odločili za igranje 
nogometa v Križevcih. Malčki pridno trenirajo in z 
navdušenjem prihajajo na treninge. Zato vabimo še 
kakšne fante, da pridejo in trenirajo v Križevcih. 
Leto se zaključuje. V nogometnem klubu pa dejavno
sti potekajo s polno paro naprej. Ob tem vsem igral
cem in trenerjem, gledalcem, staršem, sponzorjem, 
delavcem v klubu in vsem ostalim, ki so kakor koli 
povezani z nogometom v Križevcih želimo res lepo, 
zanimivo in predvsem mirno novo leto ter prijeten 
božič.

Predsednik, Franc Šlihthuber
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Čoka 2015

Italija - Mantova 2015

Čoka Srbija 2015

nje je vsekakor v Izoli, ki poteka poleti in se imenuje 
IZOLA CAMP. S tem izkoristimo lepo vreme, morski 
zrak in vodo. Rezultati pridnega treniranja v telova
dnici šole se odražajo v uspešno opravljenih izpitih 
za višje barvne (šolske) pasove, ki se opravljajo na 
seminarjih.
Po želji lahko karateisti sodelujejo na tekmovanjih v 
Sloveniji in v tujini.
Prav vsi naši člani osvajajo stopničke na domačih 
tekmovanjih: mednarodni pokalni turnirji v Rušah in 
Domžalah, turnir za šolske pasove, šolsko državno 
prvenstvo, liga in kvalifikacije za državno prvenstvo 
(spomladi v katah in jeseni v dogovorjenem kumiteju 
(borbah)). To so: Matic Novak, Luka Nemec, Nastja 
Potočnik, Sara Serec, Tanisa Lovenjak, Nisa Čahuk,

Maja in Maša Sukič ter Aleš Korpič. V tujini so 
sodelovali (in tudi osvajali prve mednarodne me
dalje) na Mednarodnem S.K.I.F. turnirju v Italiji, 
v mesecu januarju; KYU turnirju Strasswalchen, v 
Avstriji 16. maja, v Čoki Srbija, 26. septembra in na 
mednarodnem turnirju tradicionalnega karateja za 
Pokal Koper 2015, 25. oktobra.
V jesenskem delu smo bili gostitelji 23. DRŽAV
NEGA prvenstva v dogovorjenem kumiteju (dogo
vorjene borbe). Turnir je bil v telovadnici osnovne 
šole Gornji Petrovci, 28. novembra. Ob pomoči pri
zadevnih staršev in članov kluba, so se gostje iz vse 
Slovenije počutili zelo domače, saj jih je toplina naše 
gostoljubnosti popolnoma očarala. Župan občine,

SKIF KYU reprezentanca

Aleš Korpič

Tanisa Lovenjak in Naja Svetlin (Domžale)
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Državno prvenstvo Trzin

gospod Franc Šlihthuber, nas je počastil z otvoritvijo 
turnirja in z veseljem opazoval del tekmovanja. Rav
natelja šole, gospoda Johana Laco pa smo zaposlili s

podeljevanjem diplom, medalj in pokalov najboljšim. 
Tekmovalno sta uspešna tudi inštruktorja kluba, 
ki sta na svetovnem S.K.I.F. prvenstvu v Avstraliji 
2012 osvojila srebrni medalji, na evropskem prven
stvu 2014 pa 5. mesti. Glavni inštruktor kluba Sensei 
Darjan ROŠKER, 6. DAN - Renshi je istočasno med
narodni inštruktor in sodnik ter glavni trener S.K.I.F. 
reprezentance Slovenije.
Hvaležni smo osnovni šoli Gornji Petrovci, da lahko 
treniramo v njihovih prostorih in občini, da našim 
tekmovalcem nudi prevoze.
V soboto, 28.11.2015 je bil v telovadnici osnovne šole 
Gornji Petrovci finale državnega S.K.I.F. prvenstva 
v kumiteju ter 12.12.2015 mednarodni turnir v telo
vadnici šole Kuzma.

Jelka Rošker Trajbar, 3.DAN

PROJEKT EKOŠOLA NA 
OŠ GORNJI PETROVCI
Projekt na naši šoli izvajamo že 14. leto. Namen in 
cilj Ekošole je razvijati pozitiven odnos do okolja ter 
zbirati različne vrste odpadkov, ki jih pošiljamo v 
recikliranje ter ponovno uporabo. V projekt poleg 
učencev posredno vključujemo tudi starše, v zadnjih 
letih pa nam pri zbiralnih akcijah pomagajo tudi ob
čani celotne občine.

Projekti, ki jih izvajamo na šoli:
• Ekobralna značka - s pomočjo knjig usvajajo učen

ci ekološko zavest.
• Ekokviz - s pomočjo spleta spoznavajo učenci 6., 

7. in 8. razredov določene ekološke vsebine.
• Ekopaket - postavili smo koše za ločeno zbiranje 

odpadkov na celotni šoli.
• Projekt Novoletni čas - učenci predmetne stopnje 

likovno ustvarjajo na temo novoletni čas.
• Ozaveščevalna akcija poteka ob dnevu Zemlje. 

Takrat se predstavi delo Eko in Zdrave šole v ce
lotnem šolskem letu ter poskuša privzgojiti učen
cem še večjo ekološko zavest.

• Teden zmanjševanja odpadkov - dejavnosti za 
zmanjševanje odpadkov, poudarek na zmanjševa
nju odpadkov hrane.

Izvedli smo tudi zbiralne akcije:
• Dve dobrodelni zbiralni akciji starega papirja ter 

zbiralno akcijo ob dnevu Zemlje.

• Skozi celotno koledarsko leto smo zbirali zama
ške, odpadne baterije, tonerje, stare mobitele in 
majhne električne aparate. Zamaške smo podarili 
za dobrodelni namen.

• Zbirali smo velike električne aparate.
• Zbirali smo tudi stara oblačila. V spomladanski 

akciji smo zbrali 760 kg starih oblačil. Ohranjena 
oblačila je podjetje Saubermacher posredovalo 
socialno šibkim, ostala so šla v predelavo.

Izvedli smo še veliko drugih dejavnosti skozi celotno 
leto.
Prijavljamo se tudi na različne projekte. Tako smo 
se v tem šolskem letu udeležili projekta Varčevanje z 
električno energijo v šoli. Učenci so risali poljuben 
motiv, ali zapisali kratko misel na temo varčevanje z

Nastop učencev na eko prireditvi ob dnevu Zemlje
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Podelitev priznanj za 2. mesto v natečaju Uresničujmo, z ener
gijo varčujmo

Aleša Novak, avtorica sličice za električna stikala

Matic Novak, avtor nagrajene misli KO SONČEK SIJE, SE  
NAJ LUČKA SKRIJE

električno energijo. Iz naše šole smo na sedež Eko
šole, ki je razpisala omenjeni natečaj, poslali sliko 
učenke iz 2. razreda, Aleše Novak ter misel učenca 
iz 1. razreda, Matica Novaka. Oba izdelka sta bila 
nagrajena. Slikico in misel smo natisnili ter jo nalepili 
na vsa električna stikala na naši šoli. Slikice na stika
lih bodo še dodatno opozarjale učence, da morajo 
ugašati luči, ko jih ne rabijo.
Prijavili smo se tudi na nagradni natečaj Uresničujmo, 
z energijo varčujmo. V ta namen smo posneli kratek 
petminutni film na temo varčevanje z električno ener
gijo. Pri nastanku in snemanju filma sta se še posebej 
potrudila učenca iz 7. razreda, Sven Bogataj in Goran 
Časar. Naš film je na omenjenem natečaju dosegel 2.

mesto, učenci, ki so sodelovali pri nastanku filma, so 
bili nagrajeni.
V prihodnjem letu se bomo še naprej trudili spod
bujati ekološko zavest. Težili bomo k temu, da bo 
pri naših dejavnostih na šoli nastalo čim manj od
padkov. Odpadke, ki bodo vseeno nastali, pa bomo 
zbrali, ločili ter jih poslali v reciklažo. V zbiralne 
akcije starega papirja, majhnih in velikih električnih 
aparatov, tonerjev in kartuš, plastičnih zamaškov, 
baterij in sijalk bomo poleg učencev in staršev še 
naprej vključevali tudi občane Gornjih Petrovcev, 
saj imamo primeren prostor izven šole za zbiranje 
različnih odpadkov.
Vsem, ki se odzovete na naše zbiralne akcije ali dru
gim dejavnostim na šoli, se najlepše zahvaljujemo. 
Eko pozdrav iz OŠ Gornji Petrovci

Kristijan Marinič

ZDRAVA ŠOLA - 
NAČIN ŽIVLJENJA 
NA OŠ GORNJI 
PETROVCI
Projekt Slovenska mreža zdravih šol je sestavni del 
mednarodnega projekta Evropske mreže zdravih šol, 
ki je nastala na pobudo Svetovne zdravstvene organi
zacije, Sveta Evrope in Evropske komisije.
Naša šola se je projektu priključila pred osmimi leti. 
Vsako leto sledimo rdeči niti in izvajamo številne 
dejavnosti povezane s promocijo zdravja. Sledimo 
evropskim ciljem in si skupaj s timom znotraj teh 
zastavljamo interne naloge glede na možnost in po
trebe, se vključujemo v »rdečo nit«, ki je vsako leto 
vezana na drugo tematiko.
Pojem Zdrave šole je zelo široko oblikovan, zato ga je 
nemogoče osamiti od ostalih projektov, ki potekajo 
na šoli. Namen Zdrave šole je vsekakor vplivati na 
zdrav način življenja vseh na šoli. Poleg telesnega je 
pomembno še duševno, socialno in okoljsko zdravje. 
Zdrava šola ima vsako šolsko leto »rdečo nit«. V šol
skem letu 2014/2015 in 2015/2016 sledimo rdeči niti 
DUŠEVNO ZDRAVJE. Duševno zdravje je stanje 
dobrega počutja, ko obvladujemo normalne stresne 
situacije, produktivno delamo in dajemo svoj prispe
vek družbi.
Učence skozi različne programe TO SEM JAZ, 10 
KORAKOV DO BOLJŠE SAMOPODOBE, PET
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KORAKOV DO ŠOLE, IZBOLJŠANJE DUŠEV
NEGA ZDRAVJA V ŠOLI, zato učimo razumeti 
pojem duševnega zdravja, prepoznati signale stresa, 
graditi samopodobo,... .
V tem šolskem letu smo dali velik poudarek na dni, 
ki so povezane z zdravjem. Tako vsak mesec posebej 
učenci, ki so člani tima, poskrbijo za promocijo dni, 
bodisi na oglasnih deskah, šolskem radiju ali v razre
du pri razrednih urah, dnevih dejavnosti,. . 
Organizirane in izpeljane so bile že delavnice v vseh 
razredih VZGOJA ZA ZDRAVJE V OSNOVNI 
ŠOLI, ki so potekale pod okriljem Zdravstvenega 
doma Murska Sobota, Boris Egić, dr.dent.med je 
opravil preventivne zobozdravstvene preglede, med 
letom pa so planirane še številne druge dejavnosti 
povezane z zdravjem.
Brez sodelovanja z različnimi institucijami, bi težko 
učencem ponudili kvalitetne vsebine, predavanja, de
lavnice, preventivne akcije, preglede, zato sodelujemo z 
Zdravstvenim domom Gornji Petrovci, Zdravstvenim 
domom Murska Sobota, Splošno bolnišnico Murska 
Sobota in Srednjo zdravstveno šolo Murska Sobota. 
Na šoli si bomo prizadevali, da bomo delovali v slogu 
vizije naše šole ter s skupnimi močmi poskrbeli, da 
bodo odnosi na šoli pozitivni, trdni, pristni in da bo 
vsak, ki je del pedagoškega trikotnika vsak dan skrbel 
za duševno zdravje in dobro počutje.

Vodja Zdrave šole, 
Tadeja Bencak Kerčmar

»URESNIČUJMO,
Z ENERGIJO VARČUJMO!«
Natečaj kratkega filma je organiziral distribucijski 
operater električne energije SODO d.o.o. že tretje 
leto zapored, namen natečaja pa je bil mlade spod
buditi k razmišljanju o varčevanju z energijo. Na 
tokratnem natečaju so učenci in učenke z izdelavo 
kratkih filmov prikazali, kako lahko sami prispevajo 
k smotrnejši in preudarnejši rabi električne energije. 
Na natečaju je sodelovalo 109 učencev iz 14 osnovnih 
šol, ki so skupaj z mentorji izdelali 20 kratkih filmov, 
v katerih so na duhovit in ustvarjalen način prikaza
li rešitve, s katerimi lahko z malimi koraki bistveno 
zmanjšamo porabo električne energije na šoli, doma 
ali v lokalni skupnosti.
Komisija je pri ocenjevanju prejetih filmov upošte
vala dve merili in sicer: jasnost in poučnost vsebine 
ter ustvarjalnost pri predstavitvi idej o varčevanju z 
električno energijo.

Sven Bogataj in Goran Časar

Drugo mesto sta na natečaju osvojila učenca naše šole. 
Avtorja filma »Varčujmo z električno energijo« sta bila 
Sven Bogataj in Goran Časar, njuna mentorja pa Kri
stijan Marinič in Bojana Keršič Ružič . Za nagrado je 
šola dobila ekskurzijo v hidroelektrarno Fala.
Vse sodelujoče osnovne šole so prejele tudi varčen 
namizni računalnik z zaslonom.

Bojana Keršič Ružič

TEHNIŠKI DAN -
USTVARJALNO PODJETNIŠTVO
18.11.2015 smo učenci od šestega do devetega razreda v 
šolo vstopili nekoliko manj opremljeni s knjigami in uč
beniki. Vedeli smo namreč, da bo ta dan prav poseben. 
Šola je povabila priznano šiviljo, Metko Jošar, ki nam 
je predstavila nekaj skrivnosti šivanja. Ker smo jih 
želeli čim prej preizkusiti, smo vzeli blago, ki nas je 
že čakalo, šivanke ter odrinili v akcijo. Nekateri, ki 
so bolj vešči šivanja, so prinesli s sabo že nekaj lepih 
izdelkov. Prav tako pa Metka Jošar ni bila edina iz
kušena šivilja na ta dan, saj so nekateri povabili tudi 
svoje mame, babice, ... Nekateri od njih so imeli čas 
in so nam z veseljem priskočili na pomoč. Izdelova
li smo najrazličnejše izdelke: torbice, obeske, okra
ske, vzglavnike, ovitke za telefon, ipd. Šola nam je

Metka Jošar za šivalnim strojem
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priskrbela številne šivalne stroje, likalnike ter ostale 
električne pripomočke, ki so nam pomagali pri na
šem delu. Izdelovanje je bilo zanimivo, saj smo bili 
kreativni, kakor smo le lahko.
Ob koncu dneva smo svoje izdelke in pa seveda tudi 
trdo delo predstavili vsem drugim razredom in učite
ljem na višji stopnji. Delo je bilo zanimivo in prijetno, 
saj se priložnost, da se kaj naučiš od takih talentov, 
kot so bili ta dan na šoli, ne pojavi pogosto.

Jan Peter Vajda

Pomagale so tudi babice

Predstavitev narejenih izdelkov

Tudi fantje so ustvarjali

Dekleta devetega razreda z ustvarjenimi izdelki

EVROPSKA VAS
OŠ Gornji Petrovci je v šolskem letu 2014 - 2015 so
delovala v projektu Evropska vas, katerega namen je 
spoznati izbrano državo ter spodbujati medkulturno 
razumevanje in toleranco.
V letošnjem letu smo potovali in odkrivali lepote Ni
zozemske. V okviru tehniškega dne so prav vsi učenci 
prispevali svoj kamenček v mozaik. Učenci razredne 
stopnje so izdelovali simbole Nizozemske (zastavi
ce, narcise, tulipane). Ostali učenci pa so ustvarjali 
v različnih delavnicah, kjer so odkrivali naravne ter 
kulturne znamenitosti, izdelovali mline na veter iz 
različnih materialov, kreativnost pokazali z izdelova
njem plakatov, zloženk z dejstvi o Nizozemski, odkri
vali kulinarične značilnosti države, ustvarjali različne 
izdelke (tulipane, narcise), pripravili družabno igro

Predstavitev Nizozemske na stojnici v Murski Soboti

Športna točka vezana na nogomet

Učenke so poustvarjale slike Vincenta van Gogha
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Spoznaj Nizozemsko, poiskali znane nizozemske 
slikarje in poustvarjali slike Vincenta van Gogha ter 
brali dnevnik Ane Frank.
Tehnični dan je bil zaokrožen s kratko predstavitvijo 
dela v vseh delavnicah ter postavitvijo stojnice z iz
delki in kulinaričnimi dobrotami. Vsi učenci so tako 
spoznali delo ostalih učencev in lahko so razvajali 
svoje borbončice s poskušanjem pripravljenih sladic. 
Dečki nogometnega krožka so pripravili zanimivo 
športno točko vezano na nogomet, ki je eden izmed 
prepoznavnih športov Nizozemske. Z izdelki na stoj
nici ter nastopom se je šola predstavila na zaključni 
prireditvi v Murski Soboti, ob dnevu Evrope.

Urška Marčič in Bojana Keršič Ružič

30. DRŽAVNO TEKMOVANJE 
IZ LOGIKE NA OŠ GORNJI 
PETROVCI
Kaj je logika? Logika po grško - logos - pomeni beseda, 
smisel, misel, načelo.
V soboto, 17.10.2015, je bilo na OŠ Gornji Petrovci 
organizirano jubilejno 30. državno tekmovanje iz lo
gike. Tekmovalo se je na 22 osnovnih šolah po vsej 
Sloveniji.
Tekmovanja v Gornji Petrovcih se je udeležilo 99 tek
movalcev, iz 28 pomurskih šol. Učenci so tekmovali v

Tekmovanje iz znanja logike v Gornjih Petrovcih

Pripravljena učilnica za tekmovalce

dveh kategorijah in sicer: učenci 7. razreda in učenci 
8. in 9. razreda.
Po prihodu tekmovalcev je sledila slovenska himna, 
ki so jo zapeli učenci mladinskega pevskega zbora 
osnovne šole, nato je sledil pozdrav ravnatelja, Johan
na Laco. Šola je v dobrem sodelovanju z občino Gor
nji Petrovci, zato smo povabili tudi župana, Franca 
Šlihthubra, ki je vsem zbranim tekmovalcem namenil 
nekaj spodbudnih besed. Prav tako smo imeli gostjo 
iz Zveze za tehnično kulturo Slovenije, gospo Darjo 
Kozar Balek, ki je v imenu ZOTKS pozdravila tek
movalce. Sledil je kulturni program, kjer sta učenca 
Jan Horvat in Leon Kovač zapela pesem, Vsak po 
svoje iz filma, Gremo mi po svoje. Sledilo je še nekaj 
informacij za tekmovalce s strani vodje tekmovanja 
učiteljice, Martine Horvat.
Z osnovne šole Gornji Petrovci so se tekmovanja ude
ležili trije učenci, in sicer: Maša Sukič iz 7. razreda, 
Leon Kovač iz 8. razreda in Maja Nemec iz 9. razred. 
Učenki Maji Nemec je zmanjkala le ena točka, da bi 
osvojila srebrno priznanje iz logike. Čestitam vsem 
učencem za uspeh in sodelovanje.

Martina Horvat

TURIZMU POMAGA LASTNA 
GLAVA
NEBO NAD ŽENAVLJAMI
Tudi v šolskem letu 2014/2015 smo se odločili za so
delovanje v projektu Turizmu pomaga lastna glava, 
ki ga organizira Turistična zveza Slovenije. 
Tekmovanje poteka v dveh delih. Najprej je potrebno 
izdelati in napisati turistično nalogo ter jo poslati do 
konca meseca januarja na turistično zvezo. Nato se v 
mesecu marcu začnejo predstavitve turističnih tržnic 
v večjih Mercatorjevih centrih po Sloveniji. Najuspe
šnejši iz cele Slovenije pa se potem predstavijo še na 
zaključni turistični tržnici, konec aprila v Mariboru. 
Turistična zveza Slovenije je za lansko šolsko leto raz
pisala temo, Zgodbe turizma. Oblikovanje in pripove
dovanje zgodb postaja učinkovito orodje za razvoj in 
trženje turističnih krajev, izdelkov ter znamenitosti. 
V okviru dela z nadarjenimi učenci in izbirnem pred
metu turistična vzgoja smo organizirali prireditev, ki 
smo jo poimenovali Nebo nad Ženavljami. Izhajali 
smo iz dogodka, ki se je zgodil 18. avgusta 1934, ko 
sta belgijski znanstvenik prof.dr. Max Cosyns in nje
gov asistent Nere Van der Elst z balonom pristala v 
vasi Ženavlje na Goričkem in s tem vasico postavila 
na evropski zemljevid.

67



ŠolaN O V IN E, š tev ilk a  3 5

Turistična tržnica na Ptuju

Predstavitev na tržnici

Pri nastajanju naloge nas je vodila rdeča nit, s 
katero smo želeli povezati kulturno dediščino s 
predstavitvijo lokalnih ponudnikov in neokrnjeno 
naravo Goričkega.
V program prireditve, ki združuje zeleno, zdravo 
in aktivno, smo vključili veliko zanimivih dejav
nosti za otroke in odrasle. Tako prireditev zdru
žuje aktivnost in neokrnjeno naravo, druženje, 
predstavitev lokalnih ponudnikov ter kulturna 
in turistična društva, ki delujejo v širši okolici. 
Pri nastajanju programa prireditve nas je vodila 
ustvarjalnost, vedoželjnost ter želja, da turistom 
predstavimo lokalno, naravno in kulturno dedi
ščino, možnosti za aktivno preživljanje počitnic 
ter da bi se zadovoljni vračali na Goričko. 
Učenci: Karin Kisilak, Neja Kutoš, Tjaša Bohar, 
Kaja Šimon, Melanie Smodiš, Maja Nemec, 
Miha Šeruga in Tim Prelec, so se predstavili s

turistično nalogo in stojnico »Nebo nad Ženavljami« na 
turistični tržnici, 24. marca 2015 v Mercator centru na 
Ptuju. Dobili so kar dve zlati priznanji, zlato priznanje 
za sodelovanje in zlato priznanje za najboljšo turistič
no tržnico, pod mentorstvom Urške Marčič in Bojane 
Keršič Ružič. Za odlično predstavitev na tržnici gre vsa 
zasluga učencem, ki so dve uri aktivno vabili mimoidoče 
in jim predstavljali našo tržnico in dogodek. Seveda pa 
so morali prepričati tudi ocenjevalno komisijo, ki je bila 
nad njihovo predstavitvijo navdušena.
V sklopu naloge smo v sodelovanju s člani KUD Gorič
ko posneli tudi kratek film »Merci bien, Šenavle«, ki se 
navezuje na dogodek, ko je stratosferski balon pristal v 
Ženavljah. Kot zanimivost je scenarij zapisan v prekmur
ščini in postavljen v 30. leta 20. stoletja. Napisal ga je 
Aleksander Ružič. Film je bil premierno predvajan na 
turistični tržnici na Ptuju in v vaški dvorani v Gornjih 
Petrovcih v mesecu aprilu.

Bojana Keršič Ružič in Urška Marčič

ŠOLA V NARAVI 2015
V mesecu septembru se je 19 učencev 4. in 5. razreda 
OŠ Gornji Petrovci udeležilo šole v naravi v Kopru. Z 
njimi sva bila tudi učitelja, Kristijan Marinič in Bojana 
Keršič Ružič.
V ponedeljek zjutraj smo se polni pričakovanj zbrali na 
avtobusni postaji pri šoli, se poslovili od staršev in se 
odpeljali novim dogodivščinam naproti. Vožnja z avtobu
som je hitro minila in prispeli smo v Koper. Najprej smo 
si ogledali pristanišče, potem pa se odpeljali do hotela 
Žusterna, kjer smo se nastanili v sobah. Ko smo se raz
pakirali in uredili, smo odšli v bazen. Tam smo najprej 
preverili znanje plavanja in se razdelili v tri skupine. Ob 
bazenu se nam je pridružila tudi učiteljica plavanja, Ja
sna. Takoj smo začeli z različnimi vajami za učenje pla
vanja. Po večerji smo se odpravili na sprehod do mesta

V Piranu
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Večerni sprehod ob obali

Koper, kjer smo si vsak večer privoščili sladoled. Po 
vrnitvi v hotel smo se umili, še malo poklepetali in 
prijetno utrujeni zaspali.
Vsak dan smo veliko plavali in izpopolnjevali plaval
ne veščine, reševali naloge v delovnem zvezku, pisali 
razglednice našim najdražjim, se pogovarjali, zaba
vali, smejali, si pripovedovali različne dogodivščine, 
včasih tudi jokali,... Dolgčas nam vsekakor ni bilo. 
V sredo nas je po kosilu čakalo posebno doživetje, saj 
smo se z ladjo Zlatoperko peljali v Piran, kjer smo si 
ogledali Tartinijev spomenik, se sprehodili skozi me
sto in nakupili »spominčke« za naše domače. Vožnja 
nazaj v Koper je bila še bolj zanimiva, saj so bili kar 
veliki valovi, zato smo bili tudi malo mokri.
Vsi učenci so premagali strah pred vodo in napre
dovali s svojim znanjem plavanja, na kar smo lahko 
plavalni učitelji zelo ponosni, saj so učenci dosegli 
odlične rezultate. Učenci so tekmovali za zlatega ko
njička, modrega delfinčka, bronastega, srebrnega in 
zlatega delfina.
Dnevi šole v naravi so minili zelo hitro. Čeprav je 
bilo tudi malo domotožja, smo se imeli čudovito in 
nepozabno. Doživeli smo veliko novega, zanimivega 
in poučnega. Vodja šole v naravi, 

Bojana Keršič Ružič

POMOČ BEGUNCEM 2015
Rdeči križ Slovenije je 28.8.2015 začel izvajati vseslo
vensko humanitarno akcijo »RKS - Pomoč beguncem 
2015«. Na OŠ Gornji Petrovci smo se septembra pri
ključili akciji.
Iskrena hvala vsem, ki ste se odzvali akciji in poma
gali. Ponovno smo dokazali, kot pred letom dni, da 
dobrodelnost niso le besede. Dobrodelnost so naša 
dejanja. Dokazali smo, da skupaj resnično zmoremo! 
Vsem, ki ste se odzvali akciji ali kakor koli s svojo 
nesebično pomočjo pomagali, se še enkrat iskreno 
zahvaljujemo!

Mladi člani RK na OŠ Gornji Petrovci

Zbrane stvari za begunce

Nobena stvar ne naredi človeka srečnejšega kot nje
govo lastno prepričanje, da je naredil najboljše, kar 
je mogel! (M. Pupin)

Tadeja Bencak Kerčmar z mladimi člani RK

ZAKLJUČNA PRIREDITEV 
IN OTVORITEV OTROŠKEGA 
IGRIŠČA V VRTCU JURČEK 
PRI OŠ GORNJI PETROVCI
V Vrtcu Jurček pri OŠ Gornji Petrovci smo pripravi
li zaključno prireditev, v kateri so se lepo prepletale 
točke vseh otrok vrtca. Mini maturanti so se poslovili 
od vrtca in v septembru veselo zakorakali v šolske 
klopi. Obiskovalce prireditve, otroke, njihove starše

Nova igrala v vrtcu
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Otvoritev igrišča

Mini maturanti

Nastop srednje skupine otrok

Nastop najmlajših

Priprave za nastop

ter vzgojiteljice sta pozdravila ravnatelj vrtca, Johann 
Laco in župan, Franc Šlihthuber.
V sklopu prireditve je potekala tudi otvoritev otroške
ga igrišča. Igrišče so skupaj z otroki odprli: ravnatelj, 
vodja vrtca in župan. Zelo se veselimo, da nam je 
uspelo z investicijo nabave igral. Zahvala gre lokalni 
skupnosti, saj smo investicijo pokrili iz naslova inve
sticijskega vzdrževanja Zavoda OŠ Gornji Petrovci 
za leti 2014 in 2015.
Prireditev je potekala v prijetnem vzdušju, otroci pa 
že veselo uporabljajo nova igrala na otroškem igrišču.

Vodja vrtca, Mateja Meško

Spoštovani, občanke in občani!
Kljub temu, da živimo v času, ko se z lahkoto obveščamo preko sodobnih tehnologij, je težko priti do 
kakršnih koli informacij v zvezi s šolanjem dijakov in študentov v naši občini. Na nekatere prireditve sem 
kot župan vabljen ob različnih podelitvah zaključnih uspehov, kot je npr. zlati maturant. Ker pa šole ne 
obveščajo občine o teh dogodkih in uspehih naših dijakov in študentov, Vas, spoštovane dijake, študente 
in starše, lepo prosim, da nam v prihodnje sporočate na občino, v kolikor ste sami ali vaši otroci dosegli 
izredne rezultate tekom šolanja ali študija (zlati maturant, magisterij, doktorat ali podobno).
Ker si želim biti o vsem seznanjen in da bi lahko potem tudi organiziral za vas, če bi želeli, sprejem in 
druge aktivnosti, Vas vljudno prosim za sodelovanje.

Vaš župan, Franc Šlihthuber

70



Razno N O V IN E, š tev ilk a  3 5

OBISK NAJSTAREJŠE 
OBČANKE IN OBČANA 
V LETU 2014
Ob koncu leta 2014 smo se odpravili na obisk naj
starejše občanke in občana v naši občini v letu 2014. 
To sta bila Luthar Julija iz Križevec, ki je dopolnila 
96 let in Balek Franc iz Ženavelj, ki je dopolnil 91 
let. Obiskali smo jih: župan, Franc Šlihthuber, pod
župan, Ernest Kerčmar in delavka občinske uprave, 
Sonja Kerčmar. V Križevcih se nam je pridružil 
predsednik krajevne skupnosti, Geza Vütek, v Že
navljah pa Drago Svetec. Župan jima je prinesel 
skromno darilo, nato pa smo dobro urico kramlja
li z njima in njihovimi domačimi in se spominjali 
starih časov. Oba najstarejša občana sta še čila in 
zdrava, le da je najstarejša občanka, Julija Luthar, 
prikovana na posteljo, Franc Balek pa je še v jeseni 
veselo grabljal listje na travniku za hišo. Oba sta 
bila vesela obiska. Za spomin smo se še poslikali 
in poslovili do naslednjega leta. Želimo jima veliko 
zdravja in dobrega počutja med domačimi, ki lepo 
skrbijo za njiju.

S.K.

Najstarejša občanka, Julija Luthar iz Križevec

Najstarejši občan, Franc Balek iz Ženavelj

OBVEŠČA
Občina Gornji Petrovci v številkah:
Po podatkih Poslovnega registra Slovenije (stanje 
16.11.2015) je bilo v občini Gornji Petrovci regi
striranih 128 poslovnih subjektov, od tega je bilo v 
obdobju januar - oktober 2015 novoustanovljenih:

Družba z omejeno odgovornostjo d.o.o. 1
Samostojni podjetnik posameznik s.p. 4

V občini deluje 1 podjetje (samostojni podjetniki), 
ki se na podlagi podatkov iz letnih poročil v obdobju 
2010-2014 šteje med hitro rastoča podjetja. Katero je 
to podjetje in kriterije za uvrstitev na seznam lahko 
preverite na spletni strani AJPES (www.ajpes.si).

NOVOSTI
Poslovni register Slovenije (PRS)
AJPES bo z novim letom pri registraciji s.p. preverjal 
ali je oseba, ki hoče registrirati določeno dejavnost 
na seznamu davčnih neplačnikov za zadnjih 12 me
secev. Prav tako s.p. ne bo mogla postati oseba, ki je 
imela več kot 50% neposredni delež v d.o.o., ki je bil 
v zadnjem letu izbrisan iz sodnega registra brez likvi
dacije po Zakonu o finančnem poslovanju, postopkih 
zaradi insolventnosti in prisilnem prenehanju.

Letna poročila
AJPES vsem novoustanovljenim poslovnim subjek
tom (ustanovljeni v letu 2015) svetuje, da si pravo
časno, še pred oddajo letnih poročil za leto 2015, 
uredijo predložitev letnega poročila z e-podpisom. 
To pomeni, da predložitev letnega poročila potrdite s 
kvalificiranim digitalnim potrdilom (KDP). Oddajo 
letnega poročila lahko elektronsko podpiše zakoniti 
zastopnik ali od njega pooblaščena oseba, ki ima 
veljavno KDP in pooblastilo evidentirano v sistemu 
Pooblastil AJPES. Vse kar morate storiti je, da si 
dodate digitalno potrdilo v svoj uporabniški profil na 
portalu AJPES oz. kreirate pooblastilo, če bo oddajo 
letnega poročila za vas urejala druga oseba.
Tudi poslovni subjekti, ki v letu 2015 niste poslovali 
in hkrati ne izkazujete nobenega podatka v letnem 
poročilu, ga morate kljub temu predložiti AJPES.
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OLAJŠAJTE POSLOVANJE S STORITVAMI IN 
PODATKI AJPES

Zmanjšajte obveznosti z vključitvijo v večstranski 
pobot terjatev in obveznosti
Vam vaši partnerji dolgujejo plačilo in zato tudi 
vi ne morete pravočasno poravnati zapadlih obve
znosti do drugih? AJPES svetuje, da v tem prime
ru zmanjšate svoje obveznosti z vključitvijo v več
stranski ePOBOT. V ePOBOT-u lahko sodelujejo 
vsi poslovni subjekti, vpisani v Poslovni register 
Slovenije. Obveznosti lahko prijavite v obvezni in/ 
ali prostovoljni pobot. V primeru prostovoljnega 
pobota sklenete z AJPES pogodbo za sodelovanje. 
Pobot se izvaja enkrat mesečno.

Preverite ali je vozilo, ki ga kupujete morda zasta
vljeno ali zarubljeno
Register neposestnih zastavnih pravic in zarublje
nih premičnin (RZPP) vsakomur omogoča, vpo
glede v (ne)obstoj neposestne zastavne pravice na 
premičnini. Če nameravate kupiti rabljeno vozilo, 
vam AJPES svetuje, da se z vpogledom v aplikacijo 
eRZPP na spletu prepričate ali je vozilo res bre
mena prosto. Vpogled v podatke RZPP na spletu 
je brezplačen. V register se poleg zastavljenih in 
zarubljenih avtomobilov in drugih motornih vozil 
vpisujejo še zaloge, oprema in živali.

PRAZNIKI BREZ PETARD,
SAJ POK - LAHKO POMENI 
TUDI STOK!
Ne meči petard! Če se tej izkušnji ne moreš upreti, 
pirotehnične izdelke uporabljaj tako, da to drugih ne 
moti in ne ogroža. Mnogim državljanom je namreč 
uporaba pirotehničnih izdelkov neprijetna in jim 
vzbuja strah, nelagodje in občutek nevarnosti!

Uporaba pirotehničnih izdelkov kategorije 1, katerih 
glavni učinek je pok, je dovoljena le od 26. decembra 
do 2. januarja, pa tudi takrat teh izdelkov ni dovo
ljeno uporabljati v strnjenih stanovanjskih naseljih, 
v zgradbah in vseh zaprtih prostorih, v bližini bol
nišnic, v prevoznih sredstvih za potniški promet in 
na površinah, na katerih potekajo javna zbiranja. V 
stanovanjskih zgradbah in drugih zaprtih prostorih 
je dovoljeno uporabljati le ognjemetne izdelke kate
gorije 1, ki so namenjeni takšni uporabi. Izdelki so v 
ta namen tudi označeni.

Mladoletnikom do 14. oziroma 16. leta starosti je do
voljeno uporabljati pirotehnične izdelke kategorij 1 in 
2 le pod nadzorstvom staršev ali skrbnikov.

Prepovedana je predelava, uporaba v drugih pred
metih, lastna izdelava ter preprodaja pirotehničnih 
izdelkov. V policiji ugotavljamo, da je največ poškodb 
ravno pri takšni prepovedani uporabi izdelkov in 
uporabi pirotehničnih izdelkov, ki niso bili kupljeni 
v prodajalnah z dovoljenjem pristojnega organa oz. 
so bili kupljeni na črnem trgu.

Nepremišljena, neprevidna in objestna uporaba piro
tehničnih izdelkov pogosto povzroči telesne poškod
be (opekline, raztrganine rok, poškodbe oči itd.), 
moti živali ter onesnažuje okolje.

Policisti bodo dosledno ukrepali proti vsem, ki bodo 
kršili določbe o uporabi pirotehničnih izdelkov. Za 
posameznike je predvidena globa od 400 do 1200 
evrov.

Neprimerna uporaba pirotehničnih izdelkov je pro
blem vseh, zato prosimo starše, skrbnike, učitelje 
in vzgojitelje, da opozarjajo na nevarnosti in možne 
posledice.

»SLOVENIJA, SPREGLEJ!«
Sreča Je!

V majhnih stvareh, 
toplih ljudeh, 

v stisnjenih dlaneh.

Vsem občankam in občanom 
želi vesele praznike in 
srečno novo leto 2016 

Občinski odbor Slovenske ljudske stranke 
Gornji Petrovci.

Slovenska ljudska stranka
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POROKE V LETU 2015

V letu 2015 se je v naši občini poročilo 8 parov:

• Mateja in Dominik Kučan
• Milena in Miha Petek
• Natalija in Dejan Grebenar
• Ines in Mihael Šlihthuber
• Agata in Jure  
• Nina in Roman Ceiger
• Gabika Sušec Horvat in Marko Horvat
• Irenca Serec Šarkanj in Dušan Šarkanj

Vsem mladoporočencem iskreno čestitamo in 
jim želimo veliko sreče in ljubezni v skupnem 
življenju!

NOVOROJENČKI V LETU 2015

V Občini Gornji Petrovci se je v letu 2015 rodilo skupaj le 
13 otrok - 5 deklic: Natalija, Luna, Gloria, Nika in Nika in 8 
dečkov: Nejc, Mark, Manoel, Sven, Brin,Vid, Matej in Nai.

Občina Gornji Petrovci čestita 
vsem staršem in jim želi lepo 
starševstvo, vašemu malčku pa 
igrivo in brezskrbno otroštvo.
Vsakemu novorojenčku je občina 
Gornji Petrovci podarila darilni 
bon za nakup otroške opreme v 
vrednosti 250,00 EUR.

Mateja
in Dominik Kučan

Milena
in Miha Petek

Natalija
in Dejan Grebenar

Ines
in Mihael Šlihthuber

Agota
in Jure Petric

Nina
in Roman Ceiger

Gabika Sušec Horvat 
in Marko Horvat

Irenca Serec Šarkanj 
in Dušan Šarkanj
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Blagoslovjene božične praznike 
ter srečno in zdravja poCno 

novo leto 2016 
Vam žefi Občinski odbor 

Slovenske demokratske stranke 
Gornji Petrovci

Spoštovane občanke in občani,
Ob iztekajočem letu in pričakovanju novega 
je čas, ko drug drugemu zaželimo vse do
bro. Vsem Vam želimo miren in zadovoljen 
božič, v novem letu 2016 pa veliko zdravja, 
uspeha in osebno srečo.

Stranka Desus

M a r j a n a
F r iz e rs k i s a lo n

Veter v laseh, na obrazu nasmeh. 
Bodimo moderni, atraktivni; 

lepi za vsak dan ob vsakem trenutku.

Marjana ČASAR s.p.
Gornji Petrovci 40 G, 9203 Petrovci

Vse informacije in naročila sprejemamo na: 
Telefon: 02/55-61-700, GSM: 041-478-363

Delovni čas:
- v ponedeljek, nedeljo in ob praznikih zaprto

- TOREK : 08.00 - 17.00
- SREDA : 09.00 - 18.00
- ČETRTEK : 08.00 - 14.00
- PETEK : 09.00 - 18.00
- SOBOTA : 07.00 - 14.00

Ž E L IM O  VAM VESELE BO ŽIČNE  
PRAZNIKE TER SREČNO, ZDRAVO  

IN  USPEŠNO LETO 2016

VETERINARIA MURSKA SOBOTA d.o.o. želi vsem občan
kam in občanom prijetne in mirne božične praznike, v priha
jajočem letu 2016 pa veliko zdravja, osebnega zadovoljstva in 
družinske sreče.

Rejcem živali se priporočamo s svojimi kvalitetnimi in celovi
timi storitvami, vezanimi na zdravstveno varstvo domačih in 
hišnih živali. Lastnikom hišnih ljubljencev omogočamo začasno 
nastanitev hišnih živali, v hotelu za živali. V naši veterinarski 
lekarni lahko kupite široko paleto krmil, dodatkov, opreme in 
zdravstvenih pripomočkov za vaše živali.

VETERINARIA MURSKA SOBOTA d.o.o. dobavlja teleta in prašič
ke za nadaljnjo rejo, organiziramo kooperacijsko in partnersko 
rejo ter svetovanja s področja zdravstvenega varstva domačih 
in hišnih živali, odkupujemo zrele pitovne živali po najvišjih 
dnevnih odkupnih cenah.

Za vsa vprašanja smo zmeraj na voljo na naslednjih telefonskih 
številkah:
naročila 0 - 24 h vse dni v letu. 02 5371 890

ambulante za hišne živali: 02 5213 857

umetno osemenjevanje / 02 5213 859 in
plodnostne motnje: 02 5213 860

zavetišče in hotel za živali: 031 732 700

Že drugo desetletje z Vami, vaša VETERINARIA MURSKA 
SOBOTA d.o.o !



Črke i z  s  š te v ilkam i označen ih  p o lj 
dajo rešitev  križanke.

Dragi ljubitelji križank!
P ra v iln o  re š e n o  g e s lo  k r iž a n k e  n a p iš ite  n a  d o p is n ic o  t e r  n a m  p o š ljite  d o  2 5 . ja n u a r ja  2016  n a  n as lo v : O b č in a  G o rn j i  P e tro v c i, G o rn j i  

P e tro v c i  31 a, 9 2 0 3  P e tro v c i ,  s p r ip is o m  « N a g ra d n a  k r iž a n k a  št. 35«. P r i  ž r e b a n ju  b o m o  u p o š te v a l i  s a m o  d o p is n ic e  s p ra v iln im  

g e s lo m . I z ž r e b a l i  b o m o  t r i  n a g ra je n c e ,  k i  b o d o  p re je li  k n j iž n e  n a g ra d e .

POROČILO ŽREBANJA NAGRADNE KRIŽANKE V NOVINAH ŠT. 34
D n e , 2 6 .0 1 .2 0 1 5  j e  k o m is ija  v  se s tav i: B ise rk a  K u ro n ja ,  S a b in a  A b r a h a m  in  S o n ja  K e rč m a r  iz v e d la  ž re b a n je  p r is p e lih  d o p is n ic  z a  

n a g ra d n o  k r iž a n k o  iz  N O V IN  št. 34. P re je li  sm o  15 d o p isn ic  s p ra v iln im  g e slo m : S R E Č N O  N O V O  L E T O , k i so  se  u v rs tile  v  ž re b a n je . 

Iz ž re b a li  sm o  t r i  n a g ra je n c e , k i so  p re je li  k n již n o  n a g ra d o , k n jig o  A le k s a n d ra  R u ž ič a : K o  se  n iti  č a s  n e  u s ta v i.

N a g ra je n c i  so: 1. M a r ja n  Š a fran , S ta n je v c i 21, 9 2 0 3  P e tro v c i, 2. M a ja  L e p o š a , A d r ija n c i  87, 9 2 0 3  P e tro v c i, 3. M e g i Š ip o š , A d r ija n c i  

36 , 9 2 0 3  P e tro v c i
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